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»Uživam življenje, ki mi je dano,« je za naš časopis povedal Vladislav Gmajner, ki je pri 
svojih devetdesetih še vedno aktiven krojač, življenje pa mu je velikokrat streglo bolj z 
grenkim pelinom kot s potico. Namesto da bi se ustavljal ob ovirah, je s pozitivno energijo 
in voljo užival v svojem poklicu, »s svojimi izdelki razveseljeval ženske in moške«. In to 
počne še zdaj. Res bi si bilo dobro zapomniti podobna ravnanja in razmišljanja. Namesto 
da hrepenimo in jadikujemo nad tem, česar nimamo, uživajmo in optimalno izkoristimo 
tisto, kar pač imamo. V vseh smislih. Mnogokrat se oziram okoli in vidim ljudi, ki zaradi 
negativizma in jamranja sploh ne vidijo dobrih stvari in priložnosti, ki jih ima prav vsak 
izmed nas. Izgubljajo energijo za iluzije in jim je zmanjka za kak dober premik. Tako so v 
začaranem krogu svojega nezadovoljstva. Razmislite!

Če kdaj, je za premik v pozitivno razmišljanje gotovo pravi mesec maj in tudi vsi topli 
meseci, ki že sami energetsko utripajo bolj kot hladnejši meseci. Zdi se, da se kar nalezeš 
tega prekipevajočega vzdušja, ki prinaša toliko dogajanja na vseh področjih dela, ustvarjanja 
in življenja. V občinah Spodnje Savinjske doline so nas tudi letos zasuli z dogajanjem, še 
posebej v Žalcu, ki po fontani in ob njej praznuje 150-letnico II. slovenskega tabora in pod 
njeno podobo še druge obletnice. Investicijski utrip in prireditve kar kličejo po posnemanju 
in aktivnosti vseh nas, ki jih spremljamo. Kar nalezljive so! In veste, kaj ugotavljam, 
čeprav nacionalni mediji kažejo nekoliko drugače, da so »civilne« prireditve in vsesplošni 
gospodarski in siceršnji utrip precej zasenčili klasično volilno kampanjo. Se motim? Bomo 
videli, vseeno se bo treba udeležiti nedeljskega dneva D, da ne bomo potem jamrali, da 
nismo imeli vpliva. Res je, vsak glas šteje in tudi tukaj velja, da je treba vzeti vajeti aktivno v 
roke, sicer si lahko kritiko zataknemo nekam!

Če se vrnem k Vladislavu in še k mnogim modrim, podobnomislečim in delujočim: 
Uživajte torej v tistem, kar vam je dano, in ne jadikujte nad tistim, česar nimate. Prepričana 
sem, da boste s pozitivno naravnanostjo prej dosegli tudi kaj od tistega, česar nimate. Zato 
uživajte življenje, maja po majsko, junija po junijsko, predvsem pa po vaše! Začnite najprej 
s tem, da cenite in spoštujete tisto, kar imate, potem pa to gnetite, gradite, oblikujte, se 
radujte in morda bo tisto, kar »pač« imate, res postalo iskreno največ, kar ste si želeli. Sami 
ste avtor/-ica svoje sreče!

Lucija Kolar

Sami svoje sreče mojstri!
foto: T. T.

Časopis Utrip Savinjske doline odkupujejo za svoja 
gospodinjstva občine Žalec, Braslovče in Prebold.

Utrip Savinjske doline je mogoče kupiti v trgovinah Brglez
na Vranskem in Davidov Hram v Andražu nad Polzelo,

v TIC Tabor in na sedežu uredništva
v Domu II. slovenskega tabora Žalec.
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NOVO v ponudbi Hörmann garažnih vrat – 
energijsko varčna vrata najvišje kakovosti!
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Generalni zastopnik za vrata Hörmann v Sloveniji:
Matjaž d.o.o. T. +386 (0)3 71 20 600
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PE Maribor T. +386 (0)2 48 00 141
www.matjaz.si • info@matjaz.si
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Oglašujte 
z nami ... 

utripamo 
z vami

03/712 12 80

zkst.utrip@siol.net

V četrtek, 24. maja, smo si 
lahko na tržnici pri Fontani 
piv Zeleno zlato v Žalcu ogle-
dali izjemen koncert, ki ga je 
pripravila Glasbena šola Risto 
Savin Žalec. To je bila zadnja, 
štirinajsta prireditev v sklopu 
prazničnih prireditev v okvi-
ru 60-letnice glasbene šole, 
hkrati pa so s to prireditvijo 
počastili tudi 150-letnico II. 
slovenskega tabora, ki je bil v 
Žalcu. Gotovo eno izmed naj-
bolj bučnih prireditev v poča-

stitev obeh jubilejev, si je ogle-
dlo več kot 1000 obiskovalcev. 

Prireditev je potekala v obli-
ki 9. srečanja tolkalnih skupin 
glasbenih šol Slovenije, na njej 
pa je sodelovalo 11 glasbenih 
šol, ki so se predstavile vsaka s 
tremi skladbami. Vse glasbene 
šole so se najprej v povorki, ki 
so jo vodile mažoretke Mažore-
tne skupine Liboje ob spremlja-
vi Bobnarske skupine Laško 
podale od glasbene šole do Sa-
vinove hiše in nazaj do tržnice 

pri fontani piv, kjer se je začela 
več kot triurna prireditev. Pred 
nastopom zadnje skupine, za-
sedbe tolkalcev Glasbene šole 
Risto Savin Žalec pod mentor-
skim vodstvom prof. tolkal An-
tona Alatiča in Dejana Tamšeta, 
je zbrane nagovoril župan Ob-
čine Žalec Janko Kos. Nastopa-
jočim tolkalcem iz Žalca se je 
pridružil tudi pevski zbor glas-
bene šole pod vodstvom prof. 
Biljane Ann Novak.

 T. Tavčar 

Bučno za konec in začetek

Mladi tolkalisti preplavili Žalec

Včeraj, danes in jutri lahko 
med 7. in 19. uro volivci na 
Upravni enoti Žalec že pred-
časno glasujejo na predčasnih 
volitvah poslancev v Držav-
ni zbor Republike Slovenije. 
Uradno pa bodo volitve to 
nedeljo (3. 6.). Tudi volivci 4. 
in 5. volilnega kraja 5. volilne 
enote, kamor sodi območje 
Spodnje Savinjske doline, se 
lahko te dni odločamo, kakšna 
bo zasedba Državnega zbora 
RS v naslednjem štiriletnem 
mandatu.

Izbiramo lahko med 22 lista-
mi oz. kandidati. Danes poteče 
rok, v katerem lahko volivci, 
ki se zaradi bolezni ne morejo 
udeležiti glasovanja na voli-
šču in bi torej radi glasovali na 
domu, uredijo vse potrebno za 
to na svoji upravni enoti. Prav 
tako je danes, 30. maja, rok za 
volivce, ki bi želeli voliti zunaj 
kraja svojega stalnega bivališča, 
da to uredijo na svoji upravni 
enoti. Če volivce zanimajo še 
kakšne druge informacije, jih 
lahko dobijo na brezplačni tele-

fonski številki 080 28 18 med 9. 
in 15. uro ter na dan glasovanja, 
v nedeljo, 3. 6., od 7. do 19. ure. 
Sicer pa začne v petek opol-
noči teči 24-urni volilni molk. 
O tem, kako bomo glasovali, 
bomo izvedeli do 19. junija, ko 
je rok za uradno objavo, sicer 
pa bomo z veliko gotovostjo 
govorili o rezultatih že nekaj ur 
po zaprtju volišč oz. naslednji 
dan. Več o listah in aktivnostih 
strank v teh dneh si lahko pre-
berete na naslednjih straneh. 

 L. K.

Od včeraj predčasno glasovanje
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Ob svetovnem dnevu pod-
nebnih sprememb, 15. maju, 
so v sredo, 16. maja, v Vrbju 
predstavili projekt, katerega 
cilj je krepitev zavedanja o po-
membnosti zdravega okolja in 
čistega zraka ter skrbi za spo-
štljivejši odnos do okolja. 

Projekt z naslovom »Kako-
vost okolja vpliva na zdravje 
vseh« (ali na kratko »Okoljsko 
osveščeni«) v okviru javne-
ga poziva za izbor operacij za 
uresničevanje ciljev Strategije 
lokalnega razvoja na območju 
LAS Spodnje Savinjske doline 
izvajajo prijavitelj projekta Ob-
čina Žalec in partnerji: Zavod 
Inštitut za sanitarno inženir-
stvo, Mestna skupnost Žalec, 
OMCO METALS SLOVENIJA, 
Društvo za promocijo in vzgojo 
za zdravje Slovenije ter UPI – 
ljudska univerza Žalec. V obdo-
bju od februarja 2018 do marca 
2019 bodo izvedli številne ak-
tivnosti s področja promocije, 
obveščanja javnosti, meritev 
onesnaženosti zraka in hrupa, 
animacije lokalnega okolja ter 
spremljanja rezultatov in ra-
zvoja trajnih mrež. Dejavnosti 
so namenjene prebivalcem ce-
lotne Spodnje Savinjske doline, 
predvsem se posvečajo ranlji-
vim skupinam, ki so še posebej 
izpostavljene, in sicer otrokom, 
mladostnikom, starejšim, bol-

nikom, nosečnicam. Operacijo 
v 80 % sofinancirata Republika 
Slovenija (Ministrstvo za go-
spodarski razvoj in tehnologijo) 
in Evropski sklad za regionalni 
razvoj. 

Na omenjenem dogodku so 
širši javnosti predstavili prve 
izvedene aktivnosti projekta 
(Mihaela Anclin, UPI Žalec), 
jih seznanili s pristopi oce-
njevanja kakovosti zunanjega 
zraka (doc. dr. Andreja Kukec, 
Medicinska fakulteta Ljubljana) 
in jim predstavili projekt Zero 
Waste Občina Žalec (Marjana 
Kopitar, Občina Žalec).

Prisotni so se strinjali, da je 
potrebno onesnaževanje spre-
mljati, saj se kakovost okolja 
odraža na zdravju ljudi, zato 
v projektu veliko pričakujejo 
od informativnega merjenja 

onesnaževalcev zraka (prah 
in hrup) na izbranih mestih v 
Žalcu in Petrovčah. Rezultate 
bodo ob koncu projekta upo-
rabili za podrobnejšo analizo 
onesnaženosti okolja in objavili 
na spletni strani Občine Žalec. 
V prihodnje bodo z nakupom 
merilnika zraka vzpostavili 
stalno merilno mesto. 

V projektu želijo doseči mre-
ženje različnih udeležencev in 
vzpostavitev inovativnega ra-
zvojnega partnerstva – trajne 
mreže med podjetji, katerih 
dejavnosti potencialno prispe-
vajo k onesnaženosti zraka, in 
javnostjo. Varstvo okolja je ena 
bistvenih naložb v prihodnost, 
zato želijo vse deležnike pozvati 
k aktivnemu in odgovornemu 
ravnanju za boljše okolje, v ka-
terem živimo. T. Tavčar

»Okoljsko osveščeni«

Del udeležencev posveta o odgovornem ravnanju za boljše okolje

Ob dnevu upora proti 
okupatorju je bila tudi letos 
osrednja občinska proslava v 
Domu II. slovenskega tabo-
ra v Žalcu. Pred domom je 
udeležence pozdravila Godba 
Zabukovica, osrednji govor-
nik pa je bil predsednik Zve-
ze koroških partizanov Milan 
Wutte.

Občina Žalec je proslavo pri-
pravila skupaj z žalskim združe-
njem borcev za vrednote NOB, 
območnim združenjem vete-
ranov vojne za Slovenijo Spo-
dnje Savinjske doline, žalskim 
odborom Veteranskega dru-
štva Sever, društvom General 
Maister in žalskim območnim 
odborom Društva izgnancev 
Slovenije. V imenu gostitelja je 
zbrane nagovoril župan Janko 
Kos, osrednji govornik pa je 
bil predsednik Zveze koroških 
partizanov Milan Wutte. Kot 
je poudaril, se je potrebno tudi 
danes boriti za človekove pravi-
ce in socialno enakost vseh ljudi 
in narodov. Nevarnosti, kakr-
šni sta nacizem in fašizem, sta 
prisotni tudi danes. Še vedno 
nekateri zanikajo zločine naci-
stov in njihovih domobranskih, 
belogardističnih, ustaških in 
drugih privržencev, zaradi če-
sar se pojavlja vprašanje, ali je 
bil boj naših prednikov zaman. 
Milan Wutte je prepričan, da ta 
boj ni bil zaman, moramo pa se 
truditi, da bomo vredni svojih 
prednikov.

Predsednik žalskega zdru-
ženja borcev za vrednote NOB 

Marijan Turičnik je ob tej prilo-
žnosti že tradicionalno podelil 
srebrni plaketi zveze združenj 
borcev. Za predano in uspešno 
utrjevanje zgodovinske resnice, 
vrednot in dosežkov NOB slo-
venskega naroda, spoštovanje 
žrtev in ohranjanje kulturne 
dediščine NOB ter vključevanje 
mladih rodov v uresničevanje 
programskih nalog zveze sta 
plaketo prejela Barbara Troto-

všek iz krajevne organizacije 
Petrovče in Jože Goltnik iz kra-
jevne organizacije Vransko.

Kulturni program so pripra-
vili mladinski in komorni pev-
ski zbor I. osnovne šole Žalec, 
harmonikar Urban Pečovnik, 
basist Dušan Banko ob spre-
mljavi Jerneja Pikla, kantavtori-
ca Marjetka Popovski in recita-
torka Jožica Ocvirk.

 K. R., foto: T. T.

Tudi danes se je potrebno boriti

Prejemnika srebrne plakete ZZB NOB Slovenije Barbara Trotovšek in Jože Goltnik, 
skrajno levo predsednik žalskih borcev Marijan Turičnik, obrazložitev bere Jožica 
Ocvirk.

Slavnostni govornik Milan Wutte

Župan Občine Žalec Janko 
Kos je sredo, 23. maja, v avli 
Doma II. slovenskega tabora 
podpisal pogodbo s podje-
tjem Halomojstri s Polzele 
za nadzidavo Osnovne šole 
Petrovče. Pogodbo, po kateri 
bo šola pridobila prepotreb-
nih nekaj več kot 273 m², je v 
imenu izvajalca del podpisal 
direktor podjetja Halomoj-
stri Jurij Ocepek.

Kot je ob podpisu povedala 
vodja urada za negospodarske 
javne službe Nataša Gaber Siv-
ka, OŠ Petrovče že več let beleži 
porast otrok, predvsem v KS 
Galicija, ki je postala zelo zaže-
lena destinacija za priseljevanje 
od drugod, zato je prostorska 
stiska že kar huda. Trenutno 
ima matična šole v Petrovčah že 
402, podružnična v Galiciji pa 
118 učencev. »V naši šoli smo 
veseli, da imamo toliko otrok, 
ampak ob tem jim moramo 
tudi omogočiti kakovostne po-
goje,« je dejala ravnateljica šole 
Irena Kolar in izrazila zadovolj-

stvo, da bodo že jeseni lahko 
uporabljali nove prostore. 

Projekt vključuje nadzidavo 
obstoječe šole oz. njenega osre-
dnjega veznega hodnika z rav-
no streho med telovadnico na 
severu in šolo na jugu. S tem 
bodo pridobili dobrih 273 m² 
površin, od tega dve učilnici na 
skoraj 177 m², dva kabineta ve-
likosti 46 m² in druge prostore.

Investicijska vrednost pro-

jekta skupaj z DDV je dobrih 
457 tisoč evrov, od tega grad-
beno-obrtniška dela, ki jih bo 
izvajalo podjetje Halomojstri 
s Polzele, dobrih 412 tisoč 
evrov. Za opremo je namenje-
nih skoraj 25 tisoč evrov (Atlas 
oprema iz Ljubljana) in ostale 
stroške nekaj manj kot 20 ti-
soč evrov. Novi prostori bodo 
predvidoma narejeni do okto-
bra. L. K.

OŠ Petrovče bo dobila nove prostore

Pogodbo za nadzidavo šole sta podpisala župan Janko Kos in direktor podjetja 
Halomojstri Jurij Ocepek.

Dela pri projektu Poslovna 
cona Žalec – južno od železni-
ce, za katera so konec letošnjega 
marca podpisali pogodbo, so v 
polnem zamahu. Urejeno je že 
novo krožišče, ki bo omogoča-
lo boljšo pretočnost prometa 
in hkrati povezalo cesto ob že-
leznici s tamkajšnjo poslovno 
cono. 

Vzdolž ceste ob železnici gra-
dijo tudi pločnik in kolesarsko 
stezo, ki bosta bo povečala pro-
metno varnost na tej zelo obre-
menjeni južni vpadnici. Investi-
cija, ki jo sofinancira Evropska 
unija iz Evropskega sklada za 
regionalni razvoj, je sicer sesta-
vljena iz dveh delov, iz obnove 
občinske ceste od križišča za 
Novo Celje do ceste na Lavo in 
gradnje novega krožišča pri nad-
vozu. Vrednost naložbe je okoli 
700 tisoč evrov, pri čemer bo 
Občina Žalec prispevala dobrih 
26 odstotkov, ostali del pa država 
in viri iz Evropske unije.

V času izvajanja gradbenih 
del, ki bodo predvidoma konča-
na do 30. avgusta, je prometni 
režim nekoliko spremenjen. Zato 
pozivajo voznike k strpnosti in 
upoštevanju postavljene cestno-
prometne signalizacije. L. K.

Dela napredujejo

Dela južno ob železnici potekajo po načrtih.

V soboto, 16. junija, na tržnici 
pri Fontani piv Zeleno zlato. 

Program:
16.00  –  Razstava starodobnih 

traktorjev – Steyr klub 
Savinjske doline 

18.00 – Kuhna pri Fontani
21.00 – Zabava z Modrijani

www.turizem-zalec.siTIC Žalec
Šlandrov trg 25, Žalec
t: +386 3 710 04 34 
e: zkst.tic@siol.net

ZAČETEK FESTIVALA 
ZELENO ZLATO

foto: T. T.

foto: S. S.
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Za Občino Žalec je letošnje 
leto jubilejno, saj bodo obele-
žili 150-letnico II. slovenske-
ga tabora, 200-letnico rojstva 
prve slovenske pesnice Fanny 
Hausmann, 180-letnico roj-
stva dveh spodnjesavinjskih 
velikanov Simona Kukca in 
Janeza Hausenbichlerja ter 
70-letnico smrti Friderika 
Širce - Rista Savina. O tem, 
kako se je občina pripravila 
na jubileje in katere priredi-
tve jim sledijo, sta na novi-
narski konferenci predstavi-
la župan Janko Kos in vodja 
projektne skupine za priredi-
tve ob občinskem prazniku za 
leto 2018 Jolanda Železnik. 

Na novinarski konferenci so 
bili prisotni tudi ostali člani 
projektne skupine: direktorica 
občinske uprave Tanja Raz-
boršek Rehar, vodja urada za 
negospodarske javne službe 
Nataša Gaber Sivka, ravnatelj 

Glasbene šole Risto Savin Ža-
lec Gorazd Kozmus, direktor 
Zavoda za kulturo, šport in tu-
rizem Žalec Matjaž Juteršek in 
vodja žalske območne izposta-
ve JSKD Neža Zagoričnik.

V poklon jubilejem so pri-
pravili veliko prireditev, nekaj 
med njimi je tradicionalnih, 
prav vse pa so odeli v posebej 
oblikovano grafično podobo 
150-letnice II. slovenskega ta-
bora. Vse namreč nosijo znak 
tega častitljivega jubileja.

Ob tem so izdali tudi pri-
ložnostni katalog, v katerem 
so predstavili najpomembnej-
še med njimi, dogajanje med 
letom pa bodo bogatile tudi 
številne druge prireditve, ne-
katere bodo dopolnjevali še 
med letom. V katalogu je svojo 
izkušnjo s praznovanja šestih 
okroglih obletnic II. slovenske-
ga tabora opisal častni občan 
Občine Žalec Janez Meglič in 

izrazil pričakovanje, da bo tudi 
tokrat jubilej počaščen dostoj-
no. Glede na zapisano, bodo v 
Žalcu obljubo držali, priredi-
tve pa bomo spremljali tudi v 
našem časopisu, o Večeru Sa-
vinove glasbe (15. 5.), velikem 
tolkalnem koncertu učencev 
glasbene šole (24. 5.) in o od-

prtju razstave slikarskih del 
Zgodbe časa (25. 5.) pa lahko 
berete že v tej številki. Morda 
omenimo še premiero opere-
te Radovana Gobca Hmeljska 
princesa na predvečer prazni-
ka Občine Žalec (5. 9.) in slav-
nostno sejo na dan praznika. 

 L. K.

Leto jubilejev na krilih 150-letnice

Bogat jubilejni program tega leta sta predstavila Janko Kos in Jolanda Železnik.

Majska seja Občinskega 
sveta Občine Žalec prejšnji 
četrtek je bila ena mirnejših 
doslej, svetniki so se ustavili 
le pri potrjevanju zapisnikov 
prejšnjih sej in v razpravi 
ponovno nekoliko polemi-
zirali o aprilski izredni seji, 
o kateri smo pisali že v prej-
šnji številki časopisa, kasneje 
pa so podprli vse predlagane 
sklepe. Največ časa na tokra-
tni seji so namenili obravna-
vi poročil in informacij zvez, 
javnih institucij in drugih, ki 
delujejo na območju Občine 
Žalec ali katerih ustanovite-
ljica ali soustanoviteljica je 
občina.

Svetniki so sicer na majski 
seji za nova predstavnika Ob-
čine Žalec kot ustanoviteljice 
v svetu javnega zavoda Med-
občinska splošna knjižnica 
Žalec potrdili Vido Štingl in 
Nejca Šporina. Potrdili pa so 
tudi sklep o delnem povračilu 
stroškov za organiziranje in 
financiranje volilne kampanje 
za lokalne volitve v letu 2018 
v Občini Žalec. Organizatorji 
volilne kampanje list kandida-
tov za člane občinskega sveta, 
ki jim bodo pripadli manda-
ti za člane Občinskega sveta 
Občine Žalec, imajo pravico 
do povrnitve stroškov volilne 
kampanje v višini 0,33 evra 
za vsak dobljeni glas. Ob tem 
skupni znesek povrnjenih stro-
škov ne sme preseči zneska po-
rabljenih sredstev, razvidnega 
iz poročila, ki ga organizator 
predloži v roku, ki ga določa 
zakon Občinskemu svetu Ob-
čine Žalec in računskemu so-
dišču.

Svetniki so potrdili tudi 
sklep o ukinitvi javnega do-
bra na štirih zemljiščih, v Za-
logu, Libojah, na Ponikvi in v 
Pongracu, kjer gre po besedah 
Branke Đuraš, ki je predlog 
predstavila, za opuščene javne 
poti, zanimanje za odkup pa 

so izkazali lastniki sosednjih 
zemljišč. Ukinitev javnega do-
bra je predpogoj, da se spelje 
postopek naprej, z njo pa so 
se strinjale tudi krajevne sku-
pnosti, je na seji pojasnila višja 
svetovalka za premoženjske za-
deva Branka Đuraš.

Svetniki žalskega občinskega 
sveta so po pojasnilih direk-
torice občinske uprave Tanje 
Razboršek Rehar dali zeleno 
luč tudi za ukinitev sklada dela 
savinjske regije, ki je nekako 
odslužil svojemu namenu, zdaj 
obstajajo namreč drugi viri 
svetovanj za podjetnike (E-
-vem Spot …).

V15-dnevno obravnavo so 
dali tudi predlog odloka o 
spremembah in dopolnitvah 
odloka o ustanovitvi JZ Žalske 
lekarne. Kot je povedala vodja 
urada za gospodarske javne 
službe Nataša Gaber Sivka, 
so spremembe nujne zaradi 
uskladitve z zakonom o lekar-
niški dejavnosti. Direktorica 
Nataša Čater pa je potrdila, da 
so spremembe usklajene tudi s 
pristojnimi organi in instituci-
jami. 

V prvi obravnavi so svetni-
ki potrdili tudi predlog odlo-
ka o turistični taksi v Občini 
Žalec. Ta je usklajen z novim 
zakonom o spodbujanju tu-
rizma, ki je stopil v veljavo 15. 
3. Turistična taksa na obmo-
čju žalske občine bi se po tem 
predlogu povišala na 2 evra, 
vključno s promocijsko takso 
(0,4 evra), ki jo dobi država. 
Za občino pa gre za povišanje 
z 1,16 na 1,6 evra, kar pomeni 
dobrih 39 odstotkov večji pri-
liv v proračun (ali nominalno 
3.500 evrov), vendar pa je to le 
ocena, je povedala Tanja Raz-
boršek Rehar, saj pričakujemo 
tudi večji pritok turistov, oce-
na pa je narejena na podlagi 
obstoječega letnega povprečja 
turistov. Zakon uvaja tudi no-
vosti pri tistih, ki so oproščeni 

turistične takse, to so otroci do 
7. leta, invalidi, ljudje z zdra-
vstveno napotnico … Ne velja 
pa več pri nočitvah v planin-
skih domovih in kampih, ka-
mor spadajo tudi avtodomarji. 
Novost je tudi prijavljanje turi-
stov, gostov v centralni register 
na Ajpesu.

V prvi obravnavi so na za-
dnji seji potrdili tudi predlog 
odloga o programu opremlja-
nja stavbnih zemljišč OPPN 
na OLV Vrbje Struga, ki ga je 
predstavil predstavnik izde-
lovalca podjetja Lavita. Potr-
dili pa so tudi predlog odloka 
OPPN spremembe in dopol-
nitve UN za prenovo starega 
mestnega jedra v Žalcu z ožjim 
vplivnim območjem (južni del 
9. ureditvene enote – območje 
ZD Žalec s sodiščem), kjer gre 
za ureditev v skladu z načrto-
vanim prizidkom k zdravstve-
nemu domu in stavbi sodišča.

S potrditvijo predloga od-
loka o začasnih ukrepih za 
zavarovanje urejanja prostora 
na območju Arnovskega gozda 
3 (za območje enote urejanja 
prostora z oznako LO 4/3) v 
prvi in drugi obravnavi so sve-
tniki podprli predlog začasnih 
ukrepov, ki bodo v nadalje-
vanju na območju v teh časih 
zelo živahne industrijske cone 
v skladu s pobudo novih inve-
stitorjev in v dogovoru z lastni-
ki zemljišč omogočili občini 
komasacijo zemljišč, prav tako 
pa preprečili morebitne špe-
kulacije z zemljišči, preden bo 
postopek končan. Pojasnila je 

podala Tanja Razboršek Rehar, 
ki je spregovorila tudi o živah-
nem investicijskem dogajanju 
na celotnem območju Arno-
vskega gozda in tudi drugje 
(razpršeni hotel, mikro hotel v 
Novem Celju).

Svetniki so podprli tudi pre-
dlog Zero Waste zaveze Obči-
ne Žalec in načrt ukrepov, ki 
smo jih predstavili že v prejšnji 
številki časopisa, nato pa so 
prisluhnili v uvodu omenje-
nim poročilom. Naprej sta delo 
v preteklem letu predstavila 
predsednica Zveze kulturnih 
društev Občine Žalec in pred-
sednik Zveze športnih društev 
Občin Žalec, predsednik Zve-
ze turističnih društev Občine 
Žalec se je opravičil, gradivo 
pa je bilo priloženo. V nada-
ljevanju so svetniki prisluhnili 
informacijam o rezultatih po-
slovanja gospodarstva Obči-
ne Žalec v letu 2017 in letnim 
poročilom JP JKP Žalec, Sipra, 
Razvojne agencije Savinja, Po-
licijske postaje Žalec o varno-
stni problematiki, poročilu o 
delu Medobčinskega inšpek-
torata in redarstva na obmo-
čju žalske občine, o izvajanju 
zaščite in reševanja v občini, 
o delu prostovoljnih gasilskih 
društev žalske občine, delu 
Sveta za preventivno in vzgojo 
v cestnem prometu, o delova-
nju Mladinskega sveta Občine 
Žalec in Kariernem kotičku 
Žalec, vse za leto 2017. Nekaj 
podrobnejših informacij iz po-
ročil bomo predstavili v nasle-
dnjih izdajah našega časopisa.

 L. K.

Obravnavali poročila in sprejeli vse sklepe

OBVESTILO O CESTNI ZAPORI  
ZAČETEK FESTIVALA ZELENO ZLATO

Obveščamo vas, da bodo v  
soboto, 16. 6. 2018  

zaradi prireditve zaprte nekatere ulice  
v mestnem središču Žalca. 

Natančno  zaporo cest  preverite na  
www.zkst-zalec.si ali TIC Žalec, 710 04 34.

,

foto: T. T.
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Občina Braslovče, Zveza 
borcev za vrednote narodno-
osvobodilne vojne Žalec in 
Krajevna organizacija ZB za 
vrednote NOB Braslovče so 
v Letušu prav na dan zmage 
nad fašizmom in dan Evrope, 
9. maja, pripravili 11. srečanje 
borcev in udeležencev NOB.

Zbrane sta nagovorila pred-
sednik KO ZB za vrednote 
NOB Braslovče Viktor Zorec in 
župan Občine Braslovče Bra-
nimir Strojanšek, slavnostni 
govornik pa je bil Tit Turnšek, 
predsednik Zveze združenj bor-
cev za vrednote NOB Slovenija. 
V govoru je med drugim po-
udaril: »Danes je dan zmage. 
Dan, ko so zavezniki liberalno 
kapitalistične Anglije in Fran-
cije ter komunistične Sovjetske 
zveze slavili dokončen poraz 
Hitlerjeve Nemčije. Veliko ve-
čino svojega ozemlja smo osvo-
bodili sami. Na področju bivše 
skupne države smo zadrževali 
22 elitnih nemških divizij in 
številne kolaboratorske bande. 
Na slovenskih tleh je bilo prvo 
osvobojeno ozemlje v sredini 
okupirane Evrope. V Evropi se 
je 9. maja končalo prelivanje 
krvi. Utihnilo je orožje. Toda 
ne pri nas. Zadnja bitka z naci-
stičnimi silami se je končala 15. 
maja, ko so se predale še zadnje 
nacistične sile na Poljani. Gene-
ral Löer je podpisal predajo v 
Topolšici.«

Delegacija je odnesla venec 
k spomeniku žrtvam pri Kul-

turnem domu Letuš. Ker je bila 
ZB za vrednote NOB Žalec so-
organizatorica slovesnosti, sta 
zbrane pozdravila tudi njen 
predsednik Marijan Turičnik in 
hčerka pokojnega generala Iva-
na Dolničarja dr. Eva Dolničar 
Šivic. Srečanje so s kulturnim 
programom obogatili Pihalna 
godba Prebold pod vodstvom 
Marka Repnika, učenci OŠ 

Braslovče, POŠ Letuš in otroci 
iz vrtca ter voditelja kulturne-
ga programa Živa Dokl in Jože 
Aristovnik.

Ob tej priložnosti so si lahko 
udeleženci slovesnosti v pro-
storih Kulturnega doma Letuš 
ogledali zasebno zbirko TITO 
in JNA. Slovesnost pa so zaklju-
čili z družabnim srečanjem.

 T. Tavčar

V Letušu praznovali dan zmage

Tit Turnšek slavnostni govornik na spominski slovesnosti ob dnevu zmage v Letušu

Program so pripravili učenci OŠ Braslovče, POŠ Letuš in otroci iz vrtca.

V Letušu se je 9. maja 1945 na-
mreč zgodil prvi korak kapitu-
lacije skupine armad E. Korak, 
ki je pomenil konec druge 
svetovne vojne v takratni Ju-
goslaviji in vsej jugovzhodni 
Evropi. Tu je politični komi-
sar 14. divizije, podpolkovnik 
Ivan Dolničar, vodil zahtevna 
pogajanja z nemškim general-
polkovnikom Aleksandrom 
Löhrom, ki je nato še isti dan 
v Topolšici podpisal zapisnik 
o prenehanju sovražnosti in 
vdaji enot skupine armad E 
jugoslovanski armadi, ki jo je 

na tem območju predstavljala 
4. operativna cona.
Zgodovinski viri pričajo, da 
je bil Ivan Dolničar - Janošik, 
pozneje general in dolgoletni 
predsednik slovenske zveze 
borcev, zelo spreten pri poga-
janjih in izkušenemu generalu 
Löhru v pogovorih popol-
noma enakovreden. General 
Löhr, ki je drugo svetovno voj-
no operativno začel z bom-
bardiranjem Beograda, kar je 
vključevalo tudi napad na bol-
nišnico, pa je pozneje kot vojni 
zločinec dobil pravično kazen.

V nedeljo, 13. maja, so se 
na gradu Žovnek zbrali pred-
stavniki društev in prisostvo-
vali posaditvi najstarejše, več 
kot 400 let stare trte, ki raste 
na mariborskem Lentu.

Zbrane je uvodoma nago-
vorila Jasmina Roter - Jager, 
ki se je predstavila na gradu 
kot grajska Hema z besedami: 
»Trta je simbol prijateljstva. In 
tega tu ne manjka. S prijatelj-
stvom, s skupnimi močmi, v 
slogi se že 25 let grad na novo 
gradi. Trta je tudi simbol upa-
nja, prihodnosti, nečesa nove-
ga. In tega se na gradu Žovnek 
lahko veselimo. Vino pa po-
meni rodovitnost, plodnost. 
Je obilje. Je blaginja in kultura. 
Zato je prav, da ta potomka 
najstarejše trte na svetu po-
stane del naše kulture. V znak 
našega prijateljstva, za našo 
blaginjo in prihodnost.«

Slavnostni govornik je bil 
braslovški župan Branimir 
Strojanšek, ki je poudaril po-
men saditve potomke najsta-
rejše trte na svet, sorte modra 
kavčina, iz Maribora. Slove-
snost je sovpadala tudi s 25-le-
tnico intenzivne obnove gradu 
in obstoja Kulturnozgodovin-
skega društva Žovnek. Člani 
društva se vsako nedeljo (ne 
glede na vreme in letni čas) 
zberejo na gradu in izvajajo sa-
nacijska dela. 

Zasaditev so zaupali Milanu 
Šoštariču, ki je podal tudi ide-

jo ter željo po zasaditvi te stare 
trte. Ob tej priložnosti je spre-
govoril o zgodovini trte, soro-
dnosti in povezanosti med trto 
in gradom. 

Prireditev so popestrili pevci 
in pevke Mešanega pevskega 
zbora Marija Vnebovzeta Bra-
slovče. 

 T. Tavčar

Najstarejša trta tudi na Žovneku

Na gradu Žovnek so posadili potomko najstarejše trte z mariborskega Lenta.

Od 14. do 29. aprila se je v 
taborski občini zvrstilo vrsto 
prireditev in dogodkov, s ka-
terimi so obeležili občinski 
praznik. Na slavnostni seji 
občinskega sveta pa so pode-
lili letošnja občinska prizna-
nja.

Praznovanje so začeli špor-
tno, in sicer s turnirjem v na-
miznem tenisu, medvaškim 
turnirjem v malem nogome-
tu, balinanju ter promocijo 
namiznega tenisa in košarke. 
Najpestrejši pa je bil zagotovo 
zadnji teden v mesecu. Začeli 
so z razstavo Likovne sekcije 
Mavrica KD Ivan Cankar, ki je 
združila otroke od 5. do 9. leta, 
ki so si nadeli ime Male Kobi-
lice (po slikarki Ivani Kobilica) 
in z akvarelnimi barvami ustva-
rili igriva likovna dela. Nada-
ljevali pa so s pravljično uro 
s poustvarjanjem  in  v sredo, 
25. aprila, s slavnostna sejo Ob-
činskega sveta Občine Tabor s 
podelitvijo občinskih priznanj. 

Priznanje Občine Tabor sta 
prejela Peter Jezernik (PGD 
Ojstriška vas - Tabor) in Mir-
ko Cafuta (PGD Loke), oba za 

požrtvovalno delo na področju 
gasilstva. Zlato plaketo Obči-
ne Tabor je prejela Damjana 
Lukman za požrtvovalno delo 
na področju kulture. Priznanje 
župana sta prejela Janez Čer-
nec za požrtvovalno delo na 
gospodarskem, kulturnem in 
naravovarstvenem področju 
ter Gospodarski svet župni-
je sveti Jurij v Taboru za delo 
na področju razvoja občine. 
Posmrtno pa so za častno ob-
čanko imenovali Emilijo Pu-
stoslemšek za življenjsko delo 
na področju gasilstva. 

Dva dni pozneje, ob dne-
vu upora proti okupatorju, 
so pred domom krajanov pri-
pravili proslavo in tovariško 
srečanje ZB za vrednote NOB 
Tabor, zvečer pa na eni izmed 
turističnih kmetij 12. tradici-
onalno salamijado, ki jo vsako 
leto organizira Vaška skupnost 
Miklavž. Praznovanje občin-
skega praznika so sklenili v ne-
deljo, 29. aprila, z organizacijo 
tradicionalnega Šentjurskega 
sejma, v okviru katerega so 
pripravili vrsto spremljajočih 
dogodkov. D. N.

Praznik začeli športno

Prejemniki letošnjih občinskih priznanj z županom

www.davidovhram.si

Na Vranskem je bila v to-
rek, 22. maja, 3. izredna seja 
Občinskega sveta Občine 
Vransko, na kateri je občin-
ski svet obravnaval odlok o 
spremembah in dopolnitvah 
odloka o občinskem lokacij-
skem načrtu za park tehnične 
kulture – poligon varne vožnje 
v Čepljah.

Odlok o občinskem lokacij-
skem načrtu Park tehnične kul-
ture – park varne vožnje je bil 
sprejet že leta 2004. Na podlagi 
občinskega lokacijskega načrta 
je bil na ureditvenem območju 
leta 2008 zgrajen poligon varne 
vožnje. Na območju pa sta bila 
poleg poligona varne vožnje 
predvidena tudi hotel in avto-

kamp. Vse od takrat se ni našel 
investitor, ki bi bil pripravljen 
investirati v gradnjo teh objek-
tov. V tem mesecu je zanima-
nje za izvedbo investicije na 
tem območju izrazilo podjetje 
LSI iz Smlednika, ki bi skupaj s 
svojimi nizozemskimi partner-
ji želelo tu zgraditi visokoteh-
nološke rastlinjake. Podjetje je 
že najelo zemljišče in uredilo 
stavbno pravico ter pooblasti-
la. Glede na navedene razloge, 
da gre v primerjavi s hotelom 
tudi za okoljsko sprejemljivo 
investicijo in ker bi se kmetij-
ska proizvodnja lepo vključila 
v okolico, ocenjuje, da je smi-
selno pristopiti k spremembi 
občinskega lokacijskega načrta, 

ki bi omogočil realizacijo inve-
sticije, s tem pa zapolnitev že 
vrsto let neizrabljenih stavbnih 
zemljišč v k.o. Prekopa, kar bi 
pomenilo tudi zagotovitev več 
deset predvidenih delovnih 
mest v občini Vransko.

Občinski svet je odlok po 
krajši razpravi posredoval v 
15-dnevno javno razgrnitev na 
krajevno običajen način.                                                

 T. Tavčar

Gradili bi visokotehnološke rastlinjake Sedaj na NOVI LOKACIJI!
(SELITEV IZ ZDRAV. DOMA ŽALEC!)

Preglede izvajamo v novih, sodobno 
opremljenih prostorih z vrhunskimi 
medicinskimi aparati.

Preglede izvaja dr. Darja Krumpak, 
specialistka MDPŠ in zdravstveno 
osebje (3 medicinske sestre in 
laborantka).

Izvajamo vse preglede zaposlenih, 
šoferjev vseh kategorij, starostnikov 
(podaljšanje vozniškega in drugih 
dovoljenj nad 80 let), športnikov, 
gasilcev ...

Preglede izvajamo hitro, brez čakalnih 
dob, kakovostno in konkurenčno. 

Ob sredah delamo popoldan, 
po dogovoru tudi ob sobotah  
(za skupine okrog 20 ljudi).

Celjska cesta 8
3310 Žalec

Telefon:
03 710 00 60 ali 61

Mobi:
051 416 240

www.md-krumpak.si
info@md-krumpak.si

Sedaj na

NOVI LOKACIJI!
selitev iz

Zdravstvenega doma 
Žalec!
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Letošnja slavnostna akade-
mija ob občinskem prazniku, 
ki ga Občina Vransko pra-
znuje 14. maja v spomin na 
leto 1868, ko je cesar dote-
danji kraj Vransko povišal v 
deželno-knežji trg, je bila 11. 
maja v športni dvorani. 

Osrednji govornik na slav-
nostni akademiji župan Franc 
Sušnik je v svojem nagovo-
ru med drugim strnil glavne 
dosežke Občine Vransko v 
zadnjih 20 letih in se zahva-
lil vsem, ki so pripomogli k 
razvoju občine. Poudaril je, 
da mineva letos 150 let, od-
kar je Vransko postal trg in 
si pridobil trške pravice. Med 
pomembnejšimi pridobitvami 
v zadnjih 20 letih je izpostavil 
novo šolo, prenovljen vrtec, 
športno dvorano, daljinsko 
ogrevanje, obnovljene ceste, 
čistilni napravi, vodovod, ka-
nalizacijo …

V nadaljevanju je skupaj z di-
rektorico občinske uprave Ma-
rijo Jerman podelil priznanja 
Občine Vransko. Grb Občine 
Vransko sta prejela Franc Be-
ričič z Vranskega za življenjsko 
delo na področju agronomije 
in prispevek pri ohranjanju 
sakralne in kulturne dediščine 
ter Košarkarsko društvo Vrani 
Vransko za izjemen prispevek 
k razvoju košarke v Občini 
Vransko, delo z mladimi in 
promocijo občine. Plaketo Ob-
čine Vransko so podelili Radu 
Jermanu iz Zahomc za dolgo-

letno uspešno delo v lokalni 
skupnosti in prispevek pri gra-
dnji komunalne infrastruktu-
re, Bredi Rančigaj z Vranskega 
za dolgoletno uspešno delova-
nje na društvenem področju in 
Jožetu Goropevšku iz Prekope 
za dolgoletno uspešno delo na 
društvenem področju. Simon 
Zajc, Ema Mešič in Ana Mešič 
(vsi iz Brodov) pa so za izje-
mne športne dosežke prejeli 
priznanje Občine Vransko.

Ob tej priložnosti so župan 
Franc Sušnik, vodja izpostave 
Uprave RS za zaščito in reše-
vanje Janez Melanšek, pred-
sednik GZ Žalec Edo Kugler 
in poveljnik Franc Rančigaj 
ter strokovni direktor Splošne 
bolnišnice Celje asist. mag. 
Franc Vindišar s predsedniki 
prostovoljnih gasilskih dru-
štev GPO Vransko podpisali 
dogovor o aktiviranju gasil-

skih enot z območja občine z 
namenom reševanja življenj 
z izvajanjem temeljnih po-
stopkov oživljanja in uporabo 
avtomatskega zunanjega de-
fibrilatorja. Asist. mag. Franc 
Vindišar je 23 prvim posre-
dnikom podelil potrdila, Edo 
Kugler pa identifikacijske iz-
kaznice.

V kulturnem programu je 
nastopil Pihalni orkester Pre-
bold, slavnostno akademijo 
pa so obogatili z razstavo roč-
nih del Vezilj Snežinka, Vran-
skih rož'c in članov likovnega 
krožka, ki delujejo v okviru 
društva Univerza za III. ži-
vljenjsko obdobje Vransko, 
ter razstavo fotografij občine. 
Ob koncu je zbrane nagovoril 
predsednik PD Vransko Mar-
ko Krivec in županu Francu 
Sušniku izročil kipec planin-
ca.  T. Tavčar

150 let trga in 20 let Občine Vransko

Letošnji dobitniki občinskih priznanj na Vranskem

V nedeljo, 6. maja, so v na-
selju Sevčnik predali namenu 
asfaltirano cesto v dolžini 200 
metrov, ki vodi do petih sta-
novanjskih objektov. 

Številne, ki so se zbrali na 
prireditvi ob odprtju ceste, 
sta pozdravila župan Občine 
Polzela Jože Kužnik, ki je v 
govoru poudaril pomen ceste, 
in predsednik odbora za ure-
ditev te ceste Jože Jelen. Cesto 
so s simboličnim prerezom 
traku predali namenu župan 
Jože Kužnik, izvajalec del Sašo 
Cizej in najstarejši krajan Jože 
Jelen, župnik Jože Kovačec pa 
je opravil blagoslov. Program 
je povezovala domačinka Vio-
leta Prungl, za dobro voljo pa 

je poskrbel član vaških godcev 
in tudi domačin Milan Ožir. 
Uradnemu delu je sledilo pri-

jetno druženje, ki se je zavleklo 
pozno v večer.   T. Tavčar

Z novo cesto okno v svet

Po prerezu traku so se krajani in gostje peš podali na ogled nove ceste.

 »Ker jaz sem doma na naj-
lepšem koncu sveta,« je bila 
osrednja misel pesniško obar-
vanega veznega teksta kultur-
no-zabavnega programa, ki ga 
je, oblečena v grajsko gospo 
Hemo, vodila Jasmina Roter 
Jager. Zanimiv program, ki so 
ga poimenovali »Braslovški 
biseri«, saj je predstavljal Obči-
no Braslovče in njene danosti, 
znamenitosti, ljudi in uspehe, 
je v soboto, 19. maja, navdušil 
zbrano množico, ki se je vese-
lila odprtja novega prireditve-
nega prostora pod kozolcem v 
Braslovčah.

ZIKŠT 3 jezera, Občina Bra-
slovče in KD Mavrica so skupaj 
s partnerjem RA Savinja Žalec 
v okviru razpisa LAS Savinjske 
doline uspešno pridobili evrop-
ska sredstva, s pomočjo katerih 
so in še bodo infrastrukturno 
uredili drugi največji kozolec v 
Sloveniji. Ob odprtju je zbrane 
najprej pozdravil župan Brani-
mir Strojanšek, ki je poudaril 
pomembnost te pridobitve, nato 
pa je nastopilo več kot 100 odra-
slih in otrok, ki so z besedo, pe-
smijo in plesom prikazali, kako 
bogato občino imajo. Z odlič-
nimi plesnimi točkami so se 
predstavile evropske prvakinje 
in članice KD Mavrica, ki ple-
šejo pod vodstvom Zine Volk, 
članice Plesnega gledališče Bra-
slovče pod vodstvom Ane Vovk 
Pezdir, ki so še posebej očarale 
z zgodovinskimi plesi in prika-
zi osvajanja ozemlja mogočne 
rodbine Žovneški. Za pesem so 
poskrbeli MePZ Karla Viran-
ta in ŽePZ Asumpta Braslovče 
ter Braslovški ajnzarji. Pestro je 
bilo tudi na »Braslovški kuhni« 
– podeželski tržnici s pridihom 
odprte kuhinje, kjer se je našlo 
mnogo dobrot za pokušnjo, ve-
čerjo ali domačo shrambo. 

Prireditev je bila lokalno, do-
moljubno obarvana. »Skupaj 

smo ta kraj, skupaj ustvarjamo 
naš mali raj,« so bile ene izmed 
zaključnih besed Jasmine Ro-
ter Jager, predstavnice ZIKŠT 3 
jezera, ki si želi, da bo Skupn´ 
plac prostor povezovanja, dru-
ženja, tako med generacijami 
kot med posamezniki, vasmi in 
kraji, zato bo njihov program 
delavnic in dogodkov nosil to 
osrednjo noto povezovanja. 
Prvo (medgeneracijsko) delav-
nico z naslovom Ustvarjanje – 
vrt in vrtičkanje so v sodelova-
nju z Društvom upokojencev 
Braslovče pripravili v soboto, 
26. maja.

V okviru projekta bodo izde-

lali komunikacijski načrt (ko-
munikacija na notranji in zu-
nanji ravni), uredili prostor po 
kozolcem za brezskrbno dru-
ženje in ustvarjanje (brezplačni 
Wi-Fi, urbana oprema in inve-
sticijsko vzdrževanje drugega 
največjega kozolca v Sloveniji), 
vse aktivnosti pa bodo ustrezno 
koordinirane in vodene v sode-
lovanju z uporabniki in obliko-
valci vsebin. S projektom želi 
Občina Braslovče vzpostaviti 
primer dobre prakse soodlo-
čanja skupnosti ter zagotavljati 
aktivno vključevanje v družbo 
in večjo prepoznavnost kraja.                                       

 T. Tavčar

Odprli Skupn᾽ plac

Skupn´ plac ali »Uredi-
tev skupnostnega prostora 
v Braslovčah« je projekt, s 
katerim je Občina Braslovče 
v partnerstvu z Zavodom za 
izobraževanje, kulturo, šport 
in turizem »3 jezera« in Kul-
turnim društvom plesa in 
animacije Mavrica uspešno 
kandidirala na razpisu Lokal-
ne akcijske skupine Spodnje 
Savinjske doline. Vrednost 
projekta znaša 65.565,36 
evra. Delež Evropskega skla-
da za regionalni razvoj je 70 
% oziroma 45.832,44 evra. 

V kulturnem programu so nastopile plesalke KD Mavrica.

Ob odprtju skupnega prostora v Braslovčah je zbrane nagovoril braslovški župan Branimir Strojanšek.

Pooblaščen prodajalec in serviser

3 39900 
    €

Vrtna kosilnica TC 142T
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PW 235
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Polzelski župan Jože Ku-
žnik je prvi majski petek 
pripravil že peti županov 
sprejem za novorojenčke in 
njihove starše. Na grad Ko-
menda je tokrat povabil 61 
otrok, rojenih leta 2017, in 
njihove starše. 

Župan je v svojem nagovo-
ru izrazil veselje nad vsakim 
novim občanom ter čestital 
staršem ob rojstvu otroka in 
dodal, da jih najtežje delo šele 

čaka, to je vzgoja otrok. Pove-
dal je, kako pomembno je, da 
ne pozabimo na čudež, na to, 
da živimo in se veselimo življe-
nja, kot pravi Freud: »Otroški 
smeh je najlepše, kar se ti lahko 
zgodi.«

Poleg denarne nagrade v 
višini 180 evrov, ki jo občina 
nameni že ob rojstvu otroka, je 
župan vsakemu novorojenčku 
podaril simbolno darilo, in si-
cer namizno zastavico Občine 

Polzela ter sadiko medovite ra-
stline – češnje, ki jo bodo naj-
mlajši lahko zobali, ko bodo 
prestopili šolski prag. 

Z glasbo sta prijeten dogo-
dek popestrila flavtistka Tinka-
ra Skok in njen mentor Gašper 
Smisl iz Kulturno-glasbenega 
društva Cecilija. Ob tej prilo-
žnosti so se zbrani posladkali z 
grajsko sladico in prijetno po-
kramljali.  

 T. Tavčar

V polzelski občini lani 61 otrok
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GŠ Risto Savin Žalec je v 
torek, 15. maja, pripravila Ve-
čer Savinove glasbe. Učitelji in 
učenci GŠ Risto Savin Žalec 
so s tem počastili 150-letnico 
žalskega tabora, obenem pa 
je predstavljal eno od zadnjih 
prireditev, s katerimi so poča-
stili 60-letnico delovanja glas-
bene šole, hkrati pa so obeleži-
li 70-letnico smrti skladatelja 
Rista Savina.

Nastopajoči so prikazali Savi-
nov ustvarjalni razvoj, ki se  pre-
ko novoromantike v zgodnejših 
delih vzpne do najmodernejših 
glasbenih stilov v njegovem 
poslednjem ustvarjalnem ob-
dobju. Savin sodi po izvirnosti 
med najpomembnejše skladate-
lje na prehodu v slovensko glas-
beno moderno. Glasbeni del 
prireditve je potekal od prvih 
del v novoromantičnem slogu 

do skladb, v  katerih je kasneje 
širil svoja glasbena obzorja in 
iskal nova, na slovenskih tleh še 
neizhojena pota.

Program je obsegal tista po-
dročja komponiranja, v katerih 
je dosegel največjo izvirnost, 
in tiste skladbe, ki predstavlja-
jo njegova najpomembnejša 

kompozicijska področja: samo-
speve, komorno glasbo (Trio 
v g-molu), opere (odlomek iz 
Lepe Vide), skladbe za klavir, 
zborovske skladbe in balet. Nje-
govo življenjsko pot glasbenika 
in vojaka so predstavili tudi z 
video vsebino.

 T. Tavčar

Večer Savinove glasbe

Pevski zbor Glasbene šole Risto Savin Žalec pod vodstvom Biljane Ann Novak

Sredi maja (18. in 19. 5.) so 
v Žalcu pripravili že 15. festi-
val »Sredi zvezd«. 

Po letu dni premora je le-
tošnji festival potekal v dveh 
glasbenih večerih, na dveh 
žalskih lokacijah. V petek, 18. 
maja, na tržnici pri Fontani piv 
Zeleno zlato. Poslušalcem so 
se predstavile tri obetavne vo-
kalne skupine, Singerca iz No-
vega mesta, domača VS ZaPet 
in VS Acoustricks iz Ljubljane. 
Komisija v sestavi Matjaž Kač 
(VS Cantemus), Jasna Žitnik 
(VS Jazzva) in Samo Vovk (Vo-
kalni band Kreativo) so med 
nastopajočimi izbrali najobe-
tavnejšo skupino večera, to 
je  VS Acoustricks, ki si je pri 
tem prislužila vstopnico za na-
stop na sobotnem večeru uve-
ljavljenih vokalnih skupin in 
možnost udeležbe na festivalu 
Popjazziada, ki bo 14. oktobra 
v Kinu Šiška v Ljubljani. Ker 
pa se skupina zaradi že načr-
tovanih obveznosti ni mogla 
udeležiti sobotnega nastopa, je 
komisija odločila, da ta nastop 
omogoči preostalima skupina-
ma.

Tako je v soboto, 19. maja, v 
Domu II. slovenskega tabora 
oder zasedlo kar pet vokalnih 
skupin. Poleg petkovih so na-
stopile še VS Bird-land iz Lju-
bljane, domača VS Cantemus, 
kot gostje večera pa so z dalj-
šim programom postregli člani 
Vokalnega banda Kreativo. Ti 
so na zadnjem festivalu leta 
2016 zmagali. Postregli so s 
paleto najrazličnejših a cappe-
lla pesmi, od slovenske ljudske 
Moja mati kuha kafe v priredbi 
s finskim pridihom do projek-
cije risanke Bojan. Nazadnje 

pa je na oder prišel slavni Ma-
gnifico, ki ga je vrhunsko upo-
dobil tenorist Aleš Majerič.

Zbrane je nagovoril nekdanji 
umetniški vodja festivala, zdaj 
direktor Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti, mag. Mar-
ko Repnik, ki je skupaj z žu-
panom Občine Žalec Jankom 
Kosom in sedanjo umetniško 
vodjo festivala Nežo Zagorič-
nik podelil priznanja za ude-
ležbo in darila, ki jih je poklo-
nila Občina Žalec. Program sta 
oba večera povezovala Franci 
in Jan Podbrežnik. T. Tavčar

Ponovno Sredi zvezd

VS Cantemus

Glasbena šola Risto Savin 
Žalec je od 11. do 13. maja go-
stila VIII. kongres Združenja 
klasičnih kitaristov jugovzho-
dne Evrope ASEG. Kongres je 
bil drugič v Sloveniji, udele-
žencev je bilo devet, Žalec in 
žalska glasbena šola pa sta se 
izkazala kot odlična gostitelja.

Združenje ASEG je bilo usta-
novljeno decembra leta 2001 
v Beogradu na pobudo prof. 
Boška Radojkovića, ki je tudi 
organizator Gitar art festivala 
v Beogradu. Z njim se je pred 
dobrimi tremi leti na enem 
od tekmovanj srečala učitelji-
ca kitare Marija Alatič in mu 
pripovedovala o kitarskih or-
kestrih na žalski glasbeni šoli 
ter o srečanju teh orkestrov v 
Žalcu. Povabil jo je na kongres, 
ki je bil tisto leto v Beogradu, 
in tako se je začelo sodelova-
nje. Kongres je leta 2007 prvič 
gostila Slovenija, in sicer Lju-
bljana, letos pa je bil gostitelj 
Žalec. Udeleženci kongresa so 
kitaristi, ki poučujejo kitaro na 
akademijah in v svojih državah 
organizirajo kitarske festivale 
v zelo različnih oblikah. Že-

lja Marije Alatič je, da bi tudi 
žalsko srečanje kitarskih orke-
strov preraslo v mednarodni 
festival.

Boško Radojković je o kon-
gresu povedal: »Bistvo našega 
združenja klasičnih kitaristov 
jugovzhodne Evrope, ki obsega 
države od Slovenije pa vse do 
Turčije, so v glavnem festivali 
kitare, hkrati pa povezuje vse 
ljudi, ki na kakršen koli način 
bogatijo kitarsko življenje, ne 
le po umetniški plati s koncerti, 
delavnicami in izobraževanji, 
ampak tudi s prilagajanjem in 
preživetjem v teh novih časih, 
zbiranjem sredstev in organi-
zacijo čim večjih dogodkov. 
Sestajamo se enkrat na eno ali 
dve leti, vedno v drugem kra-
ju oziroma v drugi državi, da 
se družimo in seznanimo, kaj 
smo počeli in kakšne načrte 
imamo, s ciljem, da čim bolje 
sodelujemo med sabo. Tu, v 
Žalcu nam je prelepo, vsi smo 
navdušeni nad mestom, ki ima 
samo 25 tisoč prebivalcev, če 
sem si prav zapomnil. Srečali 
smo se tudi z županom, nav-
dušili so nas ravnatelj glasbene 

šole in vsi zaposleni, zlasti od-
delek kitare. Vse je kot v lepih 
sanjah, skoraj neresnično lepo 
in dobro. Zelo vam zavidam, 
kako mirno okolje imate tu 
in da te pogoje izkoriščate na 
pravi način, da dosegate dobre 
rezultate. Prav včeraj smo imeli 
privilegij poslušati sijajen kon-
cert, ki je pokazal vse to, o če-
mer sem zdaj govoril. Skozi te 
otroke se vidi, kako je ta ener-
gija usmerjena na pravi način.«

V sklopu kongresa so pripra-
vili več seminarjev in koncer-
tov. Prvi večer kongresa je na-
stopil Bojan Ivanovski iz Srbije, 
v soboto, 12. maja, so pripravili 
predavanje Hrvoja Grgića o 
razvoju kitare v 19. stoletju s 
predstavitvijo izvirnih glasbil 
iz tistega časa, zvečer pa je bil 
koncert kitarskega orkestra 
žalske glasbene šole s solistom 
Tomažem Rajteričem na temo 
španske glasbe. Glasbena šola 
je ob tej priložnosti povabila 
savinjske osnovne šole, da so 
ustvarili tudi likovna dela na 
to temo, ki so krasila dvorano 
glasbene šole med kongresom.

K. R., foto: Jana Petrak Zajc

V Žalcu kongres klasičnih kitaristov

Dvorec Novo Celje s svojo 
baročno avro izziva čustva in 
ponuja asociacije, ki so po-
sebno mikavne za vizualne 
zgodbe. Prejšnji petek mu 
je življenje vdihnila razstava 
Zgodbe časa, ki bo ljubitelje 
slikarske umetnosti in ostale 
obiskovalce navduševala vse 
tja do 30. septembra. Spo-
znavali bodo širok ustvar-
jalni opus treh umetnikov: 
Mihe Maleša (1903–1987), 
Maksa Kavčiča (1909–1973) 
in Marja Pregla (1913–1967), 
ki so svojo ustvarjalno pot 
začeli že pred drugo svetov-
no vojno in leta 1950 skupaj 
razstavljali v Moderni galeri-
ji Ljubljana.

Njihova dela so ponovno za-
živela v sozvočju med linijo in 
barvo, medtem ko je osrednjo 
dvorano zapolnil avtorski pro-
jekt »Črni oblak, bela snov in 
lažni ogenj« umetnika srednje 
generacije, Alena Ožbolta. 
Ogromno površino stropa, na 
katerem je bila nekoč poslika-
va, je prekril s črnim oblakom 
in mu pridal simbolni pomen, 
berljiv v neopredeljenih tako 
pozitivnih kot negativnih la-
stnostih. Kot je povedala ku-
stosinja Alenka Domjan, gre 
pri tem projektu za drzen ko-
rak, saj je umetnik izginulo 
slikarsko opremo nadomestil 
z novo umetniško intervencijo. 
Dvorec Novo Celje s svojimi 
štukaturami in piktoresknimi 
stenami tako doživlja ponov-
no preobrazbo – s pretanjeno 
likovno melodiko, vdano igri 
sozvočij med linijo, barvo in 
teksturo, vrhunska umetniška 
dela avtorjev pa so vanj vnesla 
dodatni ekspresivni naboj. 

Na slovesnosti ob odprtju 
razstave je dvorano najprej na-
polnila glasba Wolfganga  A. 
Mozarta Rondo za flavto in kla-
vir, ki sta jo pričarali flavtistka 
Nina Fajfar Baša in pianistka 
Melita Estigarribia Villasanti, 
profesorici na Glasbeni šoli Ri-
sto Savin Žalec. Zbrane je v ime-

nu organizatorjev pozdravil in 
nagovoril Uroš Govek z ZKŠT, 
ki je podal nekaj besed o razsta-
vi in se zahvalil sodelujočim pri 
njeni postavitvi, še posebej pa 
Medobčinskemu muzeju Ka-
mnik – Galeriji  Miha Maleš in 
umetnikovi hčeri, Travici Maleš 
Grešak, Kavčičevi hčeri Met-
ki Kavčič  in njegovi ženi Ireni 
Kavčič ter Umetnostni galeriji 
Maribor, ki so posodili razsta-
vljena dela, ter Alenu Ožboltu 
za izvedbo projekta v osrednji 
dvorani dvorca.

V nadaljevanju sta zbranim 
spregovorili kustosinji Breda 
Ilich Klančnik in Alenka Do-
mjan. Klančnikova je pred-
stavila življenje in delo Miha 
Maleša in Marija Pregla, Do-
mjanova pa Maksa Kavčiča in 
Alena Ožbolta. Vsi avtorji so 
predstavljeni tudi v razstav-

nem katalogu, ki ga je izdal 
ZKŠT Žalec. 

Uroš Govek se je zahvalil 
tudi Občini  Žalec, ki je omo-
gočila razstavo in ki dovolju-
je, da umetnost zapolnjuje te 
prostore in je tako dostopna 
ljudem. Ob tem je dejal, da ra-
čunajo tudi na podporo mini-
strstva za kulturo in se zahvalil 
Zavodu Celeia Celje – Centru 
sodobne umetnosti Celje in 
Izobraževalnemu  centru – Že-
lezarskemu muzeju Štore za 
sodelovanje pri tem projektu. 
V življenje ga je spravila teh-
nična ekipa, v kateri so sode-
lovali Alenka in Jože Domjan, 
Andrej Črepinšek, Amadej 
Canjuga, Karin Požin in Uroš 
Govek. Ob koncu je zbrane  
nagovoril žalski župan Janko 
Kos in uradno odprl razstavo.

 D. Naraglav

Zgodbe časa v Novem Celju

Prijeten program in ambient ob odprtju razstave je privabil številne ljubitelje 
umetnosti.

Alen Ožbolt je prekril strop s črnim oblakom.

Udeleženci kongresa Združenja klasičnih kitaristov jugovzhodne Evrope
foto: J. P. Z.
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Prejšnjo soboto so v Špor-
tnem centu Žalec potekale 24. 
regijske igre specialne olimpi-
jade Slovenije za celjsko-ko-
roško regijo. Organizatorka 
tekmovanje je bila II. osnovna 
šola Žalec na čelu z ravnatelji-
co Petro Petrovič  Pražnikar 
in vodjo tekmovanja Lucijo 
Polenik. Na olimpijadi se je 
srečalo, sodelovalo in druži-
lo 17 tekmovalnih skupin z 
osnovnih šol s prilagojenim 
programom in varstveno-de-
lovnih centrov, skupno okrog 
200 tekmovalcev in najmanj 
pol toliko njihovih trenerjev, 
spremljevalcev, organizator-
jev, prostovoljcev in drugih 
prijateljev specialnega olim-
pijskega gibanja.

Med njimi sta bili tudi iz-
vrstni športnici, judoistki in 
trenerki Lucija Polavder in Ur-
ška Žolnir, ki sta najboljšim 
podeljevali medalje. Pri tem 
prijetnem opravilu jima je po-
magala šolska klovnesa »Tinka 
Šminka«, ki je tekmovalce med 

tekmovanjem tudi spodbujala. 
Prireditev je povezovala Katja 
Dvornik, za potek tekmovalne-
ga dela in merjenje rezultatov pa 
so skrbeli sodniki – člani Atlet-
skega kluba Žalec.

Na slovesnosti ob odprtju sta 
zbrane nagovorili Hana Šuster 
Erjavec v imenu Občine Žalec 
in predsednica Zveze Sožitje 
Katja Vandal.

Športniki specialne olimpija-
de so se tokrat pomerili v teku 
na 50, 100, 200, 400, 800 metrov 
in štafeti 4 x 100 m, v skoku v 
daljino z mesta in metu žogice 
ter v elementih košarke. Neka-
teri so postavili osebne rekorde, 
drugi pa so kreativno preživeli 
lep dan. Sicer pa je na teh igrah 
poudarek na sodelovanju in 
ne na tekmovalnosti za vsako 
ceno, kot pravi tudi Couber-
tainovo olimpijsko načelo, da 
je pomembno sodelovati in ne 
zmagati.

S športnim in z zdravstve-
nim programom ter drugimi 
spremljevalnimi aktivnostmi 

si svetovno gibanje specialne 
olimpijade prizadeva omogočiti 
vsem športnikom ne glede na 
prizadetost ali oviranost vklju-
čevanje v družbo in uresniče-
vanje lastnih potreb po športno 
rekreativnem udejstvovanju in 
drugih interesov v njej. Število 
tekmovalcev se vsako leto veča. 
Tudi tokratno tekmovanje je 
bilo odskočna deska oziroma 
priprava tekmovalcev na držav-
ne igre specialne olimpijade, ki 

bo od 8. do 10. junija potekala 
v Ljubljani. Najboljši se bodo 
naslednje leto udeležili svetov-
ne specialne olimpijade, ki bo v 
Abu Dabiju, prestolnici Združe-
nih arabskih emiratov.

Kot pravijo organizatorji, pa 
bi bilo tekmovanje težko orga-
nizirati brez podpore številnih 
sodelavcev in donatorjev, zato 
se vsem iskreno zahvaljujejo z 
željo, da bi jim tudi v prihodnje 
priskočili na pomoč. D. N.

Regijske igre specialne olimpijade Slovenije

Delo šteje!

Glas zame - glas za Savinjsko dolino!

3. junija obkrožite št.

MARJAN GOLAVŠEK

Prejšnji teden so v pro-
storih nekdanjega lesnega 
obrata v Šmatevžu v braslov-
ški občini, kjer je zdaj sedež 
jeseni 2016 ustanovljenega 
podjetja BSW.SI, upravljanje 
naložb, d. o. o., lastniki pod-
jetja predstavili načrtovano 
gradnjo največje žage v Slove-
niji in skupaj s predstavniki 
Gospodarske zbornice Slove-
nije, Zvezo lastnikov gozdov 
Slovenije in Petrola podpisali 
zavezo o sodelovanju v tem 
projektu. Med zbranimi gosti 
so bili tudi predsednik vlade 
ter gospodarski in kmetijski 
minister. Tamkajšnje prebi-
valce pa skrbijo vplivi takšne-
ga objekta na okolje in njiho-
vo zdravje.

Občina Braslovče je že dalj 
časa načrtovala ustanovitev 
lesnopredelovalnega centra na 
območju nekdanje Čmako-
ve žage, kjer je nato delovalo 
podjetje Biva hiše, ki je pred 
približno osmimi leti pristalo 
v stečaju. Iskanje investitorja 
se je nadaljevalo s pomočjo 
Janeza Mazeja iz Šoštanja, ki 
je v Slovenijo pripeljal škotsko 
družinsko podjetje BSW Tim-
ber Group s sedežem v Švici. 
Škote je Slovenija prepričala s 
kakovostjo lesa in bogastvom 

vode pa tudi bližino Luke Ko-
per, je povedal Janez Mazej. Ob 
tem je lesnopredelovalni cen-
ter v Šmatevžu podprla vlada, 
ki naj bi lastnikom pomagala 
tudi denarno.

Podjetje BSW Timber je ob 
tej priložnosti predstavil glavni 
izvršni direktor Tony Hackney, 
ki je med drugim povedal, da 
imajo dolgoletno tradicijo v 
lesnopredelovalni industriji. 
V Evropi na sedmih lokacijah 
zaposlujejo več kot 1.300 ljudi, 
letno pa ustvarijo več kot 300 
milijonov funtov prihodkov. 
Med drugim so ponosni na 
svojo žago v Latviji. Predsednik 
upravnega odbora BSW Martin 
Gal je poudaril dejavnike, ki so 
jih prepričali za investicijo v 
Sloveniji, to pa so visoka kako-
vost lesa, dobra delovna sila in 
spodbudna vladna politika.

Investicijo v Sloveniji je 
predstavil izvršni direktor za 
komercialo Alex Brownlie. 
Največja žaga v Sloveniji bo 
imela kapaciteto 300 tisoč ku-
bičnih metrov lesa letno, zago-
tovila pa naj bi 170 delovnih 
mest. Vrednost investicije je 
40 milijonov evrov. Z gradnjo 
bodo začeli po pridobitivi vseh 
potrebnih dovoljenj, predvi-
doma jeseni letos. Prihodnje 

leto bi začeli odkupovati les 
od slovenskih žagarjev in tudi 
zasebnih lastnikov gozdov, 
ne le od državnega gozdnega 
podjetja. Prav zaradi odku-
pa od državnega podjetja so 
proti taki investiciji vzdignili 
glas manjši žagarji, povezani v 
Obrtni zbornici Slovenije, češ 
da že zdaj sami težko pridejo 
do lesa. Njihove skrbi so od-
več, so zagotovili predstavniki 
BSW Timber, ko bo na novo 
vzpostavljen trg z lesom, bodo 
od tega imeli korist vsi, so pre-
pričani.

Škoti načrtujejo v Sloveniji 
proizvodnjo na treh lokacijah, 
poleg centra v Šmatevžu še 
peletarno in kongregacijo na 
lesno biomaso v Šoštanju ter 
prozvodnjo palet in lesne em-
balaže v Letušu.

Predsednik vlade Miro Ce-
rar in ministra za gospodar-
stvo in tehnologijo ter kme-
tijstvo, Zdravko Počivalšek in 
Dejan Židan, so podprli načrte 
Škotov in poudarili, da gre za 
pomemben korak v izvedbi 
akcijskega načrta za krepitev 
lesnopredelovalne industri-
je (akcijski načrt z naslovom 
Les je lep je vlada sprejela leta 
2012), ki je v Sloveniji pred ča-
som povsem propadla. Kako-

vosten les zdaj poceni izvaža-
mo zlasti v Avstrijo, uvažamo 
pa drage polizdelke in izdelke, 
kar naj bi se čim prej spreme-
nilo. 

Za izvedbo načrtovanih 
investicij v Šmatevžu pa je 
potrebno še spremeniti in do-
polniti strategijo prostorskega 
razvoja občine in prostorske-
ga reda za območje LPC Go-
milsko. Občina Braslovče je 9. 
maja letos že objavila javno na-
znanilo o javni razgrnitvi teh 
sprememb, ki pa ga je 16. maja 
preklicala.

Prebivalce Šmatevža in Go-
milskega seveda skrbi, kako 
bo s hrupom in prahom zaradi 
delovanja žage, predvsem pa 
zaradi vožnje z lesom natovor-
jenih tovornjakov po ozkih in 
za take obremenitve ponekod 
neprimernih cestah. Investitor 
naj bi sicer načrtoval nekate-
re tako imenovane omilitvene 
ukrepe, kot je postavitev proti-
hrupnih ograj, kar pa po mne-
nju prebivalcev ni dovolj. Po 
neuradnih informacijah je tudi 
ministrstvo za zdravje izdalo 
mnenje, da bi lahko imel ta-
kšen lesnopredelovalni center 
pomembne vplive na zdravje 
ljudi.

K. R., foto: T. T.

Podpisali zavezo o sodelovanju pri investiciji

Po podpisu memoranduma o zavezi k investiciji v lesnopredelovalni center (od 
leve proti desni: član uprave Petrola Rok Vodnik, predsednik GZS Boštjan Gorjup, 
minister za gospodarstvo Zdravko Počivalšek, predsednik vlade Miro Cerar, 
minister za kmetijstvo mag. Dejan Židan, predsednik Zveze lastnikov gozdov 
Slovenije Marjan Hren, glavni izvršni direktor  BSW Timber Tony Hackney,  izršni 
direktor za komercialo Alex Brownlie, zastopnik BSW v Sloveniji Janez Mazej in 
predsednik upravnega odbora BSW Martin Gal)

Propadajoče objekte v Šmatevžu naj bi nadomestil nov lesnopredelovalni center.

Na regijskih igrah specialne olimpijade so se pomerili tudi v teku. 

Andraž 96 b, 3313 POLZELA, 03 572 06 73, GSM: 041 216 214, www.terglav.si

SLIKOPLESKARSTVO ANDREJ TERGLAV, s. p.

SLIKOPLESKARSTVO Beljenje notranjih površin in fasad
Dekorativni opleski

Izdelava izolacijskih fasad
Peskanje kovinskih predmetov

DELO NA VIŠINI Z DVIŽNO KOŠARO

Svetnice in svetniki Občin-
skega sveta Občine Polzela 
so se zbrali na 3. izredni seji 
ter obravnavali tri točke, o 
katerih so morali razpravlja-
ti pred redno junijsko sejo. 
Predstavljeno je bilo uradno 
prečiščeno besedilo odloka o 
ureditvenem načrtu za center 
Polzele. Besedilo so uredili za-

radi lažjega razumevanja pri 
pridobivanju dovoljenj, ki jih 
potrebujejo investitorji. 

Trenutno je v teku gradnja 
dveh stanovanjskih blokov, ki 
bodo v začetku prihodnjega leta 
Polzeli prinesla 40 novih varo-
vanih stanovanj. Občina je že 
izkazala namero za nakup nekaj 
stanovanj, koliko, pa bo odvi-

sno od razpoložljivih finančnih 
sredstev. Več razprave je bilo pri 
točki o soglasju k dvigu cen so-
cialnovarstvene storitve pomoč 
družini na domu, ki jo za 26 ob-
čank in občanov opravlja Dom 
Nine Pokorn Grmovje. Razpra-
vljali so o 80-odstotnem dele-
žu sofinanciranja občine glede 
na sosednje lokalne skupnosti, 

kjer imajo ta odstotek bistveno 
nižji, ter o možnostih, da bi to 
dejavnost opravljal Dom upo-
kojencev Polzela. Nova cena bo 
za okrog dva evra višja. Ob za-
ključku seje so svetnice in sve-
tniki potrdili nov petletni man-
dat ravnateljici Osnovne šole 
Polzela mag. Bernardki Sopčič.

 T. T.

Nova stanovanja na Polzeli
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BLAGINJA  ZA VSE, 
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To nedeljo, 3. junija, bodo 
v Sloveniji predčasne volitve. 
V 4. in 5. volilnem okraju 5. 
volilne enote (Celje) se za 
glasove Savinjčank in Savinj-
čanov poteguje 22 list kandi-
datov. Vrstni red list kandi-
datov je enak v vseh okrajih, 
kar nekaj imen pa širši jav-
nosti doslej ni bilo znanih.

V 4. volilnem okraju Ža-
lec I kandidirajo: Ljubo Žni-
dar – Slovenska demokratska 
stranka, Zdenka Jan – Demo-
kratična stranka upojencev 
Slovenije, Anja Vanesa Peč-
nak – Andrej Čuš in Zeleni 
Slovenije, Igor Žavbi – Lista 
Marjana Šarca, Borut Vaš – 
Nova Slovenija, Sebastjan 
Ašenberger – Levica, Helena 
Zajc – Dobra država, Stanko 
Bevc – Gospodarsko aktiv-
na stranka, Franc Rančigaj 
– Kangler&Primc Združena 
desnica – glas za otroke in 
družine, Nova ljudska stran-
ka, Viktor Mitov – Socialni 
demokrati, Jožef Romih – So-

cialistična partija Slovenije, 
Aleksandra Bersan – Pirat-
ska stranka Slovenije, Suzana 
Rednak – Slovenska nacio-
nalna stranka, Igor Centrih – 
Gibanje skupaj naprej, Reneja 
Robič – Gibanje Zedinjena 
Slovenija, Matjaž Fleisinger 
– Lista novinarja Bojana Po-
žarja, Jože Krulec – Slovenska 
ljudska stranka, Nejc Šporin 
– Stranka modernega centra, 
Grega Končnik – Rešimo Slo-
venijo elite in tajkunov, Brani-
slav Vujičić – Solidarnost, za 
pravično družbo, David Bevc 
– Za zdravo družbo in Jožef 
Ribič – Stranka Alenke Bra-
tušek.

V 5. volilnem okraju Žalec 
II kandidirajo: Marjan Gola-
všek – Slovenska demokratska 
stranka, Marjan Vodeb – De-
mokratična stranka upojen-
cev Slovenije, Anja Vanesa 
Pečnak – Andrej Čuš in Zele-
ni Slovenije, Nik Prebil – Lista 
Marjana Šarca, Aleksander 
Reberšek – Nova Slovenija, 

Sebastjan Ašenberger – Le-
vica, Milena Tepić – Dobra 
država, Albin Kač – Gospo-
darsko aktivna stranka, Franc 
Rančigaj – Kangler&Primc 
Združena desnica – glas za 
otroke in družine, Nova ljud-
ska stranka, Tanja Trobiš 
– Socialni demokrati, Jožef 
Romih – Socialistična partija 
Slovenije, Marija Trbić – Pi-
ratska stranka Slovenije, Da-
nijel Vombek – Slovenska na-
cionalna stranka, Igor Centrih 
– Gibanje skupaj naprej, Na-
taša Gorjanc Zima – Gibanje 
Zedinjena Slovenija, Matjaž 
Fleisinger – Lista novinarja 
Bojana Požarja, Janez Lencl 
– Slovenska ljudska stranka, 
Mihaela Anclin – Stranka mo-
dernega centra, Grega Konč-
nik – Rešimo Slovenijo elite in 
tajkunov, Irena Filipič – Soli-
darnost, za pravično družbo, 
David Bevc – Za zdravo druž-
bo in Tanja Basle – Stranka 
Alenke Bratušek.

K. R.

Od občinskih svetnikov do kandidatov od drugod

V dvorani Društva upoko-
jencev Griže se je v torek, 8. 
maja, sestal tamkajšnji kra-
jevni odbor stranke DeSUS, ki 
ga vodi Milan Zupanc. Tokrat 
so se srečali zaradi obračuna 
dela v preteklem obdobju in 
nalog dela za prihodnje leto. 
Te so povezane predvsem s 
predvolilnimi dejavnostmi za 
skorajšnje državnozborske in 
novembrske lokalne volitve.

Kot je povedal predsednik 
Milan Zupanc, je njihov KO 
tudi lani spremljal realizaci-
jo predvolilnih obljub iz leta 
2014, med drugim tudi oblju-
bo, da bodo v občini začeli 
graditi dom upokojencev oz. 
varovana stanovanja. Ugota-
vljajo, da na tem področju niso 
zasledili določenih premikov, 
čeprav je v občini zelo veliko 
potencialnih kandidatov za to 
namestitev. Med zbranimi se je 
vnela kar pestra razprava, ki je 
prenesla tudi sprejetje sklepa z 
zahtevo po rešitvi omenjenega 
problema.

Ob tej priložnosti sta se v 
Grižah predstavila tudi oba 
kandidata stranke DeSUS za 
poslanca v Državnem zbo-
ru RS, in sicer Zdenka Jan iz 
Šempetra in Marjan Vodeb iz 
Griž. Naključje ali ne je, da sta 
kandidata svoja službena leta 
preživela na delu na policiji, 
zdaj pa že nekaj let uspešno 
nadaljujeta svoje delo na lokal-
nem področju, Zdenka Jan kot 
predsednica Sveta KS Šempe-
ter in Marjan Vodeb kot pred-
sednik Sveta KS Griže, in kot 
svetnika stranke DeSUS v Ob-
činskem svetu Občine Žalec.

Zdenka Jan, upokojena kri-
minalistična inšpektorica in 
mati dveh odraslih sinov, je 35 
let delala na Policijski upravi 
Celje. Zadnjih deset let je s svo-
jimi kolegi preiskovala kazniva 

dejanja z elementi nasilja, ki 
so se dogajala znotraj družin. 
Kot pravi, jo je to delo močno 
zaznamovalo, saj je v vseh teh 
letih videla veliko hudega, ve-
liko trpljenja in pomanjkanja, 
izgube človeškega dostojanstva 
in tudi veliko krivic. Tudi to 
je eden od razlogov za njeno 
kandidaturo. Kot upokojenka 
in članica stranke DeSUS pa 
želi dati svoj prispevek k iz-
boljšanju položaja te skupine 
ljudi, saj je ugotovila, da so po-
leg otrok tudi starejši ranljiva 
skupina ljudi, ki prav tako po-
trebujejo razumevanje družbe 
v smislu vsestranske pomoči 
in aktivne vključenosti v druž-
bo. Kot pravi, bi bilo potrebno 
razmišljati o uradu za starejše, 
kjer bi imeli zagovornika sta-
rejših, ki bi zastopal njihove 
interese in pravice, podobno 
kot imajo pri varuhu človeko-
vih pravic urejeno za otroke, in 
sicer v okviru projekta Zago-
vornik – glas otroka. Zavzema 
se tudi za sprejetje zakona o 
dolgotrajni oskrbi in za zakon 
o demografskem skladu, ob 
tem pa poudarja, da je redna 
zaposlitev mladih »najsigur-
nejši demografski sklad«. 

Podobno razmišlja in meni 
tudi Marjan Vodeb, oče treh 
odraslih hčera, ki je bil po kon-
čanem študiju v Tacnu najprej 
zaposlen na postaji mestne 
prometne milice v Ljubljani, 
nato pa je služboval na obmo-
čju takratne postaje milice v 
Žalcu. Po vpisu na visoko po-
licijsko varnostno šolo je opra-
vljal delo na Policijski upravi 
Celje in po diplomi na Opera-
tivno-komunikacijskem cen-
tru Generalne policijske upra-
ve. Leta 2012 je bil na podlagi 
ZUJF-a upokojen. Že od rane 
mladosti je po duši športnik, 
strasten motorist, smučar in 
potapljač. Zdaj končuje že dru-
gi mandat kot predsednik Sve-
ta KS Griže, je tudi vodja sve-
tniške skupine stranke DeSUS 
v občinskem svetu z več funk-
cijami, poleg tega je član sveta 
ZD dr. Jožeta  Potrate Žalec ter 
podpredsednik Pokrajinskega 
odbora stranke DeSUS Celje. 
Kot pravi, je njegovo vodilo 
delati dobro, pošteno, odkrito, 
spoštovati različne poglede in 
mnenja ter predvsem pomaga-
ti sočloveku z izpolnitvijo da-
nih obljub.

 D.N.

Predstavili kandidate

Na zboru KO DeSUS Griže sta se predstavila kandidata za poslanca v DZ RS 
Zdenka Jan in Marjan Vodeb.

Kandidat za poslanca Mar-
jan Golavšek in Forum za 
kmetijstvo in podeželje SDS 
sta prvi četrtek v maju v pre-
boldski dvorani pripravila po-
govorni večer na temo kmetij-
stva in prihodnosti Slovenije. 
Med gosti je bil tudi predse-
dnik stranke Janez Janša.

Svoja stališča o trenutnem 
stanju v slovenskem kmetijstvu 
in predvsem njegovi priho-
dnosti sta poleg Janeza Janše in 
Marjana Golavška predstavila 
predsednik odbora za kmetij-
stvo in okolje pri strokovnem 
svetu SDS Matjaž Kočar in 
predsednik Foruma za kmetij-
stvo in podeželje Janko Prislan, 
pogovor pa je vodila Dragica 
Sternad Pražnikar.

Vsi govorniki so se strinjali, 
da je pomen slovenskega kme-
tijstva veliko večji od njegovega 
deleža v bruto družbenem pro-
duktu države. Hrana je namreč 
strateška surovina in vsaka dr-
žava teži k temu, da jo pride-
luje, čeprav je to morda dražje 
kot uvoziti jo iz drugih držav, 
je med drugim poudaril Janez 
Janša. Slovensko kmetijstvo ob 
tem skrbi za boljšo demograf-
sko sliko države in poseljenost 
oziroma urejenost podeželja. 

Marjan Golavšek je med 
drugim izpostavil dejstvo, da 
mora biti tudi kmet za svoje 
delo primerno plačan, ne pa da 
v državi prevladuje miselnost, 
da bo kmet že nekako preživel, 
ker ima zemljo. Kmete po nje-

govih besedah najbolj obreme-
njuje birokracija, zato bi bilo 
potrebno sprejemati razumlji-
vo in življenjsko zakonodajo, 
ki bi odpravljala ovire, ne pa 
kmetom povzročala vedno 
nove težave. Poudaril je tudi, 
da bi morala država poskrbeti 
za starejše kmete, ki kmetijo 
predajo mladim, da bi lahko 
dostojno živeli.

Matjaž Kočar je izpostavil, da 
je bila Slovenija s hrano v prete-
klosti samooskrbna, zato bi bilo 
tudi danes mogoče delež oskr-
be s hrano občutno povečati, 
ob tem pa zagotoviti zanesljivo 
prehransko verigo s povezova-
njem in konkurenčnostjo vseh 
njenih členov. Stanko Prislan 
je med drugim poudaril, da bi 
morali biti kmetje slišani, da 
stanje ni rožnato in da je dejan-
sko stanje drugačno od tistega 
na papirju.

Program SDS za razvoj kme-
tijstva sicer temelji na petih 
stebrih. Osnova slovenskega 
kmetijstva so družinske kme-
tije, ki jih je potrebno davčno 
razbremeniti, poenostaviti po-
slovanje in trženje ter spreme-
niti politiko subvencij. Kmetij-
ska zemljišča in gozdovi morajo 
služiti svojemu namenu (SDS 
zagovarja tudi ukinitev sklada 
kmetijskih zemljišč). Osnovni 
cilj mora biti zagotavljanje pre-
hranske varnosti, med drugim 
s proizvodno vezanimi plačili 
in dodelitvami vrtov tudi me-
stnemu prebivalstvu. Krepiti je 
potrebno vlogo kooperativ in 
drugih oblik poslovnega sode-
lovanja v celotni verigi, vključ-
no z gozdarstvom, in optimi-
zirati delovanje kmetijskega 
ministrstva, organov v njegovi 
sestavi in drugih služb na po-
dročju kmetijstva. K. R.

Hrana je strateška dobrina

S pogovornega večera v Preboldu: Dragica Sternad Pražnikar, Marjan Golavšek, 
Janez Janša, Matjaž Kočar

foto: D. N.
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V nedeljo, 6. maja, je sve-
tniška skupina SD Občine 
Žalec organizirala že 15. tra-
dicionalni družinski pohod, 
posvečen 9. maju. Ta dan 
obeležujemo zmago nad na-
cifašizmom in dan Evrope, ki 
je eden od simbolov Evropske 
unije, ki ga je Svet Evropske 
unije sprejel na vrhu v Milanu 
leta 1986, in sicer v spomin na 
deklaracijo nekdanjega  fran-
coskega  zunanjega ministra  
Roberta Schumana, ki je 9. 
maja 1950 predstavil svoje 
zamisli o organiziranosti go-
spodarskega sodelovanja v 
Evropi.

Tudi letos so se pohodniki 
zbrali pred OŠ Griže, od ko-
der jih je pot vodila proti  Še-
ščam oziroma skozi zaselek 
Bezovnik, kjer so imeli prvo 
postojanko za okrepčilo, nato 
pa so pot nadaljevali do znane 
domačije pod Homom, kjer je 
bil cilj pohoda z družabnim 
srečanjem. Med pohodniki 
sta bila tudi kandidata SD za 
državnozborske volitve iz 4. 
in 5. volilnega okraja Viktor 
Mitov in Tanja Trobiš, aktual-
na svetnika SD v Občinskem 
svetu Občine Žalec. Na cilju so 
se pohodnikom pridružili tudi 
člani in somišljeniki stranke, ki 

se pohoda zaradi  zdravstve-
nih težav niso mogli udeležiti. 
Zbrani so prisluhnili kandi-
datoma SD za poslanca v slo-
venskem parlamentu, ki sta se 
na kratko predstavila in izpo-
stavila nekatera svoja stališča 
in prizadevanja, ki so predmet 

njunega volilnega programa in 
tudi programa stranke. 

Na svoj račun so prišli tudi 
otroci, saj so jim organizatorji 
pripravili mali športni poligon, 
družabne igre, lahko pa so tudi 
likovno ustvarjali.

 D. N.

Ob dnevu Evrope že 15. pohod                                                

Na cilju sta se pohodnikom predstavila oba kandidata za državnozborske volitve, 
Viktor  Mitov in Tanja Trobiš.

Na listi  stranke SMC na 
tokratnih volitvah v državni 
zbor kandidirata Nejc Šporin 
v 4. volilnem okraju in Miha-
ela Anclin v 5. VO.

24-letni Nejc Šporin iz Žalca 
se je po maturi na I. gimnaziji 
v Celju vpisal na Fakulteto za 
družbene vede v Ljubljani, kjer 
zaključuje študij politologije 
oziroma demokracije in upra-
vljanja. Kljub temu že ima kar 
nekaj delovnih izkušenj, delal je 
v službi za odnose z javnostmi 
SMC, v Državnem zboru RS je 
bil strokovni sodelavec v po-
slanski skupini, od oktobra lani 
pa je zaposlen kot svetovalec 
predsednika vlade za digitalno 
komuniciranje. Je ustanovni 
član SMC, predsednik Kroga 
mladih v stranki in podpred-
sednik spodnjesavinjskega LO. 
Leta 2014 je bil kot najmlajši 
občinski svetnik izvoljen v žal-
ski občinski svet. »Za kandi-
daturo sem se odločil, ker me-
nim, da z »jamranjem« mladi 
ne bomo oblikovali države, ki 
nam bi prinesla mirno priho-
dnost. Zato je treba biti aktiven! 
Gostilniške debate in kreganje 
po socialnih omrežjih niso plo-
dne,« je povedal.

Mihaela Anclin, rojena leta 
1977, je obiskovala polzelsko 
osnovno šolo, po gimnaziji v 
Velenju je diplomirala na Fa-
kulteti za družbene vede v Lju-
bljani, na Centralni evropski 
univerzi v Budimpešti (akredi-
tirani v ZDA) pa se je posvetila 
človekovim pravicam. Že 16 let 
je svetovalka in organizatorka 
izobraževanja odraslih na UPI 

– ljudski univerzi Žalec. »Za 
vstop v politiko sem se odloči-
la, ker mi je bilo dovolj tega, da 
nekdo tam daleč odloča o mo-
jem življenju, o mojih pravicah 
in dolžnostih. Dovolj mi je bilo 
tega, da poslanci že dolgo niso 
več moji zastopniki,« je poja-
snila svojo odločitev za kandi-
daturo. 

Oba kandidata sta naštela ne-
kaj dosežkov SMC, ki se zrcalijo 
na lokalni ravni. 

SMC v novem mandatu 
obljublja trajno ureditev proti-
poplavne varnosti na način, ki 
bo omogočal tudi namakanje 
kmetijskih površin in razvoj 
turizma, dokončanje gradnje 
3. razvojne osi, nadgradnjo 
prometne varnosti, tudi z mre-
žo kolesarskih poti, zakonsko 
spodbujanje projektnega po-
vezovanja občin in dostop do 
interneta za vse ter sofinanci-
ranje vzpostavitve hitrih po-
vezav. 

Nejc Šporin pravi, da se bo 

še posebej zavzemal za legali-
zacijo konoplje v medicinske 
in rekreativne namene, pomoč 
mladim pri reševanju stano-
vanjskega problema, povezo-
vanje odličnih podjetij v regiji, 
spodubjanje podjetij za več šti-
pendiranja, zmanjšanje davč-
nih obremenitev posameznika, 
znižanje volilne starosti na 16 
let in uvedbo e-volitev. Mihaela 
Anclin pa je še posebj izposta-
vila večjo okoljsko osveščenost 
prebivalstva in boljši dialog z 
nevladnimi organizacijami, 
prehod v krožno gospodarstvo, 
cestno povezavo med Spodnjo 
Savinjsko dolino in Zasavjem, 
dostojno in dobro plačano delo 
vseh generacij, podporo kultu-
ri, nova delovna mesta (Lesno-
predelovalni center Šmatevž) 
in več vlaganj v šport. Obema 
kandidatoma je uspeh na vo-
litvah zaželel tudi predsednik 
LO Slavko Šketa, ki je poudaril, 
da je čas, da odgovorna mesta 
prevzamejo mladi. K. R.

Pozitivno naravnani v boljši jutri

Mihaela Anclin in Nejc Šporin sta predstavila svojo kondidaturo.

Devetinštiridesetletna Gotovljanka Tanja Trobiš, ki kandidira 
na listi SD v 5. volilnem okraju, je po poklicu ekonomska teh-
nica. Je aktualna Občinska svetnica Občinskega sveta Žalec in 
članica predsedstva občinskega odbora stranke SD.
V 4. volilnem okraju na listi SD kandidira osemintridesetletni 
Žalčan Viktor Mitov. Dipl. ekonomist je aktualni občinski sve-
tnik in predsednik občinskega odbora stranke SD. Je v ekipi žu-
pana Žalca Janka Kosa, ki je popeljala Žalec med najuspešnejše 
občine v Sloveniji.

Kandidata za poslanca na 
volitvah v Državni zbor RS na 
listi Stranke Alenke Bratušek 
sta Tanja Basle, ki kandidira 
v okraju Žalec II (5. okraj 5. 
volilne enote), in Jože Ri-
bič, kandidat v okraju Žalec 
I (4. okraj 5. volilne enote). 
Kandidata sta v okviru vo-
lilnih aktivnosti v torek, 22. 
5., spremljala predsednico 
stranke Alenko Bratušek na 
obisku v naši dolini.

Ustavili so se v Preboldu, 
kjer so z županom Vinkom 
Debelakom spregovorili o ak-
tualnih temah, ki se dotikajo 
vseh državljanov. Pot so nada-
ljevali v Žalec k fontani piva. 
»V slovensko in upamo si 
reči tudi svetovno prestolnico 
hmelja se Alenka Bratušek ve-
dno vrača z velikim veseljem, 
saj je tu doma. Alenka se je 
dokazala v najtežjem trenut-
ku naše samostojne države, 

zato jo podpiram in zato sem 
kandidatka njene stranke,« je 
ob tem povedala Tanja Basle. 
»Zaupam ji, da bo s pošteno-
stjo, z odločnostjo in izku-
šnjami znala poskrbeti tudi za 
zdravstvo, upokojence in naše 
mlade, mi pa ji bomo pri tem 
pomagali.« Nekdanja predse-
dnica vlade Alenka Bratušek 
je dodala, da želi s svojimi iz-

kušnjami še naprej sodelova-
ti pri vodenju naše države in 
upa, da ji boste volivci zaupali 
to odgovornost.

Devetinpetdesetletni Jože 
Ribič z Brega pri Polzeli je sicer 
strojni tehnik, ki dela kot re-
ferent v vodstvu proizvodnje, 
triinpetdesetletna Tanja Basle 
iz Migojnic pa je modna obli-
kovalka. L. K.

Na listi izkušeni in odločni

Kandidati za poslance na žalski fontani piva
foto: arhiv T. B.

Občina Polzela praznu-
je letos 20-letnico. V poklon 
občini in njenemu jubileju se 
bo do konca leta zvrstilo kar 
nekaj dogodkov. Osrednji bo 
zagotovo akademija na pred-
večer občinskega praznika 1. 
oktobra.

V ponedeljek, 7. maja, so 
pripravili prvi dogodek v nizu 
prazničnih prireditev, in sicer 
pogovor s prvim županom, 
Ljubom Žnidarjem, sedanjim 
poslancem v Državnem zboru 
Republike Slovenije, ki je bil 
župan Občine Polzela skoraj 
14 let, in Jožetom Kužnikom, 
ki je postal župan leta 2012 na 
nadomestnih volitvah. Z njima 
se je pogovarjala direktorica 
Medobčinske splošne knjižnice 
Žalec Jolanda Železnik.

V prvem delu pogovora sta 
sogovornika pripovedovala o 
dosežkih občine v 20-ih letih. 
Izpostavila sta gradnjo šole v 
Andražu nad Polzelo, obnovo 
gradu Komenda, dograditev 
vrtca na Polzeli, energetsko 
sanacijo šole na Polzeli,  ulič-
no poimenovanje, ustanovi-
tev medgeneracijskega centra, 
Mladinskega centra Polzela, 

dobrodelnost, vzpostavitev pri-
reditev, ki povezujejo ljudi, 
gradnjo kanalizacije, športnih 
objektov in še veliko drugega. 
Župan Jože Kužnik je predstavil 
tudi sprejeto strategijo dolgo-
ročnega razvoja, ki bo kažipot v 
naslednjih letih.

Pohvalno je zlasti, da je bila 
stopnja registrirane brezpo-
selnosti februarja 2018 8,4 % 
(nižja je bila nazadnje leta 2008, 
medtem ko je bila npr. decem-
bra 2012 13,7 % in aprila 2014 
14,5 %). Izrazito narašča število 
prebivalcev. Za primerjavo naj 
navedemo, da je leta 1998 5097 
prebivalcev, leta 2012 5966, fe-

bruarja 2018 pa že 6176; od tega 
2991 moških in 3185 žensk. Ti 
podatki dokazujejo, da Občina 
Polzela vse bolj postaja ljudem 
prijazna občina. 

Drugi del pogovora je bil 
zabaven, saj je voditeljica pre-
izkušala znanje svojih gostov, 
pripravila pa je tudi kviz, v ka-
terem so sodelovali obiskoval-
ci. Jože Kužnik, župan Občine 
Polzela, je obiskovalce navdušil 
z igranjem na kitaro, Ljubo Žni-
dar pa se je preizkusil v vezanju 
mornarskih vozlov.

Prireditev so z ubranim pe-
tjem popestrili člani Vokalne 
skupine Draž. T. T.

Prvih 20 let Občine Polzela

Voditeljica Jolanda Železnik v pogovoru z Ljubom Žnidarjem in Jožetom 
Kužnikom.
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AVTOMOBILSKI NADOMESTNI DELI IN  
VSE ZA AVTOMEHANIČNE DELAVNICE
Široka ponudba avtomobilskih nadomestnih delov, maziv,  
kakovostnega orodja in delavniške opreme vodilnih svetovnih proizvajalcev

Nemško podjetje STAHLGRUBER s sedežem v bližini Münchna je vodilni 
ponudnik avtomobilskih nadomestnih delov v Evropi. V šestih državah in z 
izjemno kvalitetnim logističnim sistemom omogočamo zanesljivo dobavo 
kupcem iz centralnega skladišča v Nemčiji v najkrajšem možnem času. 

Kmalu že štiri poslovalnice v Sloveniji

Stahlgruber ima v Sloveniji trenutno tri poslovne 
enote (v Ljubljani, Mariboru in Grosupljem), 
kmalu pa se bodo odprla vrata četrte v Žalcu. 

Poleg trgovinske prodaje na drobno zagotavl-
jamo svojim kupcem strokovno svetovanje po 
telefonu preko našega klicnega centra. 

Za svoje kupce čez celo leto organiziramo tudi 
razna strokovna usposabljanja in seminarje. 
Poleg tega Stahlgruber v Nemčiji štirikrat na 
leto v različnih krajih organizira hišne sejme, 
na katerih se kupci lahko seznanijo z novost-
mi in informacijami, ki jih predstavijo različni 
proizvajalci. Našim kupcem omogočamo obisk 
sejmov v Münchnu in Nürnbergu (z ogledom 
centralnega skladišča), kjer lahko izkoristijo 
tudi posebne sejemske ponudbe in popuste.Širok prodajni program 

STAHLGRUBER-jev sortiment z več kot 500.000 izdelki, med katerimi so tudi OE (originalni) izdelki, izpolnjuje vse zahteve avtomehaničnih 
delavnic po konkurenčnih cenah, poudarek pa je pri izboru izdelkov za osebne avtomobile in lahka gospodarska vozila. Prodajni program 
zajema zavore in podvozja, elektronsko opremo, karoserijo, lake, luči, olja in maziva, opremo za motorje, izpušno tehniko, vse za nego vozil, 
termične sisteme, kakovostno orodje, delavniško opremo in vse drugo, kar sodobna delavnica potebuje.

Partner von Handel und Werkstatt

Kompromißlos in der Qualität

TM

Vrhunska logistika  
od naročila do dostave
Vrhunski logistični sistem je ena od ključnih odlik podjetja, saj zagotavlja najhitrejšo  
dobavo čez noč iz zmogljivega centralnega logističnega centra v nemškem mestu  
Sulzbach-Rosenberg. Naročila oddana do 18. ure (pon-čet) oz. do 16. ure (pet), so hitro 
obdelana in dostavljena v Slovenijo že naslednji delovni dan zjutraj. Tako prispe blago 
od naročila do kupca iz centralnega logističnega centra v Nemčiji običajno že v 24 urah. 
Delavnicam je tako zagotovljena oskrba z blagom brez lastnih stroškov in izgube prostora  
za skladiščenje, saj zagotavljamo lastno dostavo kupcem praktično po vsej Sloveniji.

Podjetje Stahlgruber je pri-
znan ponudnik nadomestnih 
avtomobilskih delov. Od leta 
2008 je prisoten v Sloveniji, 
zadnji petek v maju pa so od-
prli trgovino tudi v Žalcu. 

Kot nam je ob odprtju zau-
pal Martin Štarkl, je bil Žalec 
očitna izbira za novo prodaj-
no hišo: »Sedež podjetja je v 
Ljubljani, poslovne enote pa 
imamo v Ljubljani in Mari-
boru. V Grosupljem imamo 
maloprodajo, zdaj pa smo tudi 
v Žalcu. Žalec smo izbrali, ker 
je regijsko središče med Ma-
riborom in Ljubljano, tu smo 
se našli. Trg, s tem mislim na 
celotno celjsko kotlino, lahko 
zelo lepo pokrivamo z našo 
uslugo in našimi deli.«

Njihov sortiment z več kot 
500 tisoč izdelki izvirnikom 
enakovredne kakovosti iz-
polnjuje vse zahteve avtome-
haničnih delavnic po konku-
renčnih cenah. Poudarek je 
pri izboru izdelkov za osebne 
avtomobile in lahka gospo-
darska vozila. Prodajni pro-
gram podjetja Stahlgruber 
ponuja zavore in podvozja, 
elektronsko opremo, karose-
rijo, lake, luči, olja in maziva, 
opremo za motorje, izpušno 
tehniko, vse za nego vozil, 
termične sisteme, kakovostno 
orodje, delavniško opremo in 
vse drugo, kar sodobna delav-
nica potrebuje.

V Žalcu deluje tudi klicni 

center in stranke lahko naro-
čijo blago tudi tako: »Vsa na-
ročanja lahko potekajo nepo-
sredno preko klicnega centra. 
Potem pa imamo tudi različne 
možnosti pri prevzemu, ki je 
lahko na sedežu, mogoča pa je 
tudi dostava.«

Z Martinom Štarklom smo 
spregovorili tudi o novih de-
lovnih mestih: »Tretjina ljudi 
je bila premeščenih z drugih 
lokacij naših poslovnih enot, 
dve tretjini zaposlenih v Žalcu 
pa je na novo v našem pod-
jetju. Tako smo v lokalnem 
okolju ustvarili še nekaj novih 
delovnih mest. Trenutno je za-
poslenih deset ljudi, vključno 
z mano enajst, ki sem vodja 
prodajne hiše.«

Nemško podjetje Stahl-
gruber je sicer prisotno v več 
evropski državah. Pri nas so 

začeli z lju-
bljansko po-
s l o v a l n i c o 
leta 2008 in 
počasi, a ka-
kovostno se 
širijo, nam še 
je povedal. 
»Naše usluge 
imamo dobro 
pokrite z dostavo. Kljub temu 
da na Primorskem ali Gorenj-
skem fizične poslovalnice ni, 
tja dostavljamo. Zdaj imamo 
tudi tri nova dostavna vozila, 
s katerimi bomo dostavljali 
kupcem do vrat.«

 »Stahlgruber je eden naj-
pomembnejših evropskih par-
tnerjev za avtomobilsko in-
dustrijo popravil,« nam je še 
pojasnil Štarkl. 

Živa Krušič Gorišek,
foto: D. N.

Podjetje s skoraj 100-letno tradicijo

Stahlgurber sedaj tudi v Žalcu na območju industrijske cone južno ob železnici - 
Cesta na Lavo.

Martin Štarkl

Družba SIP strojna indu-
strija iz Šempetra, je zadnji 
aprilski četrtek svoje kupce in 
poslovne partnerje povabila 
na tradcionalni dan odprtih 
vrat. Na osrednjem prostoru 
na dvorišču so razstavili no-
vosti proizvodnega programa, 
obiskovalci pa so si lahko pod 
vodstvom zaposlenih ogledali 
nadgradnjo proizvodne linije 
in novosti v proizvodnih pro-
cesih.

Posebna pozornost je bila 
namenjena kosilnici s 15 me-
trov delovne širine, ki je prva 
tovrstna priklopna kosilnica na 
svetovnem tržišču, in 4-rotor-
skemu zgrabljalniku, ki omogo-

ča obdelavo 12,5 metra delovne 
širine. Zahteve velikih kmeto-
valcev po tovrstnih rešitvah pri-
hajajo predvsem s trgov severne 
Evrope in z Nove Zelandije. 
Prav tam, na drugi strani polo-
ble, SIP testira svoje stroje pred 
nastopom sezone na naši strani.

Poleg strojev velikanov so si 
obiskovalci lahko ogledali dru-
ge Sipove stroje z inovativnimi 
rešitvami, tudi letos pa so iz-
birali ambasadorje SIP. Dan je 
bil namenjen zlasti druženju, o 
poslovnih rezultatih pa večino-
ma niso govorili, čeprav je bilo 
lansko leto za družbo SIP zelo 
dobro. S prodajo doma in na 
tujem so ustvarili 23 milijonov 

evrov prihodkov, kar je za tre-
tjino več kot leto prej.

Za četrtino se je povečalo 
število prodanih strojev, od 
tega je vse večji delež strojev za 
profesionalno uporabo, torej 
poklicne kmete, kar pomeni, da 
v povprečju dosegajo tudi viš-
jo ceno. Kar 92 % je strojev za 
spravilo sena. Največ še vedno 
prodajo v Sloveniji, Avstriji in 
Švici, se je pa Sip preusmeril s 
srednje- in vzhodnoevropskih 
trgov na zahodnoevropske in 
čezoceanske trge, med njimi sta 
Nova Zelandija in tudi ZDA. V 
55 držav izvozijo več kot 80 % 
proizvodnje.

 K. R.

SIP z največjo priklopno kosilnico

SIP je izdelal največjo priklopno kosilnico na svetu.
foto: T. T.
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Območno razvojno par-
tnerstvo Spodnje Savinjske 
doline in Zbornica zaseb-
nega gospodarstva Žalec sta 
v sodelovanju z Razvojno 
agencijo Savinja Žalec po-
delila priznanja najboljšim 
inovatorjem Spodnje Savinj-
ske doline v preteklem letu. 
Gostiteljica letošnje zaključ-
ne prireditve je bila Občina 
Tabor, osrednji gost pa pred-
sednik državnega sveta Alojz 
Kovšca.

Poleg predsednika držav-
nega sveta, inovatorjev in žu-
panov oziroma predstavnikov 
občin spodnjesavinjskega ob-
močnega partnerstva, Zborni-
ce zasebnega gospodarstva Ža-
lec in Razvojne agencije Savinja 
je bil med gosti tudi prejemnik 
letošnje nagrade Gospodarske 
zbornice Slovenije in direktor 
podjetja Novem Car Interior 
design Matjaž Omladič. 

Kup idej

Kot je poudaril v svojem na-
govoru Matjaž Omladič, je ino-
vacijam naklonjeno gospodar-
sko okolje zelo pomembno, še 
posebej pa mora inovativnost 
zaposlenih spodbujati vsako 
podjetje oziroma njegovo vod-
stvo. V podjetju Novem Car 
Interior design so znani po tem 
in glede na njihove izkušnje, je 
povedal Matjaž Omladič, ino-
vativni niso le tehnično izo-
braženi kadri, ampak tudi tako 
imenovani »doktorji delovnega 
mesta«, ki imajo veliko majhnih 
idej za izboljšanje proizvodnega 
procesa ali izdelka. 

Zbrane je zatem nagovoril 
predsednik območnega sveta 
Območnega razvojnega par-
tnerstva Spodnja Savinjska 
dolina in žalski župan Janko 
Kos. Kot je povedal, v projek-
tu Inovator leta spet sodeluje 
vseh šest spodnjesavinjskih 
občin, inovatorjem pa poleg 
priznanja podelijo tudi denar-
ne nagrade, ki sicer niso viso-
ke, a kažejo na to, da se občine 
zavedajo pomena inovativnosti 
svojih občanov oziroma zapo-
slenih v podjetjih v Spodnji 
Savinjski dolini za razvoj celo-
tnega območja.

Zaščititi tudi rezultate

Predsednik državnega sve-
ta Alojz Kovšca je izpostavil 
vlogo države na področju ino-
vativnosti. Država je dolžna 
poskrbeti za tiste, ki dejansko 
prispevajo k večji produktiv-
nosti, je poudaril: »Slovenija 
daleč zaostaja za tehnološko 
razvitimi državami. Ne manj-
ka nam vrhunskih, bazičnih 
raziskav in dosežkov na tem 
področju, šepamo zelo pri im-
plementaciji razvoja v samo 
industrijo in v naše obrtni-
ške in podjetniške delavnice. 
Mislim, da je država dolžna 
poskrbeti za tiste, ki dejansko 
prispevajo k večji produktiv-
nosti. Nimamo več prav ve-
liko prostora pri obremenje-
vanju delovne sile, nimamo 
več veliko prostora pri obre-
menjevanju gospodarstva ob 
obstoječi produktivnosti. Go-
voriti o tem, da nekdo nekoga 
podpira, je pravzaprav prazna 
beseda. Naši inovatorji imajo 
velike težave pri zaščiti svojih 
izdelkov s patentno zaščito 
na evropskih trgih. In tukaj 
tujci, močnejši na tem podro-
čju, velikokrat izkoristijo naše 
slabosti in nam naše dosežke 
kratko malo vzamejo, jih sami 
dodelajo, zaščitijo, razvijejo 
in prodajajo. Država ima eno 
samo dolžnost, poskrbeti za 
to, da inovatorjem omogoči, 
da so njihovi dosežki pravilno 
ovrednoteni, da jim z davčni-
mi olajšavami omogoča razvoj 
in da jim seveda s pomočjo pri 
patentni zaščiti omogoči, da 
plod njihovega znanja in dela 

ostane v njihovih in sloven-
skih rokah, prav tako pa tudi 
rezultati prodaje.«

Minimalne razlike v 
ocenah

Na letošnji razpis za izbor 
najboljših inovacij v letu 2017 
je bilo prijavljenih 11 inovacij, 
od katerih je bilo 7 skupinskih, 
tako da je pri njihovem razvoju 
sodelovalo 19 inovatorjev. Ino-
vacije je pregledala in ocenila 
posebna komisija pri območ-
nem partnerstvu in po besedah 
predsednika komisije Danila 
Basleta so imeli zelo zahtevno 
delo. Prijavljene so bile namreč 
tehnološko zelo vrhunske in 
specializirane inovacije pa tudi 
zelo enostavne inovacije, ki 
pa se jih pred tem ni še nihče 
domislil. Razlike v točkah so 
bile minimalne, med prvo- in 
drugonagrajeno inovacijo zgolj 
stotinka točke.

Tudi razlike v denarnih na-
gradah so bile zato majhne. 
Priznanje in peto nagrado 
(2.471 evrov) sta za rotacijsko 
nagibni zglob Twister prejela 
Janko Reberšek in Primož 
Semprimožnik iz podje-
tja Dat-con. Uporablja se za 
manipulacijo različnih tipov 
nadzora in opazovanj, tovr-
stnih proizvodov pa na trgu 
še ni bilo. Inovatorja sta tako 
zasnovala enoto, ki omogča 
neomejeno vrtenje radarja po 
horizontalni smeri, dodala pa 
sta tudi avtomatsko vrtenje po 
vertikali. S tem so na zahteven 
svetovni trg postavili unika-
ten izdelek z visoko dodano 

vrednostjo. Dat-con že od leta 
1992 proizvaja in prodaja sis-
temsko integracijo, namensko 
elektroniko, spceialno meril-
no opremo in multiemdijsko 
opremo.  

Tudi četrto nagrado (2.476 
evrov) so prejeli inovatorji iz 
podjetja Dat-con, in sicer Gre-
gor Kamenšek, Janko Reber-
šek, Boštjan Bele in Primož 
Semprimožnik za termično 
kamero serije CLRT, s čimer 
se to podjetje uvršča v sam vrh 
proizvajalcev in integratorjev 
opreme za nadzor in opazo-
vanje. Kamera lahko kljubuje 
vsem vremenskim razmeram, 
človeka zazna na razdalji od 12 
do 15 kilomerov, vozilo pa na 
20 kilometrov. Vložek podje-
tja v razvoj takšnega izdelka je 
zelo visok, podjetje pa si je kljub 
temu z integracijo sistemov 
vložek že povrnilo in preseglo 
stroške razvoja, je med drugim 
v obrazložitvi nagrade zapisala 
komisija.

Priznanje in tretjo nagrado 
(2.498 evrov) so za inovativ-
ni pogonski sklop za 4-rota-
cijski zgrabljalnik SIP STAR 
1250/50T prejeli Maksimi-
ljan Šmit, Matej Zorko, To-
maž Zupanc in Blaž Cvikl 
iz šempetrskega Sipa. To je 
največji in najkompleksnejši 
stroj v proizvodni zgodovini 
Sipa, inovacijo pa predstavlja 

zasnova inovativnega kardan-
skega pogonskega sklopa, ki 
se izraža skozi enostavnost in 
robustnost, česar ni pri konku-
renčnih proizvajalcih. Kardan 
ohranja vedno isti kot med 
gonilom in se pri tem pre-
mika brez izgub ter ohranja 
vrtilni moment. Nadgradnjo 
inovativno zasnovanega trav-
nega zgrabljalnika predstavlja 
implementacija telemetrije za 
spremljanje delovanja stro-
ja preko pametne naprave in 
GPS-modula. 

Za univerzalni mikro toč-
kovni varilnik za prototipno 
varjenje elektronskih elemen-
tov in ostalih polizdelkov z 
MFDC-tehnologijo varjenja 
je priznanje in drugo nagrado 
(2.511 evrov) prejel Kristjan 
Mohorič iz Šempetra, ki je 
združil najnovejšo MFDC-
-tehnologijo spajanja kovin z 
inovativno zasnovo, ki omo-
goča natančno in ponovljivo 
delovanje ter je energetsko zelo 
učinkovita. Takšne naprave 
uporabljajo podjetja, specia-

lizirana na področju avtomo-
bilske industrije in drugih zah-
tevnejših industrijskih panog. 
Z uporabo MFDC-tehnologi-
je varjenja nastane za petino 
manj CO2.

Tudi inovacija z najvišjo 
oceno prihaja iz podjetja SIP. 
Za zlaganje največje kosilni-
ce na svetu z delovno širino 
15 metrov, tako da ustreza 
evropskim in ameriškim tran-
sportnim varnostnocestnim 
predpisom, so prvo nagrado 
(2.513 evrov) prejeli David 
Šekoranja, Damjan Lopan in 
Sebastjan Bogataj. Z inovacijo 
so morali zadostiti evropskim 
in ameriškim varnostnoce-
stnim standardom, to pome-
ni 3 m transportne širine in 4 
m višine, kar omogoča široko 
uporabo stroja po vsem svetu. 
Za to so morali zasnovati novo 
večstopenjsko zlaganje stroja, 
ki je podprto z elektronskim 
upravljanjem. Poleg tega je pa-
tentno zaščitena tudi povezava 
za centralno nastavitev višine 
odkosa. K. R., foto: T. T.

Spodnjesavinjske inovacije tudi za svetovne trge

Nagrajeni inovatorji (nekateri manjkajo zaradi drugih obveznosti) s predsednikom DS Alojzom Kovšco (predzadnji z desne), 
predsednikom komisije Danilom Basletom (skrajno desno), predsednikom Sveta Območnega razvojnega partnerstva Spodnja 
Savinjska dolina Jankom Kosom (drugi z leve) in direktorjem Razvojne agencije Savinja Stojanom Praprotnikom (prvi z leve)

Predsednik državnega sveta Alojz 
Kovšca

Prejemnik »gospodarskega oskarja« 
Matjaž Omladič
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Zagožen d.o.o., Cesta na Lavo 2a, 3310 Žalec ali po elektronski pošti: 
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Med letošnjimi nagrajenci 
Dnevnikovega izbora za Zlato 
nit, gre za izbor najboljših za-
poslovalcev v kategoriji malih, 
srednje velikih in velikih pod-
jetij, je tudi preboldsko podje-
tje Kens, ki razvija in prodaja 
elektronske komponente. Pod-
jetje si je prislužilo posebno 
priznanje v kategoriji malih 
podjetij (kar 45 jih je kandi-
diralo), in sicer kot »starejšim 
prijazno podjetje«.

Podelitev priznanja natečaja 
Starejšim prijazno podjetje: z leti 
še vedno zavzeti, ki ga Dnevnik 
podeljuje v sodelovanju z Jav-
nim štipendijskim, razvojnim, 

invalidskim in preživninskim 
skladom Republike Slovenije v 
okviru njihovega projekta Celo-
vita podpora podjetjem za aktiv-
no staranje delovne sile – ASI, je 
letošnja novost v projektu Zlata 
nit. Starejšim prijazno podjetje 
je priznanje delodajalcem, ki 
pozornost namenjajo starejšim 
zaposlenim, poznajo njihov po-
tencial, cenijo njihove izkušnje, 
znanje in delavnost. Pogoj za 
sodelovanje na tem razpisu je 
bil, da ima podjetje vsaj 15 % 
zaposlenih, starejših od 45 let. 
Priznanje pa podjetju pomeni 
spodbudo za nadaljnje delo.

L. K., foto: arhiv Kens

Kens med nagrajenci

Direktor Aleš Hvala je priznanje »delil« s sodelavci.
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Dva petka v mesecu maju so 
se v Žalcu zadržali veleposla-
niki, častni konzuli in ostali 
visoki gostje. Vsi so po koncu 
obiska nasmejano pripovedo-
vali, da je regija čudovita in da 
bi se z veseljem še vrnili. 

Tuji veleposlaniki v Veli-
ki Britaniji so Žalec obiskali 
v sklopu obiska v Sloveniji v 
okviru projekta Razlikujemo 
Slovenijo in Slovaško, ki je do-
ber primer delovanja diploma-
cije zunaj standardnih okvirov. 
V petek, 11. maja, jih je sprejel 
žalski župan Janko Kos z ekipo 
in povedal, da je vesel, da si iz-
menjujejo dobre prakse. 

»Ko je bila fontana odprta, 
sem jo ob priložnosti, ko sem 
bil v Sloveniji, obiskal. Mislim, 
da je to odličen projekt. Projekt, 
ki dviguje lokalni ponos in za-
vest, kar je prav. Mislim, da je 
prav, glede na to, da je Slovenija 
majhna, da izkoristimo nišne 
produkte in promoviramo ti-
sto, kar imamo, in tisto, kar je 
najboljše,« je povedal slovenski 
veleposlanik v Londonu Tadej 
Rupel, ki je maja gostil velepo-
slanike držav, s katerimi sode-
luje in nimajo odprtega vele-
poslaništva pri nas v Sloveniji. 
Žalec in druga mesta v Sloveniji 
so si tako ogledali veleposlaniki 
iz Azije, Evrope in tudi Južne 
Amerike, med gosti pa so bili 
tudi predstavniki gospodarskih 
in finančnih institucij.«

V omenjenem projektu Rupel 
tesno sodeluje s slovaškim kole-
gom Ľubomírjem Rehákom. 
Slovaški veleposlanik v Veliki 
Britaniji nam je zaupal, da ga 
Žalec pravzaprav zelo spominja 
na njegovo domače mesto: »Ža-
lec je zelo lep. Spominja me na 
Slovaško, prihajam iz mesta To-
polčane, kjer imamo prav tako 
veliko polj hmelja in proizvo-
dnjo piva. Fontana je odlična 
ideja in neverjetna promocija 
za to regijo, kjer raste ogromno 
čudovitega hmelja.«

Govorili smo tudi s Tanio 
Snabl, nekdanjo sodelavko na 

BBC s Slovaške. Zaupala nam 
je, da to ni bil njen prvi obisk 
Slovenije, pred leti je namreč 
obiskala Kranjsko Goro. »Nav-
dušena sem nad Žalcem. Ka-
kšen projekt ste v Žalcu nare-
dili s fontano, je impresivno. 
Seveda imam rada pivo, priha-
jam iz nekdanje Čehoslovaške, 
kjer imamo veliko odličnih 
piv, tako da se tu počutim do-
mače.«

Euripides Evriviades je viso-
ki komisar v Veliki Britaniji, ki 
prihaja s Cipra. To je bil njegov 
prvi obisk Slovenije, a prav go-
tovo ne zadnji, nam je zaupal: 
»Precej sem slišal o Sloveniji, 
a ko jo dejansko obiščeš, je še 
veliko boljše. Prihajam iz majh-
ne države, kot je Slovenija, a 
mentaliteta ljudi je velika, to je 
najpomembnejše. Tudi ideja pi-

vske fontane je odlična. Konec 
koncev kdo ne mara piva?«

V petek, 18. maja, je žalski 
župan gostil veleposlanike in 
častne konzule s sedežem v Slo-
veniji. Ogledali so si Ekomuzej 
hmeljarstva in pivovarstva Slo-
venije, obisk pa so zaključili v 
poznih urah s sprehodom po 
Žalcu ob Fontani piv Zeleno 
zlato.

 »Živim med Mariborom in 
Ljubljano, tako da to ni moj 
prvi obisk Žalca. A priznam, 
da se velikokrat peljem mimo. 
Zdaj menim, da se bomo več-
krat na kavici ustavili prav v 
Žalcu. Osebno sem navdušena 
nas starim delom mesta, kljub 
temu pa se bom z veseljem pri-
družila ostalim in preizkusila 
piva, ki jih nudi fontana,« nam 
je zaupala častna konzulka Li-

tve v Sloveniji, muzikologinja 
Nevenka Leban Orešič.

»Mislim, da je Žalec prelepo 
mesto. Imate odlične rezulta-
te na vseh področjih, prelep 
je tudi dvorec v Novem Celju. 
Pivska kultura v Žalcu je nekaj 
izjemnega in mislim, da je ta 
projekt nekaj edinstvenega,« 
nam je v slovenščini odgovorila 
madžarska veleposlanica v Slo-
veniji Edit Szilágyiné Bátorfi. 

»Obisk fontane je vrhunec 
današnjega dne. Lokacija in 
atmosfera sta odlični. Žalec je 
čudovito mesto, kjer bi z vese-
ljem živel, razveseljiva novica 
je, da tudi turisti prihajajo. Sam 
mislim, da je Žalec odličen kraj 
in da ga je vredno obiskati,« pa 
je sklenil namestnik ameriškega 
veleposlanika v Sloveniji Gau-
tam Rana. 

Za majhne države pa tudi 
mesta je izpostavljanje njihovih 
adutov pogosto zahteven izziv, 
prevečkrat pa je v podzavesti 
še vedno manjvrednosti kom-
pleks. Po mnenju slovenskega 

veleposlanika v Londonu se 
Slovenija z majhnostjo ne bi 
smela obremenjevati, ampak bi 
jo celo morala izkoristiti.

Živa Krušič Gorišek,
foto: Darko Naraglav

Veleposlaniki, častni konzuli in ostali gostje navdušeni nad Žalcem

Veleposlanik Slovaške Ľubomír Rehák Častna konzulka Litve Nevenka Leban 
Orešič

Visoki komisar Euripides Evriviades 
iz Cipra

Veleposlanik Slovenije v VB Tadej 
Rupel

Tania Snabl, BBC Slovaška

Veleposlaniki v Sloveniji na obisku v Žalcu pred ekomuzejem Veleposlanik Tadej Rupel je bil navdušen nad fontano.

Zdravica ob fontani

Zveza turističnih društev 
Občine Žalec združuje 15 dru-
štev, katerih predstavniki so se 
pred dnevi v Ekomuzeju hme-
ljarstva in pivovarstva v Žal-
cu udeležili skupščine zveze. 
Med drugim so potrdili pro-
gram dela za letošnje leto, k 
še tesnejšemu sodelovanju na 
ravni regije pa jih je kot gost 
na skupščini povabil predse-
dnik Regijske turistične zveze 
SAŠKA Franc Špegel.

Zveza turističnih društev 
Občine Žalec deluje že šest-
najsto leto, poleg turističnih 
društev iz Šempetra, Žalca, 
Galicije, Gotovelj, Levca, Li-
boj, Vrbja, Griž, Ponikve in 
Petrovč pa so njeni člani tudi 
Etnološko društvo Hmeljarska 
vas, Etnološko društvo Sreč-
no, Društvo savinjskih vino-
gradnikov, Savinjsko društvo 

gojiteljev malih živali Občine 
Žalec in Združenje hmeljarjev 
in hmeljarskih starešin. O delu 
zveze v lanskem letu je poročal 
njen predsednik Rok Žagar. 
Društva, vključena v zvezo, so 
izvedla čistilne akcije, cvetlične 
in kmečke tržnice, aktivnosti v 
projektu najlepše urejenih hiš 
in zaselkov ter številne dru-
ge prireditve. Zveza pa je so-
delovala pri urejanju okolja 
in čistilni akciji marca lani, v 
projektu Entente Florale 2017, 
pri srečanju turističnih dru-
štev TRZ Saška v Jami Pekel, 
na Savinjskem Oktoberfestu in 
pri srečanju turističnih dtuštev 
Spodnje Savinjske doline na 
gradu Komenda. Posamezna 
društva so sodelovala tudi na 
sejmu Turizem in prosti čas v 
Ljubljani, na Mednarodnem 
obrtnem sejmu v Celju ter na 

prireditvah ob občinskem pra-
zniku.

Kot je povedal Rok Žagar, 
zveza lastnih prireditev nima, 
razen ko sodeluje z občino ali 
ZKŠT: »Dejavnost zveze je bolj 
usmerjanje in sodelovanje z 
društvi, ki pripravljajo prire-
ditve. Promocijski material pa 
pripravljamo skupaj z občino 
in ZKŠT.«

V razpravi so predstavniki 
društev med drugim opozorili 
na zastarel in zapleten pravil-
nik z merili za sofinanciranje 
turističnih društev iz proraču-
na Občine Žalec, ki ga je po-
trebno poenostaviti, saj gre za 
povsem ljubiteljsko dejavnost 
v društvih in razmeroma nizka 
sredstva. Kot je povedala Petra 
Centrih iz občinske uprave, bo 
Občina Žalec še letos  začela s 
postopkom sprememb pravil-

nika oziroma meril.
V nadaljevanju skupščine so 

potrdili tudi program dela za 
letošnje leto, v katerem bodo 
več poudarka namenili tudi 
strokovnemu izpopolnjevanju 
in izvedli strokovno ekskur-
zijo. Zveza turističnih društev 
Občine Žalec je tudi članica 
Regijske turisitčne zveze SA-
ŠKA, povezuje turistična dru-
štva iz Spodnje Savinjske doli-
ne, Šaleške doline in Koroške. 
Skrbi predvsem za turistično 
promocijo regije, njen predse-
dnik Franc Špegel pa je dru-
štva pozval, naj bolj sodelujejo 
zlasti na promocijskih priredi-
tvah, od katerih so mnoge za 
člane zveze brezplačne.

Za dobro sodelovanje z ZTD 
Občine Žalec se je zahvalil di-
rektor Zavoda za kulturo, šport 
in turizem Žalec Matjaž Juter-

šek, ki je med drugim povedal, 
da je lani Občino Žalec obi-
skalo preko 170 tisoč turistov, 
vedno več je med njimi tujcev. 
Obisk fontane je ob tem večji, 
kot je število prodanih vrčkov, 
največji dobiček pa so zado-

voljni obiskovalci, ki se vrnejo 
in naslednjič pripeljejo s sabo 
še koga, je povedal Matjaž Ju-
teršek in ob tem izpostavil, da 
takega uspeha ne bi bilo brez 
izvrstnih sodelavcev na ZKŠT.  

 K. R.

Brez prostovoljcev ni turizma

Delovno predsedstvo na skupščini Zveze turističnih društev Občine Žalec
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Gasilci PGD Ponikva pri 
Žalcu so v nedeljo, 6. maja, 
v farni cerkvi sv. Pankracija 
počastili svojega zavetnika sv. 
Florjana in ob tej priložnosti 
slovesno prevzeli novo vozi-
lo s podvozjem ter podpisali 
pogodbo za nadgradnjo vozi-
la, katerega skupna vrednost 

znaša 225 tisoč evrov. 
Za mašo v domači cerkvi je 

poskrbel domači župnik An-
ton Krašovec, udeležence  pa je 
nagovoril predsednik društva 
Slavko Drofelnik.  

Slovesnosti ob tem dogodku 
in podpisu pogodbe so se po-
leg domačih gasilcev udeležili 

tudi predstavniki GZ Žalec in 
Gasilskega poveljstva Občine 
Žalec, predsednik Sveta KS  
Ponikva  Srečko Lednik, po-
veljnik CZ Občine Žalec Robi 

Vasle, podžupan Ivan Jelen, di-
rektor podjetja Gasilska vozila 
Pušnik in ostali krajani. Podpi-
su pogodbe je sledilo prijetno 
druženje. D.N.

Florjanova maša in gasilski avto

Jože Krulec je diplomi-
rani upravni organizator iz 
kmečke družine, zaposlen na 
Mestni občini Celje. Njegova 
žena ima podjetje in ji rad 
priskoči na pomoč, skupaj pa 
sta si ustvarila družino; imata 
hčer študentko in sina osnov-
nošolca. V prostem času če-
belari, vrtnari, se ukvarja s 
športom, potuje, tudi kuha, 
veliko časa pa posveti dejav-
nostim v domačem kraju. 

Jože, do zdaj ste se sicer že 
gibali tudi v političnih vodah, 

vendar v lokalnih. Zakaj se 
podajate na volitve v državni 
zbor?

Ker zaupam ljudem, da 
bodo na volitvah izbrali tiste, 
ki so izključno z delom do-
kazali, da znajo pomagati, in 
ker si enostavno upam. Sloves 
politikov je slab, marsikdo se 
boji sodelovati v zapletenih 
zakonodajnih postopkih. Sam 
se izzivov ne bojim. Leta 1991 
sem npr. ob služenju vojaškega 
roka v bivši JLA in agresiji na 
Slovenijo pobegnil in se pri-
družil Teritorialni obrambi. Z 
dosedanjim delom sem prido-
bil dovolj izkušenj, predvsem 
pa zdrave kmečke pameti, da 
bom poslanec, ki bo delal za 
ljudi.

Kot predsednik Krajevne 
skupnosti Galicija pri Žalcu 
ste tudi sami priskočili na 
pomoč – tudi pri sanacijah 
po požarih, ki so razžalostile 
tamkajšnje družine. Nam po-
veste več o tej zgodbi?

Dva mandata sem bil pred-
sednik Krajevne skupnosti Ga-
licija. Naredili smo veliko in na 
to sem ponosen. Še vedno sem 
zelo aktiven, tudi v več dru-
štvih in tudi kot predsednik 
kulturnega društva. Še vedno 
sem občinski svetnik. Z mi-
nulim delom se nerad hvalim, 
posebej če gre za osebne stiske 
ljudi, kar požar je. Sodeloval 
sem pri več sanacijah požarov 
z vodenjem režijskih odborov. 
Največji zalogaj je bil, ko je 
devetčlanski družini tik pred 
božičem popolnoma zgorela 
hiša. Družina je bila na soci-
alnem robu. Skupaj z dobrimi 
ljudmi smo v treh mesecih ob-
novili hišo, vključno z opremo, 
investirali smo okrog 130.000 
evrov. Zadovoljen sem, da še 
vedno cenijo, kar smo zanje 
naredili v težkih trenutkih.

Že nekaj časa ste član stran-
ke SLS, čeprav je trenutno ni 
v parlamentu. Zakaj ji ostaja-
te zvesti?

Menim, da gre za dobro 
stranko, ker omogoča demo-
kratičnost. Zna biti tudi po-

vezovalna, kot ljudska stranka 
pa se obrača k ljudem različnih 
profilov. Ima tudi zelo dober 
program, ki je izšel iz ljudi. Res 
je v preteklih letih padla − ra-
zlog je tudi v veliki meri demo-
kracije, ki pa so jo nekateri zlo-
rabili in stranki obrnili hrbet.

Zase pravite, da ste mož 
beseda. S čim ste si po vašem 
mnenju prislužili ta naziv? 

Dokazal sem, da tudi ure-
sničim, kar se dogovorimo. 
Vesel sem, če z idejami po-
vezujem ljudi in hkrati spre-
jemam ideje drugih. Seveda 
se vseh idej ne da uresničiti, 
lahko pa so podlaga za druge 
rešitve. Človek sam težko kaj 
naredi, skupaj je lažje. Tisti, 
ki me poznajo, vedo, da sem 
za dosego cilja pripravljen biti 
zelo vztrajen.

V katero smer si želite, da bi 
se Slovenija razvijala? Kako 
bi ji vi pri tem pomagali?

Želim si, da bi Slovenija 
postala država, prijazna lju-
dem. Ne delam si utvar, da je 
to mogoče narediti čez noč. 
Samo spomnimo se razmer 
v  zdravstvu, vojski, sodstvu, 
bankah in nekaterih državnih 
podjetjih, kjer so ljudje talci 
političnih ozadij. Slovenija naj 
bo varna država, kjer ljudje, ki 
pošteno delajo, dostojno pre-
živijo, so upokojenci brezskrb-

ni in mladi dobijo priložnosti 
za razvoj ter se ne odseljujejo. 
Veliko mero svojih aktivnosti 
bom namenil lokalnemu oko-
lju, npr. gradnji tretje razvojne 
osi, protipoplavni varnosti itd. 
Zagotovil bom, da bo poslan-

ska pisarna delovala v vseh 
krajevnih skupnostih v volil-
nem okraju, kjer bodo ljudje 
lahko stopili v stik z mano. 
Zagotovo pa na Trojanah ne 
bom pozabil, od kod prihajam 
in kdo me je izvolil.

Kandidat za poslanca Jože Krulec: »Na Trojanah ne bom pozabil, kdo me je izvolil.«

PROMOCIJSKO BESEDILO
Naročnik promocijskega besedila:
SLS – Slovenska ljudska stranka, 
Beethovnova ul. 4, Ljubljana
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Slovenke in Slovenci smo v 
nedeljo, 13. maja, na referen-
dumu ponovno odločali o za-
konu o izgradnji, upravljanju 
in gospodarjenju z drugim 
tirom železniške proge Diva-
ča–Koper. Po pričakovanjih 
je bila udeležba nižja od ude-
ležbe na prvem referendumu, 
zato tako imenovani kvorum 
za veljavnost ni bil dosežen.

Za veljavnost odločitve bi se 
moralo referenduma udeleži-
ti najmanj 20 odstotkov vseh 
volilnih upravičencev oziroma 

340 tisoč volivk in volivcev, 
svoje glasove pa je oddalo le 
14,99 odstotka volilnih upravi-
čencev (na prvem referndumu 
lani 20,55 %). 50,07 odstotka 
tistih, ki so prišli na referen-
dum, se je izreklo proti zako-
nu, tako kot so želeli predla-
gatelji referenduma z Vilijem 
Kovačičem na čelu. Slednji 
zakonu o gradnji drugega tira 
med drugim očita netranspa-
rentnost in neracionalnost, 
ponovitev referenduma pa je 
dosegel s pritožbo na vrhovno 

sodišče, ker je pri prvem refe-
rendumu vlada uporabila tudi 
državna sredstva v kampanji za 
uveljavitev zakona.

V celjski volilni enoti je bila 
udeležba 14,16-odstotna, naj-
višja v volilnem okraju Žalec 
II (15,98 %) in najnižja v volil-
nem okraju Dravograd-Radlje 
(11,80 %). Na ravni 5. volilne 
enote se je 52,39 odstotka ude-
ležecev referenduma izreklo 
ZA uveljavitev zakona. Več 
glasov proti kot za pa je bilo v 
volilnih okrajih Celje I, Žalec 

II in Mozirje.
V volilnem okraju Žalec I je 

bilo na dan referenduma 17.995 
volilnih upravičencev, glasovalo 
jih je 14,74 %, od tega 52,56 % 
za in 47,44 % proti.

V volilnem okraju Žalec II 
je bilo na raferendum pova-
bljenih 18.637 državljank in 
državljanov, udeležba pa je bila 
15,98-odstotna. V tem volil-
nem okraju je večina glasovala 
proti uveljavitvi zakona (50,68 
%), za pa jih je bilo 49,32 od-
stotka. K. R.

Na referendumu premalo volivcev

MAJ, MESEC LJUBEZNI
Letošnji maj je pa res nekaj posebnega. Čeprav maj kot maj, 
kot vsi do zdaj, pa vendar čisto drugačen. Ja, maj velja za me-
sec ljubezni. In letošnji maj kar prekipeva od ljubezni.

Ljubezni do vseh skupaj in vsakega posebej, ljubezni do srč-
nega izbranca ali izbranke, ljubezni do naroda, ljubezni do 
slehernega posameznika, ljubezni do enakomislečih in svoje-
glavomislečih. In tokrat pravzaprav sploh ni pomembno, ali 
je to ljubezen do nasprotnega ali istega spola, važno je le, da 
je ljubezen. In ti posamezniki, ki nas ta mesec tako ljubijo, ki 
nam toliko lepega in dobrega obljubljajo, pač pričakujejo, da 
jih bomo ljubili tudi mi.

In skromni so, od nas ne želijo ničesar drugega kot en glas, naš 
glas, ki nas, posameznike, pravzaprav nič ne stane, hrepene-
čemu prosilcu pa pomeni vse, vse in še več. In glejte, z našim 
dragocenim, samo enim glasom lahko nekomu polepšamo 
življenje, mu omogočimo, da bo srečen, da bo spal in zaspal 
na svojih mehkih obljubah, ki se jih kasneje verjetno niti spo-
mnil ne bo, kaj šele, da bi jih udejanjil.

Ja, po mesecu ljubezni bo marsikdo dočakal tisti jutrišnji nov 
dan, ko bodo dovoljene sanje.

Kaj pa mi, darovalci glasov? Se bomo zadovoljili s posluša-
njem starih šlagerjev, gledanjem brezposelnih igralcev, ki jim 
nova vloga pač ni najbolje pisana na kožo, športnikov, ki z go-
spodarstvom in vodenjem nimajo skupnega ničesar drugega 
kot sponzorsko prosperiteto? Se bomo zadovoljili z obrazi, ki 
se nam vehementno smejijo s plakatov tudi tam, kamor gre 
še cesar peš? Upam, da ne. Upam, da bomo dahnili svoj »da« 
pravemu izbrancu, da bomo sedli na vlak s tovarišem, ki nas 
bo popeljal v lepšo prihodnost.

Ja, tudi letošnji maj smo začeli z budnico in zato, ljudje Slove-
nije, zbudimo se!

Ola Mar

 Ola  
vas farba
 Ola  
vas farba

Na prizorišče slovesnosti so se z novim avtomobilom pripeljali Anton Vasle, žalski 
župan Janko Kos in Uroš Žibret.
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Na poligonu Združenja šo-
ferjev in avtomehanikov Sa-
vinjske doline Ločica ob Savinji 
je v petek, 11. maja, potekalo 
že tradicionalno medobčinsko 
kolesarsko tekmovanje Kaj veš 
o prometu. Letošnjega, že 49-
ega tekmovanja se je v dveh 
starostnih skupinah udeležilo 
36 kolesark in kolesarjev. Za 
računalniško podporo in pri-
ložnostni program je tokrat 
poskrbela I. OŠ Žalec, ki se je 
predstavila s plesno-reparskim 
programom. 

Tekmovanje je bilo sestavlje-
no iz teoretičnega in praktične-
ga preverjanja znanja. Prvi del 
so učenci opravili že dan prej v 
svojih računalniških učilnicah, 
kjer so preko spletne aplikacije 
Kolesar odgovarjali na vprašanja 
o cestnoprometnih predpisih, 
opremi kolesa in etiki v prome-
tu. Praktični del tekmovanja je 
zajemal ocenjevalno vožnjo na 
prometnih površinah poligona, 
kjer so kolesarji tudi praktično 
pokazali znanje iz cestnoprome-

tnih predpisov. Spretnost v vo-
žnji s kolesom pa so prikazali na 
posebnem poligonu z različnimi 
ovirami. 

Med mlajšimi, to je 6. in 7. 
razred, iz žalske občine je zbral 
najmanj kazenskih točk Maksi-
miljan Zakrajšek s I. OŠ Žalec, 
pri starejših (8. in 9. razred) pa 
sta si prvo mesto delila Jakob Pe-
harda s I. OŠ Žalec in Urh Ho-
lobar z OŠ Griže. Iz braslovške 
občine je bil med mlajšimi naj-
uspešnejši Jan Hribernik, med 

starejšimi pa David Črep. Vid 
Travner pri mlajših in Klemen 
Špec v starejši skupini pa sta bila 
najuspešnejša iz polzelske obči-
ne. Zmagovalci v starejši katego-
riji po posameznih občinah so 
se uvrstili na državno tekmova-
nje Kaj veš o prometu.

Organizatorji tekmovanja so 
članom absolutno najboljših 
ekip podelili pokale in kolesar-
ske čelade. Pri mlajših je bila to 
ekipa I. OŠ Žalec, pri starejših pa 
kolesarji z OŠ Griže. T. T.

Najboljši na državno

Zadnji aprilski torek je v 
dvorani DU Griže Zabukovi-
ca potekala 18. redna skup-
ščina Zveze društev upoko-
jencev Občine Žalec. Poleg 
delegatov so se je udeležili 
tudi nekateri gostje in leto-
šnji dobitniki plaket Zveze 
DU Občine  Žalec.

Tokratno skupščino je uvo-
doma popestril Mešani pevski 
zbor DU Griže Zabukovica 
pod vodstvom Zdenke Mar-
kovič. Zbrane je pozdravil 
predsednik Zveze DU Občine 
Žalec mag. Ivan Glušič, ki je 
po izvolitvi organov skupščine 
podal poročilo o delu v prete-
klem letu. Njihova primarna 
skrb je bila povezovanje čla-
nov društev njihove zveze in 
Pokrajinske zveze DU Celje. 
Tudi letos so organizirali in 
izvedli razna tekmovanja, med 
drugim tekmovanja ob pra-
znovanju občinskega praznika 
Občine Žalec, in se udeležili 
tekmovanja za pokal Mestne 
skupnosti Žalec. Uspešno so 
sodelovali tudi z društvi upo-
kojencev iz drugih občin Spo-
dnje Savinjske doline in s širše-
ga območja. Že tradicionalno 
so obiskali starejše upokojenke 
in upokojence na njihovih do-
movih in jih obdarili. Udele-
ževali so se raznih pohodov in 
drugih prireditev za zdravje in 
izvajali razne druge aktivnosti 

v povezavi z društvi, pokrajin-
sko in republiško zvezo dru-
štev upokojencev Slovenije. 
V nadaljevanju je predstavil 
program dela, ki ga že izvajajo. 
Predvsem gre za razna športna 
tekmovanja v okviru zveze ali 
društev. Najbolj množično pa 
bo na tradicionalnem vsako-
letnem srečanju vseh društev 
zveze v Letnem gledališču 
Limberk v Grižah, kjer vsako 
leto razglasijo dosežke špor-
tnih tekmovanj in podelijo 
pokale najboljšim društvom v 
moški in ženski konkurenci ter 
prehodna pokala ZDUO Žalec. 
Po predvidenem programu naj 
bi bilo to srečanje 17. avgusta. 

V nadaljevanju skupščine so 
udeležence nagovorili nekateri 
gostje, med njimi tudi predse-

dnik KS Griže Marjan Vodeb, 
ki je poleg svojih pogledov na 
delo zveze prenesel pozdrave 
žalskega župana Janka Kosa, ki 
se skupščine ni mogel udeleži-
ti. Vsi so pohvalili delo zveze 
in društev in jim zaželeli, da 
bi s takšnim delom nadaljevali 
tudi v prihodnje, saj s tem bo-
gatijo svoje življenje in življe-
nje v občini ter njenih krajev-
nih skupnostih.

Na skupščini so podelili pet 
priznanj oziroma plaket Zveze 
DU Občine Žalec. Te so letos 
prejeli Marjan Zagožen (DU 
Gotovlje), Rajko Jagič (DU Ka-
saze - Liboje), Ivan Peček (Klub 
upokojencev Levec), Žarko Se-
ražin (DU Petrovče) in Alojzija 
Grabner (DU Vrbje).

 D. Naraglav                                     

Skupščina Zveze DU Občine Žalec

Dobitniki priznanj s predsednikom ZDU OŽ mag. Ivanom Glušičem in 
predsednikom Sveta KS Griže Marjanom Vodebom

Prostovoljno gasilsko dru-
štvo Ložnica pri Žalcu je v 
ponedeljek, 30. aprila, pri-
pravilo slovesnost ob prevze-
mu novega gasilskega vozila 
GVC 16/25. 

Zbrane je uvodoma pozdra-
vil predsednik društva Matej 
Antloga, ki je povedal, da je 
bilo Gasilsko društvo Ložni-
ca ustanovljeno že leta 1922. 
Pomemben mejnik je bila 
gradnja gasilskega doma v 
letih 1982–1986, pred časom 
pa so povečali obstoječi dom. 
Vseskozi skrbijo za izobra-
ževanje gasilk in gasilcev ter 
za tehnično opremo. Najno-
vejša pridobitev – avtocister-
na GVC 16/25 je namenjena 
gašenju požarov in drugim 
intervencijam. Zbrane je poz-
dravil župan Janko Kos, ki je 
pohvalil delo gasilcev in jim 
čestital za novo vozilo, ki so 
ga marca uvozili z Nizozem-
ske in v tem času poskrbeli za 

tehnično ureditev v skladu s 
pravili Gasilske zveze Slove-
nije. Skupna vrednost vozila 
z vgrajeno opremo je 47 tisoč 
evrov. Gasilci so finančni zalo-
gaj zmogli s pomočjo Občine 
Žalec in donatorjev. 

Kot je povedal predsednik 
Gasilske zveze Žalec Edvard 
Kugler, se bo s tem operativna 
pripravljenost ložniških gasil-

cev in celotne gasilske zveze, v 
katero je vključenih 32 društev 
iz Spodnje Savinjske doline, 
dvignila na še višji nivo. Bla-
goslov vozila je opravil žalski 
župnik pater Jože Rupnik, ob 
koncu slovesnosti pa so se ga-
silci zahvalili vsem sponzorjem 
in donatorjem, ki so prispevali 
sredstva ali aktivno sodelovali 
pri nakupu vozila. T. Tavčar

Veseli nove pridobitve

Žalski župan Janko Kos je pohvalil delo ložniških gasilcev.

Člani Združenja šoferjev 
in avtomehanikov (ZŠAM) 
Savinjska dolina so v sodelo-
vanju s Šolo vožnje Verdev v 
soboto, 12. maja, na poligonu 
Ločica ob Savinji organizirali 
brezplačno predavanje o ce-
stnoprometnih predpisih in 
preizkus znanja za starejše 
občane.

Najprej so prisluhnili pre-
davanju o cestnoprometnih 
predpisih, o čemer sta zbra-
nim spregovorila inštruktorica 
Tanja Dolinar in predsednik 
ZŠAM Savinjska dolina Mi-
lan Pečnik. Starejši vozniki in 
voznice so predavateljema ob 
koncu predavanja zastavili tudi 

nekaj vprašanj, največ o novih 
krožiščih. Nato so se zapeljali z 
inštruktorji vožnje po avtopo-
ligonu in cesti ter jim pokazali 
nekatera problematična mesta 

v prometu, s katerimi se sre-
čujejo. 

Vsi udeleženci so bili z iz-
vedbo predavanja in praktično 
vožnjo zelo zadovoljni. T. T.

Za varnejšo vožnjo starejših voznikov

Skupina starejši voznikov s Tanjo Dolinar in z Milanom PečnikomZdruženje borcev za vre-
dnote NOB Žalec in Krajevna 
organizacija ZB za vrednote 
Tabor sta na dan upora proti 
okupatorju tudi letos pripra-
vila tovariško srečanje v kraju 
pod Krvavico. Tokrat so se 
zbrali pred Domom krajanov 
Tabor, kjer je potekala spo-
minska slovesnost, ki ji je sle-
dilo tovariško druženje.    

Srečanje so začeli z državno 
himno, ki jo je zapel Mešani 
pevski zbor Pevskega društva 
Tabor, ki je po pozdravu mo-
deratorja Mateja Demšarja 
zapel tudi v nadaljevanju in 
ob koncu uradnega dela. V 
imenu Krajevne organizacije 
ZB za vrednote  NOB Tabor je 
zbrane nagovoril Andrej Na-
tek, v imenu Zveze združenj 
borcev za vrednote NOB Slo-
venije pa generalni sekretar 
Aljaž Verhovnik, ki je sprego-
voril o pomenu tega praznika 
in 77-letnici ustanovitve OF 

slovenskega naroda, ki je prav 
gotovo eden najsvetlejših tre-
nutkov naše preteklosti. Tej so 
dali svoj velik delež dali zave-
dni ljudje pod šmiklavškimi 
hribi. Njihov upor je bila tudi 

rdeča nit celotne prireditve, ki 
je zapolnjevala čas med posa-
meznimi nastopi skozi inter-
pretacijo zgodovine v izvedbi 
moderatorja Mateja Demšarja 
in Tomaža Aubrehta.

V kulturnem programu so 
nastopili harmonikar Teodor 
Zaberložnik, violinistka  Petra 
Kreča, recitatorki Edita Kreča 
in Lara Jezernik ter Dramska 
skupina Teloh.  Udeležence 
srečanja so pogostili s parti-
zanskim golažem, ki ga je pred 
domom krajanov na odprtem 
ognju kuhal Stane Geržina in 
tudi na ta način spomnil na 
čas, ko se je odločalo o usodi 
našega naroda in uporu proti 
okupatorju.

 D. N.                

Tovariško srečanje ob dneva upora

Med nagovorom generalnega sekretarja ZB za vrednote NOB Aljaža Verhovnika, 
ob njem Matej Demšar in Andrej Natek                                                                                                                                  
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V sredo, 16. maja, je na Po-
deželski tržnici Žalec pote-
kala že tradicionalna Parada 
učenja 2018. Žalska parada 
je ena od petnajstih, ki se je v 
Sloveniji zgodila na isti dan. 
Že šestič je parado organizi-
rala UPI – ljudska univerza 
Žalec v sodelovanju s skoraj 
25-imi partnerskimi organi-
zacijami. 

Parado učenja so odprli in 
zbranim spregovorili župan 
Občine Žalec Janko Kos, vod-
ja žalske izpostave JSKD Neža 
Zagoričnik, direktor Andrago-
škega centra Slovenije Andrej 
Sotošek in direktorica UPI – 
ljudske univerze Žalec Franja 
Centrih.

Parada učenja, ki je del Te-
dna vseživljenjskega učenja 
(TVU), je festivalski dogodek, 
ki poteka v mestnih središčih, 
kjer se srečajo ponudniki znanj 
in tisti, ki po znanju povpra-
šujejo. Namen parade je oza-
veščanje o pomenu učenja, 
informiranje o priložnostih, 
povezovanje v učečo se sku-
pnost in navduševanje z zgledi.

Leto 2018 je evropsko leto 
kulturne dediščine, kar so ume-
stili tudi v Parado učenja. Okre-

pili so sodelovanje s kulturnimi 
društvi, povezali različne gene-
racije in spodbudili razmišljanje 
o kulturni dediščini. Namreč 
vrednotenje kulturne dediščine 
je zrcalo ozaveščenosti druž-
be. Povabilu k sodelovanju so 
se z veseljem odzvali Vranski 
folklorniki, ki so poskrbeli za 
oživitev tega plesa med obisko-
valci parade. Folklora predsta-
vlja izvirno starožitnost ljud-
stva, ljudsko slovstvo in ljudsko 
duhovno kulturo. Prav tako 
so poskrbeli za medgeneracij-
sko zastopanost sodelujočih, 
večgeneracijsko sodelovanje in 

vključevanje učečih se v Parado 
učenja, ki so se je udeležili otro-
ci enot Vrtcev Žalec, šolarji in 
učitelji, srednješolci, študentje, 
udeleženci v izobraževanju od-
raslih, člani društev univerz za 
tretje življenjsko obdobje … 

UPI – ljudska univerza Ža-
lec je območni koordinator 
TVU-ja na področju Savinjske 
doline od leta 2006 dalje in le-
tos ji je k sodelovanju uspelo 
pritegniti kar okoli 70 različ-
nih izvajalcev, skupaj bodo do 
konca junija izvedli skoraj 200 
dogodkov.

 T. Tavčar

Parada učenja že šestič

S Parade učenja 2018 na žalski tržnici   

Šentjurski sejem je vsako 
leto zelo zanimiv, hkrati pa 
postreže z bogatimi spremlje-
valnimi dejavnostmi. Tudi na 
letošnjem 26. sejmu ni bilo 
nič drugače.

Obiskovalci so si lahko v 
športni dvorani doma krajanov 
ogledali prodajno razstavo do-
brot tamkajšnjega društva žena 
in deklet, lesenih miniatur 
Francija Parašuha, unikatnega 
nakita in lesenih izdelkov An-
dreje Kotnik, unikatnih izdel-
kov Ine Geržina, fotografsko 
razstavo Foto kluba Tabor, raz-
stavo ročnih del Vide Strožič, 
umetniških izdelkov Likovne 
sekcije Mavrica in razstavo 
Čebelarskega društva Tabor. 
Savinjsko društvo gojiteljev 
malih živali Občine Žalec pa 
je pod kozolcem Lukmanovih 
pripravilo tudi razstavo malih 
živali.

Sejem se je tudi letos začel 
s sveto mašo v župnijski cer-
kvi in parado, na kateri so se 
predstavili konjeniki KD Mu-
stang Gomilsko z Žovneško 

konjenico, hmeljarske stareši-
ne s hmeljskimi princesami, 
gasilska in ostala društva, ki 
delujejo v taborski občini, 
ljubitelji starodobnih motor-
jev in avtomobilov ter številni 
traktoristi, ki so združeni v 
Steyr klubu Spodnje Savinjske 
doline. Ob tej priložnosti je 
zbrane nagovoril župan An-
ton Grobler in vsem zaželel 
prijetno sejemsko in zabavno 
druženje.

Obiskovalci so lahko pod ve-
likim šotorom prisluhnili mla-
dim talentom, si na zelenici 
pred šotorom ogledali predsta-
vitev Judo kluba Shido Tabor 
in  Teakwondo kluba Sun Bra-
slovče ter sekaško tekmovanje. 
Za veselo razpoloženje pa so 
poskrbeli Poskočni muzikanti, 
Navihanimi muzikanti ter an-
sambla Kaplja in Šus, zabava 
pa je trajala pozno v noč.

 D. Naraglav 

Šentjurski sejem »bil je živ«                  

Tradicionalno povorko so pospremili tudi harmonikarji.

V Šempetru so se na že 
20. Zvonariadi zbrali pev-
ski zbori, ki imajo v svojem 
imenu besedo zvon. Gostitelj 
letošnjega jubilejnega 20. 
srečanja je bil  Moški pevski 
zbor Savinjski zvon iz Šem-
petra v Savinjski dolini, ki 
je sodeloval na vseh doseda-
njih srečanjih, izkazal pa se 
je tudi že kot organizator 10. 
Zvonariade.

Gostitelji so gostujoče pev-
ske zbore sprejeli v OŠ Šem-
peter, kjer so v sodelovanju z 
Društvom kmečkih žena Ob-
čine Žalec poskrbeli za pri-
jeten sprejem in pogostitev. 
Nato so jih popeljali na dve 
zanimivi destinaciji, kmetijo 
Flis v Spodnjih Grušovljah in 
kmetijo Povše, kjer so se se-
znanili z njihovimi osnovnimi 
kmetijskimi dejavnostmi. Sle-
dila je tonska vaja v dvorani 
Hmeljarskega doma, zvečer 
pa so nastopili na jubilejnem 
koncertu, na katerem so se 
poleg domačega zbora pred-

stavili MePZ Muta z zboro-
vodkinjo Metko Zupančič in 
VS Triglavski zvonovi z zbo-
rovodkinjo Metko Magdič, 
MKZ Mengeški zvon z zboro-
vodjem Anžetom Hribarjem, 
MePZ Šentviški zvon z zboro-
vodjema Špelo in Matevžem 
Kinkom in PD Zvon iz Šmar-
tnega pri Litiji z zborovodki-
njo Marijo Celestina.

Najprej je nastopil domači 

zbor, ki deluje pod taktirko 
zborovodkinje Metke Jagodič 
Pogačar. V vlogi moderatorjev 
so bili člani domačega zbora 
Žiga Gačnik, Jure Jordan Koz-
jak in Nace Pogačar, ki so se 
ob tej priložnosti spomnili 
tudi nekaterih zanimivih tre-
nutkov in anekdot s preteklih 
pevskih srečanj, poskrbeli 
pa so tudi za glasbeno spre-
mljavo ob nastopu njihovega 
zbora in v zaključnem delu 
večera. Ob tej priložnosti so, 
kot se za jubilej spodobi, pri-
pravili jubilejno torto, zbrane 
pa sta nagovorila predsednik 
gostiteljskega zbora Tomaž 
Jevnikar in predsednica Sveta 
KS Šempeter Zdenka Jan, ki 
je izrazila veliko veselje nad 
dogodkom in pevcem zaželela 
uspešno nadaljevanje te lepe 
tradicije.  

Več kot 150 nastopajočih 
pevk in pevcev je tudi tokrat 
dokazalo, s kakšnim veseljem 
ohranjajo izročila naših pred-
nikov, pesmi predstavijo na 
izviren način, ob vsem tem pa 
si upajo biti včasih tudi malce 
drugačni, inovativni in s tem 
še zanimivejši.

 D. Naraglav

Jubilejna 20. Zvonariada

Predsednik zbora Savinjski zvon in zborovodkinja med prerezom jubilejne torte

Moški pevski zbor Pre-
bold, ki se počasi približuje 
100-letnici svojega delova-
nja, je svoj zaključni koncert 
sezone pripravil v naravnem 
okolju, v objemu dreves pre-
boldskega Gaja in pod ve-
likim pokritim prostorom  
Društva upokojencev Pre-
bold. V goste pa so pevci to-
krat povabili Mešani planin-
ski pevski zbor Žalec.

Občinstvo so s svojim pe-
tjem najprej očarali domači 
pevci pod vodstvom Ane Ru-
dnik Pavlica. V prvem delu 
koncerta so zapeli štiri pesmi 
(Mlatiči, Ana pesmca s paše, 
Pastirček in Tebi naj se glasi). 
V nadaljevanju se je občin-
stvu predstavil gostujoči zbor 
z zborovodkinjo Bredo Ve-
ber, ki je prav tako zapel štiri 
pesmi, med drugimi tudi Tri 
planike. Koncert je domisel-

no povezovala Marija Plavec, 
občinstvo pa je z veseljem pri-
sluhnilo tudi drugemu delu 
večera, v katerem je ponovno 
nastopil domači zbor. 

Ob koncu prijetnega kultur-
nega dogodka se je modera-
torka zahvalila vsem pevcem, 
koordinator in glavna gonilna 

sila večera Andrej Uplaznik 
pa se je zahvalil domačemu 
župniku Damjanu Ratajcu za 
prostore, v katerih vadijo, in 
gostoljubje v Aninem domu, s 
šopki rož pa je izrazil zahvalo 
tudi zborovodkinjama in  mo-
deratorki.

 D. N.   

Pesem zadonela v Gaju

MPZ Prebold z zborovodkinjo Ano Rudnik Pavlica

V župnijski cerkvi Marije 
Vnebovzete v Braslovčah je 
bil na binkoštni praznik v 
nedeljo, 20. maja, zvečer za-
nimiv koncert.

Številnemu občinstvu se je 
najprej predstavil Mešani pev-
ski zbor Marije Vnebovzete 
Braslovče, ki se lahko pohvali 
s 30-letno tradicijo delovanja. 
Pevke in pevci iz domačega 
kraja pod vodstvom profeso-
rice Mije Novak sodelujejo pri 
mašah v domači cerkvi, nasto-
pajo v domačem kraju in po 
Sloveniji ter tudi v tujini. 

Kot gost je nastopil Zdrav-
niški orkester Camerata me-
dica, ki združuje zdravnike, 
študente medicine in druge 
zdravstvene delavce ter so-
mišljenike, ki gojijo pristno 
ljubezen do glasbe in orkestr-
ske igre. Orkester deluje pod 
taktirko dirigenta profesorja 
Franca Avseneka, ki orkester 
vodi od leta 2011. V 27 letih 
delovanja si je orkester prido-
bil precej koncertnih izkušenj, 
saj že vsa leta sodeluje na po-
membnejših javnih priredi-
tvah, ki so povezane z medi-

cinsko stroko, na dobrodelnih 
prireditvah in samostojnih 
koncertih. Orkester večinoma 
nastopa v godalni zasedbi, na 
koncertih pa pogosto sodelu-
je tudi s solisti in zbori. Pro-
gram so dodatno popestrili 
tudi solisti ansambla Camera-
ta medica: sopranistke Sanja 
Zupančič in Nadia Terenifi, 
violina Andrej Gubenšek, vi-
olončelo Aleš Christian Mihe-
lač, trobenta Peter Jevšnik ter 
sopranistki domačega zbora 
Manca Šoštarič in Andreja 
Rojnik. T. Tavčar

Zbor in orkester navdušila

Nastop MePZ Marije Vnebovzete Braslovče
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Košarkarski klub Prebold 
2014, ki vsako leto v mesecu 
maju organizira dan prebold-
ske košarke, nadaljuje z dol-
goletno tradicijo košarke v 
Preboldu. V sredo, 16. maja, 
so se občinstvu predstavile 
sedanje generacije mladih 
košarkarjev, s katerimi se je 
srečal tudi selektor slovenske 
košarkarske zlate reprezen-
tance Rado Trifunovič, ki se 
je udeležil prireditve v Pre-
boldu. 

Prireditev je povezovala Saša 
Pukl, za prijeten program pa 
so poskrbeli košarkarji, ki so 
predstavili treninge in igra-
nje košarke, ter plesni skupini 
Plesnega društva Mavrica, ki 
delujeta pod vodstvom Zine 
Vovk, in sicer skupini Kul boys 
in Mini Cool Kids. 

Zelo zanimivo je bilo med 
posameznimi nastopi prisluh-
niti pogovoru s selektorjem  
državne košarkarske reprezen-
tance Radom Trifunovičem.

Najprej so se predstavi-
li najmlajši košarkarji, ki jih 
vodi v klubu vzgojen trener 
Tadej Japundža, ki je dobil 
pod mentorskim vodstvom 
glavnega trenerja kluba Ratka 
Radovića na fakulteti za šport 
naziv  mladega košarkarskega 
trenerja. V nadaljevanju sta se  
pod vodstvom Tadeja Japun-
dže predstavili selekciji U13 in 
U15. Na parketu so se jim nato 
pridružili še mladinci in člani, 
ki so v iztekajoči se tekmovalni 
sezoni prvič igrali in tekmovali 
v 4. slovenski članski košarkar-
ski ligi. »Uvrstili so se v skupi-
no za prvaka lige, tekmovanje 
pa zaključili na tretjem mestu 
in s tem naredili veliko veselje 
sebi in ljubiteljem preboldske 
košarke,« je v svojem nagovoru 
povedala predsednica KK Pre-
bold 2014  Ksenija Rozman. 
Zanimivo je bilo nato prisluh-
niti pogovoru s selektorjem, ki 
je kot član strokovnega štaba 

reprezentance obudil spomin 
na lansko leto osvojeno zlato v 
Istanbulu. Povedal je tudi, kako 
pomembno je delo z mladimi v 
manjših sredinah, in dodal, da 
je ključ do uspeha predvsem v 
vztrajnosti, ki vodi do posta-
vljenega cilja. Izrazil je veliko 
navdušenje nad organizacijo 
in delom preboldskega kluba 
in vsem mladim košarkarjem 
položil na srce, naj vztrajajo, 
saj bodo le tako lahko uresni-
čili svoje sanje, predvsem pa 
živeli zdravo športno življe-
nje. Mladim košarkarjem je ob 
pomoči predsednice Ksenije 
Rozman izročil diplome kluba 
kot priznanje za košarkarski 
napredek in igranje v sezoni 
2017/18.

Dan preboldske košarke se 
je zaključil z nagovori prebold-
skega župana Vinka Debelaka, 
ki je pohvalil delo in organi-
zacijo kluba, podžupana Mar-
jana Golavška in predsednice 
kluba,  ki je selektorju podelila 
uokvirjen dres njihovega klu-
ba. Skupaj sta nato podelila 
še posebne zahvale nekaterim 
podpornikom kluba, in sicer 
Iztoku Palirju, glavnemu spon-

zorju članske ekipe, Občini 
Prebold, podžupanu Marjanu 
Golavšku, Osnovni šoli Pre-
bold, Športni zvezi Prebold, 
Živku Japundži, Matjažu Go-
stečniku, Zini Vovk, Samu Sa-
dniku ter soustanovitelju kluba 
in dolgoletnemu trenerju Aljo-
ši Cvaru. D. Naraglav

Dan košarke s Trifunovičem

Preboldski košarkarji (nekaj jih manjka zaradi šolskih obveznosti) s trenerjema, predsednico kluba, selektorjem državne 
reprezentance in z glavnim sponzorjem članske ekipe

Mladi preboldski košarkarji med svojim nastopom

Dobitniki priznanj kluba s predsednico in selektorjem

Vsakoletni športni projekt 
ZKŠT Žalec je v soboto, 19. 
maja, razpel svoja jadra in 
bo bogatil športno dogaja-
nje v žalski občini vse do 22. 
septembra, ko bo s tekom po 
ulicah Žalca športna ladja 
priplula v svoj pristan. Najpe-
strejše je zagotovo na začetku 
– startu akcije in ob zaključ-
ku, ko podelijo tudi najrazlič-
nejše nagrade.  

Na letošnji uvodni prireditvi 
so lahko udeleženci sodelovali 
na dvajsetih športnih dogod-
kih in družabnih igrah. Med 
drugim so lahko opravili test 
hoje na 2 km, se pomerili v no-
gometnih in košarkarskih spre-
tnostih, igrali tenis, balinali, se 
pomerili v šahu, na atletskem 
poligonu, igrali nogometni pi-
kado, streljali z zračno puško … 
in si ogledali trening borilnih 
veščin žalskega karate kluba. 
Otroci so bili navdušeni nad 
napihljivima poligonoma, dru-
žabno igro z metanjem žoge 
preko mreže, spretnostnimi vo-

žnjami z avtomobilčki, plesom 
s plesnim klubom Moove in še 
marsičem. Za prijetno glasbeno 
vzdušje je poskrbel DJ Robby 
J, ki je bil tudi v vlogi komen-
tatorja in napovedovalca, pred 
mikrofonom pa je gostil organi-
zatorje in posamezne izvajalce 
programov. Zanimiv je bil po-
govor s tekačem Bogomirjem 
Dolencem iz Velenja, ki se pri-
pravlja na zanimiv podvig, saj 
bo v 42 dneh, od 25. avgusta do 
5. oktobra, pretekel 42 marato-
nov in s tem skupaj z ustanovo 
Mali Vitez pomagal otrokom, ki 
so zboleli za rakom.   

V okviru tokratne prireditve 
so že teden dni prej izpeljali 
pohod na Kal. V soboto, 2. ju-
nija, bo tradicionalni Mavrični 
tek v Petrovčah, 17. junija bodo 
kolesarili po Spodnji Savinjski 
dolini … Vse do 22. septem-
bra, ko bo športna ladja s tra-
dicionalnim tekom po ulicah 
Žalca priplula v svoj pristan, 
bodo pripravili več športnih 
dogodkov in spremljevalnih 

dejavnosti. Udeleženci bodo 
na vsaki prireditvi sodelovali v 
žrebanju za praktične nagrade. 
Tudi tokrat pa prejmejo poseb-
no nagrado na vsaki prireditvi 
otroci, ki bodo s seboj pripeljali 
vsaj enega od staršev, ki bodo 
aktivno sodelovali na športnih 
prireditvah.

Letošnja športna ladja se je 
torej uspešno podala na svojo 
pot. Kako pa je s tem zadovo-
ljen vodja organizacijske enote 
za šport pri ZKŠT Žalec Matej 
Sitar? »Akcija Razpnimo jadra 
ima zdaj že lepo tradicijo in z 
veseljem lahko ugotavljamo, 
da so jo ljudje sprejeli za svo-
jo in se z veseljem udeležujejo 
njenih prireditev. K njeni pre-
poznavnosti so veliko pripo-
mogli tudi promotorji športa 
iz naše doline, na primer Beno 
in Samo Udrih, judoisti z Lu-
cijo Polavder, Urško Žolnir in 
Rokijem Drakšičem, atletinja 
Martina Ratej, plavalka Nastja 
Govejšek ter drugi športniki iz 
žalske občine.« D. Naraglav 

Več kot 40 športnih dogodkov

Posebnost tokratnega športnega dogajanja v Žalcu je bil tudi nogometni pikado.

V soboto, 12. maja, je pote-
kal vseslovenski prostovoljski 
projekt Slovenija se igra. Pri-
družili so se mu tudi krajani 
Ponikve pri Žalcu, ki so v za-
selku Vrhe pripravili prijetno 
druženje ob različnih igrah.

Pobudnik omenjenega pro-
jekta je Naturo – center za iz-
kustveno učenje in aktivnosti 
na prostem, ki je Slovenijo na-
govoril z naslednjimi besedami: 
''Se še spomniš, kako dobro smo 
se imeli v Jugi v 70-ih, 80-ih, pa 
potem v 90-ih? Se še spomniš 
vonja po žaru v družbi sosedov 
zadaj za blokom? Pa časa, ko so 
starši pri sosedih pili kavo in 
klepetali celo dopoldne, otro-
ci pa smo se zunaj brezskrbno 
igrali? Si želimo teh prijetnih 
občutkov povezanosti nazaj? Si 
želimo, da jih občutijo tudi naši 
otroci?''

Pritrdilno je odgovorila in 
se pridružila skupini ambasa-
dorjev tega projekta tudi Katja 
Dvanjščak s Ponikve: »Le kdo 
na ta vprašanja ni odgovoril 
pritrdilno. V želji po igri sem se 
skupini ambasadorjev pridru-
žila tudi sama. V našem kraju 
smo zelo povezani, zato je bila 

organizacija dogodka enostav-
na. Prav tako pa nam je v duhu 
dogodka prijazno pomagala 
krajevna skupnost, ki je poskr-
bela za okrepčilo. Otroci so uži-
vali v sproščeni, ne vodeni igri, 
odrasli pa smo pili kavo, se slad-
kali z domačim pecivom, klepe-
tali in  obujali spomine na igre 
našega otroštva. Skakali smo 
gumitvist, kegljali in balinali, 
prepevali otroške pesmice in si 
podajali žoge. Roke in obraze so 
krasile rdeče pikapolonice in po 
prostoru so poplesavali baloni. 
Cilj je bil dosežen – medsosed-

sko povezovanje in vrisk otrok, 
ki upam, da bo v naslednjem 

letu odmeval v še večjem števi-
lu.« K. R., foto: K. D.

Dan igre tudi na Ponikvi

Sproščeno igranje in druženje v zaselku Vrhe okviru projekta Slovenija se igra

Spet v prvo ligo
Selekcija U13 Košarkarskega kluba Prebold 2014, ki je lani pr-
vič igrala v 1. SKL v tej starostni kategoriji, se je letos ponov-
no udeležila kvalifikacij za prvo ligo. Tokrat ji je žreb namenil 
ekipo Helios Suns B, ki pa so jo uspeli premagati tako na prvi 
tekmi v gosteh (29 : 44) kot prejšnjo soboto v domači dvorani 
(47 : 19).
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OBČINA ŽALEC

Petek, 1. junij, ob 8.30
(vsak petek)
tai chi;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 1. junij, ob 19. uri
TV Griže 10, premiera gledališke 
igre;
Dom Svoboda Griže;
KUD Svoboda Griže.

Petek, 1. junij,  ob 20. uri
Poletni večer, skupina Andraž z gosti; 
Dom II. slovenskega tabora Žalec.

Sobota, 2. junij, ob 6. uri
Dleskovška planota, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 2. junij, ob 8. uri
pohod po KS Petrovče;
odhod izpred OŠ Petrovče.

Sobota, 2. junij, ob 10. uri
svetovni dan čebel;
Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije;
Zveza čebelarjev Sp. Savinjske doline.

Sobota, 2. junij, ob 10. uri
Otroški živžav;
šotor pri OŠ Petrovče.

Sobota, 2. junij, ob 10. uri
Kulturna sobotnica (TVU 2018);
Dom na Brnici;
KD Svoboda Liboje.

Sobota, 2. junij, od 8. do 12. ure
(vsako soboto)
Podeželska tržnica Žalec;
JKP Žalec.

Sobota, 2. junij, od 8. do 12. ure
Kmečka tržnica pod stoletnimi 
lipami;
središče Gotovelj;
TOD Lipa Gotovlje.

Sobota, 2. junij, ob 16. uri
Mavrični tek in velika zabava;
šotor pri OŠ Petrovče.

Sobota, 2. junij, med 17. in 19. uro
(vsako soboto)
jezdenje ponijev pri Ribniku Vrbje;
ob slabem vremenu odpade.

Sobota, 2. junij, ob 18. uri
10. Alešev memorial;
Športni center Žalec;
Tekaško društvo Savinjčan.

Sobota, 2. junij, ob 19. uri
TV Griže 10, gledališka igra;
Dom Svoboda Griže;
KUD Svoboda Griže.

Sobota, 2. junij, ob 20. uri
Nočna gladiatorska 10-ka ali
Juriš na državni rekord na 10 km;
Športni center Žalec;
Tekaško društvo Savinjčan.

Nedelja, 3. junij, ob 5. uri
Viševnik–V. Draški vrh, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 3. junij, ob 8. uri
30. jubilejni pohod po KS Galicija;
start izpred POŠ Trje;
PD Galicija.

Nedelja, 3. junij, ob 16. uri
nogometni turnir duhovnikov iz 
Slovenije
in Hrvaške ter županov iz Slovenije;
igrišče Dobriša vas.

Nedelja, 3. junij, ob 19. uri
Glasbeni odtisi, letni koncert;
APZ Risto Savin;
Dvorec Novo Celje.

Ponedeljek, 4. junij, ob 9. uri
(vsak ponedeljek)
Urice pletenja;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Ponedeljek, 4. junij, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Liboje.

Torek, 5. junij, ob 9. uri
(vsak torek)
tai chi;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Torek, 5. junij, ob 17. uri
Ples nas združuje;
Vrtec Šempeter;
Hmeljarski dom Šempeter.

Torek, 5. junij, ob 19. uri
Čas je za vodno dieto, delavnica
z J. Križnik in M. Arclin; 
Medobčinska splošna knjižnica Žalec
v sodelovanju z UPI Žalec.

Sreda, 6. junij, ob 8.30
telovadba za hrbtenico;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sreda, 6. junij, ob 9. uri
Usposabljanje za prostovoljce;
obvezne pred prijave;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sreda, 6. junij, ob 19. uri
Sociologija družine …,
predavanje Š. Ozmec;
Bergmanova vila;
Društvo Plemenitosti.

Sreda, 6. junij, ob 19.30 
koncert ob 20-letnici zbora 
Popseslish, KUD Žalec; 
Dom II. slovenskega tabora Žalec.

Četrtek, 7. junij, ob 10.30
Bachove cvetlice za ženske, 
predavanje za energijo in motivacijo;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 7. junij, ob 19. uri
Super babica, razstava fotografij
Urše Premik;
Savinov likovni salon
(razstava bo na ogled do 1. 7.).

Četrtek, 7. junij, ob 19. uri
Kako spoznamo odvisnika v družini 
in kako ga pripravimo na zdravljenje, 
predavanje;
Medobčinska knjižnica Žalec v 
sodelovanju s Klubom zdravljenih 
alkoholikov Žalec.

Petek, 8. junij, ob 19.30
letni koncert FS Grifon z gosti;
Hmeljarski dom Šempeter.

Sobota, 9. junij, ob 6. uri
Lovrenška jezera;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 9. junij, od 15. do 19. ure
kreativne delavnice, športne igre …;
Ribnik Vrbje;
Društvo Plemenitosti.

Sobota, 9. junij, med 15. in 20. uro
1. golažijada pri fontani;
tržnica pri Fontani piv Zeleno zlato.

Sobota, 9. junij, ob 17. uri
krožni tek 1 uro in DP na »pivo 
milja«;
cestni poligon v Šempetru;
Tekaško društvo Savinjčan.

Sobota, 9. junij, ob 18. uri
Letni koncert Godbe Zabukovica,
letno gledališče Limberk

Sobota, 9. junij, ob 21. uri
Kukčevi večeri: dalmatinska glasba s 
skupino Draž;
Gastro pub Kolodvor;
ZKŠT Žalec.

Nedelja, 10. junij, ob 9. uri
Od Petra do Pekla, pohod s 
Petrovega trga do Jame Pekel;
TD Šempeter.

Ponedeljek, 11. junij, ob 19. uri
odprtje razstave Štirje letni časi in
S fotoaparatom po Indiji, potopisno 
predavanje;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Torek,12. junij, ob 19.30 
Briljantina, muzikal za izven;
Prospot, d. o. o.; 
Dom II. slovenskega tabora Žalec.

Sreda, 13. junij, ob 18. uri
Potuj, raziskuj, ustvarjaj in živi!
predavanje P. Škarja in M. Delakorda;
Klet Hofrein Pernovo;
TD Galicija.

Sreda,13. junij, ob 19.30 
Briljantina, muzikal za izven;
Prospot, d. o. o.;
Dom II. slovenskega tabora Žalec.

Četrtek, 14. junij, ob 8. uri
kopalni dan, Bioterme Mala Nedelja;
odhod z AP Žalec;
MDI Žalec.

Četrtek, 14. junij, ob 11. uri
delavnice – simulatorji za ovire 
starosti (občutek staranja);
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 15. junij, ob 17. uri
Tek, hoja za življenje;
Športni center Žalec

Sobota, 16. ali 23. junij,
teniški turnir mešanih dvojic;
Tenis klub Metulj Šempeter.

Sobota, 16. junij, ob 6. uri
Krvavec, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 16. junij, ob 6. uri
Soteska Čepa (Avstrija);
odhod izpred pisarne PD Žalec.

Sobota, 16. junij, ob 7. uri
dan slovenskih planinskih doživetij
na Rogli; 
odhod izpred Kili Liboje;
PD Liboje.

Sobota, 16. junij, 15. uri
srečanje krvodajalcev RK OZ Žalec;
Letno gledališče Limberk Griže.

Sobota, 16. junij, od 18. ure dalje
začetek Festivala Zeleno zlato;
tržnica pri Fontani piv Zeleno zlato.

Sobota, 16. junij, med 18. in  24. 
uro
Poletna muzejska noč;
Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije.

Nedelja, 17. junij, ob 5. uri
Planina Polog–Javorca;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 17. junij, ob 8. uri
Hops na kolo, kolesarjenje po 
Spodnji Savinjski dolini;
start: Ekomuzej hmeljarstva in 
pivovarstva Slovenje,
cilj: Fontana piv Zeleno zlato.

Nedelja, 17. junij, od 15. do 19. ure
psihofizične vaje za odrasle z L. 
Gaberšek in druženje z otroki;
Mestni park Žalec;
Društvo Plemenitosti.

Torek, 19. junij, ob 17. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Ponikva.

Torek, 19. junij, ob 18. uri
slavnostna seja Sveta KS Šempeter
s podelitvijo priznanj;
Hmeljarski dom Šempeter.

Petek, 22. junij, ob 9. uri
tekmovanje DU Zveze OŽ za
pokal KS Šempeter;
Športno društvo Rega.

Petek, 22. junij, ob 18. uri
hitropotezni šahovski turnir;
prostori KS Šempeter;
Šahovsko društvo Savinjčan.

Četrtek, 21. junij, ob 6. uri
Jezersko, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Četrtek, 21. junij, ob 17. uri
brezplačna pravna pomoč;
obvezne predprijave;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 21. junij, ob 19. uri
Festival migrantskega filma;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 22. junij, ob 19. uri
KS Gotovlje, praznik.

Petek, 22. junij, ob 19. uri
osrednja občinska proslava ob
dnevu državnosti;
Dom II. slovenskega tabor Žalec.

Petek, 22. junij, ob 19. uri
odprtje likovne razstave;
Dom kulture Svoboda Griže;
KUD Svoboda Griže.

Sobota, 23. junij, ob 5. uri
Vrhovi prijateljstva, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 23. junij, ob 5. uri
Krn s planine Kuhinja;
odhod izpred Kili Liboje;
PD Liboje.

Sobota, 23. junij, od 15. do 19. ure
kreativne delavnice, športne igre …;
Ribnik Vrbje;
Društvo Plemenitosti.

Sobota, 23. junij, ob 20. uri
neuveljavljeni na odru: nastop 
skupine Band Radio Jam;
tržnica pri Fontani piv Zeleno zlato.

Sobota, 23. junij, ob 21. uri
Kukčevi večeri; nastop skupine 
Šansonet; 
Gastro pub Kolodvor;
ZKŠT Žalec.

Nedelja, 24. junij, ob 8. uri
po poteh KS Šempeter s
starodobnimi traktorji;
zaključek pri ŠD Rega.

Ponedeljek, 25. junij, ob 6. uri
Krvavica, pohod;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Četrtek, 28. junij, ob 19. uri
jubilejni koncert MoPZ Savinjski 
zvon;
cerkev sv. Petra Šempeter.

Sreda, 27. junij, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Griže.

Četrtek, 28. junij, ob 10.30
Uporaba zelišč in začimb 
v vsakdanjem življenju;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 29. junij, ob 21. uri
Poletje v Žalcu: koncert VS Cvetke in 
nastop Plesnega centra TBA;
Šlandrov trg, ZKŠT Žalec.

Sobota, 30. junij, 6. uri
Dolina Vrat, pohod;
odhod izpred pisarne PD Žalec.

Sobota, 30. junij, ob 21. uri
Poletje v Žalcu: Večer flamenka;
Šlandrov trg, ZKŠT Žalec.

OBČINA BRASLOVČE

Sobota, 2. junij,
29. nočni pohod na Dobrovlje; 
odhod s trga Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Sobota, 2. junij,
3. mednarodni judo turnir;
Športna dvorana Braslovče;
Judo Braslovče.

Nedelja, 3. junij, ob 14. uri
plesna produkcija KD Mavrica »O 
mama mia!«;
Športna dvorana Braslovče.

Ponedeljek, 4. junij, ob 16.30
Pomlad na rolerjih;
športno igrišče v Trnavi;
ŠD Ris.

Sreda, 6. junij,
Savinjska planinska pot – Kamnik;
odhod s parkirišča OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Četrtek, 7. junij, ob 16. uri
medgeneracijska ustvarjalna 
delavnica »Vrtičkanje«;

prireditveni prostor Skupn´ plac;
PD Dobrovlje Braslovče, ZIKŠT 3 
jezera.

Sobota, 9. junij, ob 13. uri
Družinski pozdrav poletju;
Braslovško  jezero
(potrebno plačilo startnine);
ŠD Žovnek.

Nedelja, 17. junij,
pohod ob reki Soči;
odhod s parkirišča OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Torek, 19. junij, ob 18. uri
Pravljična ustvarjalnica:
pravljice in igre naših babic in 
dedkov (TVU);
Občinska knjižnica Braslovče.

Četrtek, 21. junij, ob 18. uri
prireditev ob dnevu državnosti
in ob koncu pouka;
OŠ Braslovče.

Sobota, 23. junij, ob 20. uri
kino in zabavni večer za otroke/
mladino; 
pod kozolcem;
ZIKŠT 3 jezero.

Ponedeljek, 25. junij, ob 9. uri
pohod po puntarski poti;
odhod izpred Doma krajanov 
Gomilsko;
TD Gomilsko.

Sobota, 30. junij, ob 9. uri
Družinski lov na skriti zaklad; 
prireditveni prostor Skupn´ plac;
PD Dobrovlje Braslovče, ZIKŠT 3 
jezera.

OBČINA PREBOLD

Petek, 1. junij, ob 18. uri
Ustvarjalnost krajanov, odprtje 
razstave; 
Dom kulture Šešče;
razstava bo na ogled do 3. 6. med 9 
in 18. uro;
KPD Šešče.

Sobota, 2. junij, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija in dvorišče
muzejske zbirke;
TD in Občina Prebold.

Sobota, 2. junij, ob 9. uri
21. tradicionalno srečanje 
generacij in turnir v malem 
nogometu;
Športni park Latkova vas;
ŠD Latkova vas.

Sobota, 2. junij, ob 17. uri
tekmovanje s staro gasilsko tehniko;
Športno igrišče Kaplja vas; 
PGD Kaplja vas.

Nedelja, 3. junij,
pohod v spomin na T. Ajdiča;
zbor pri OŠ;
PD Prebold.

Četrtek, 7. junij
medobčinsko tekmovanje DU;
Gaj Prebold;
DU Prebold.

Sobota, 9. junij, ob 8.30
Podljubel in 73. obletnica
taborišča Mauthausen;
zbor na AP Prebold;
KO ZB NOB Prebold.

Sobota, 9. junij, od 8. ure dalje
kmečka tržnica in predstavite TD 
Prebold ter električnih skirojev;
Režajeva domačija in dvorišče
muzejske zbirke;
TD in Občina Prebold.

Petek, 15. junij, ob 16. uri
športne igre – troboj društev;
Športno igrišče Marija Reka;
ŠD Marija Reka.

Sobota, 16. junij, ob 19. uri
kolesarski vzpon v Marijo Reko;
Športno igrišče Marija Reka;
ŠD Marija Reka.

Sobota, 16. junij, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija in dvorišče
muzejske zbirke;
TD in Občina Prebold.

Sobota, 16. junij, ob 9. uri
dan odprtih vrat društvenga
čebelnjaku pri Aninem domu;
ČD Prebold.

Sobota, 16. junij, ob 15. uri
Pod Reško planino veselo živimo;
Planinski dom Marija Reka; 
KD Marija Reka.

Sobota, 16. junij, ob 19. uri
slavnostna seja ob 100-letnici
PGD Sveti Lovrenc;
dvorana gasilskega doma.

Nedelja, 17. junij, ob 10.30
srečanje učiteljev in šolarjev 
marijareške šole;
Planinski dom Marija Reka.

Nedelja, 17. junij,
tenis turnir (M, Ž);
igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Nedelja, 17. junij, ob 19. uri
Cart plesna produkcija;
Dvorana Prebold.

Torek, 19. junij, ob 18. uri
Prisluhnimo pravljici;
Občinska knjižnica Prebold.

Torek, 19. junij, od 19. do 20. ure
meritve holesterola, krvnega 
sladkorja,
trigiliceridov in RR;
prostori KO RK Prebold.

Petek, 22. junij, ob 19.30
slavnostna seja ob občinskem in
državnem prazniku s podelitvijo
priznanj Občine Prebold;
pod šotorom GD Sv. Lovrenc.

Sobota, 23. junij, od 8. ure dalje
kmečka tržnica;
Režajeva domačija in dvorišče
muzejske zbirke;
TD in Občina Prebold.
 
Sobota, 23. junij, ob 10. uri
Ustvarjamo v knjižnici: Kdo
bo z nami odšel v gozdiček;
Občinska knjižnica Prebold.

Sobota, 23. junij, ob 19. uri
Dan gasilca in prevzem novega 
vozila GVM-1;
pod šotorom GD Sv. Lovrenc.

Ponedeljek, 25. junij, ob 8. uri
pohod in gorski tek na Golavo
s kulturnim programom in golažem;
odhod izpred OŠ Prebold;
PD Prebold.

Ponedeljek, 25. junij, ob 9. uri
19. kolesarski vzpon na Golavo;
start pred Gasilskim domom v 
Šeščah;
PGD Šešče, športna sekcija.

Od pon., 25., do petka, 29. junija,
Oratorij v Aninem domu;
Župnija Prebold.

Od pon., 25., do pet., 29. junija,
Plavalni tabor;
bazen Prebold;
ŠD Partizan Prebold.

Od tor., 26., do pet., 29. junija,
počitniška teniška šola;
igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Petek, 29. junij, od 16. do 18. ure,
in sobota, 30. junij, od 9. do 12. ure
sobivanje in ustvarjanje v naravi;
Gaj Prebold;
KUD Svoboda Prebold.

Sobota, 30. junij, od 8. ure dalje
Kmečka tržnica;
Režajeva domačija in dvorišče
muzejske zbirke;
TD in Občina Prebold.

Sobota, 30. junij, dopoldan
Zmorem preplavati 100 m,
turnir odbojke na mivki,
teniški turnir za otroke;
igrišča in bazen;
ZKŠT Žalec, ŠD Partizan Prebold.
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V Savinovem likovnem sa-
lonu v Žalcu bo do 1. junija 
odprta razstava del učencev 
devetih osnovnih šol Spodnje 
Savinjske doline z naslovom 
Ornament, na kateri kar 262 
učenk in učencev razstavlja 
250 del, štiri dela so skupin-
ska, ki so jih ustvarili pod 
vodstvom 34 mentoric.  

Letošnjo razstavo sta pripra-
vili likovni pedagoginji Neli 
Šuler s I. OŠ Žalec in Jolanda 
Petek Tomazin z OŠ Braslovče. 
Opravili sta zahtevno delo in za 
razstavo izbrali 250 del. Pri pri-
pravi sta sodelovala tudi Uroš 
Govek in Karin Požin z ZKŠT 
Žalec. Likovna podoba orna-
menta, ki spremlja razstavo na 
vabilih, plakatih, priznanjih in 
v ostalih elektronskih medijih, 
je delo Larise Pirnat, učenke 
9. razreda I. OŠ Žalec, ki ga je 
pod mentorstvom likovne pe-
dagoginje Neli Šuler izdelala v 
tehniki batik na svilo.

Uvodoma je zbrane nagovo-
ril Uroš Govek, o razstavi pa je 
spregovoril umetnostni zgo-
dovinar Matija Plevnik in po-
udaril: »Začetek meseca maja 
se Savinov likovni salon že 
tradicionalno prelevi v razsta-
višče najmlajših ustvarjalcev. 
V njem dobijo osnovnošolci 
priložnost, da predstavijo svoja 
likovna dela. Gre za skupinsko 
razstavo, na kateri so enako-
vredno predstavljeni učenci in 
učenke vseh osnovnih šol Spo-
dnje Savinjske doline. Letošnja 
rdeča nit vseh razstavljenih li-
kovnih del je ornament. Orna-
ment (iz latinske besede ornare 
– okrasiti, opremiti) je likovni 
element, katerega osnovna 
funkcija je olepšava in okrasi-
tev določenega likovnega polja, 
likovnega dela. Poznajo ga vse 
kulture in civilizacije, obenem 
pa predstavlja enega izmed 
najstarejših likovnih elemen-
tov, ki pričajo o začetkih člo-

vekovega likovnega snovanja. 
Še danes nas okras spremlja 
skoraj na vsakem koraku. Že če 
se ozremo na fasade starejših 
stavb, opazimo, da je ornament 
tisti sestavni del, ki stavbo po-
življa, ki daje ritem in priča o 
določenem arhitekturnem slo-
gu. Zgodovina, vrsta tehnike in 
izrazna moč ornamenta so tisti 
temeljni poudarki, ki zazna-
mujejo tokratno razstavo. Sle-
dnja je zelo zgoščena, a kljub 
temu zelo pregledna. Izbor 
vzorcev, njihov ritem in mo-
tivika pričajo, da so se mladi 
ustvarjalci v svoji delovni vne-
mi res potrudili, se naučili na-
tančnosti in potrpežljivosti, ki 

so jo nagradili še z domišljijo. 
Vsa likovna dela, postavljena 
skupaj, pokažejo svojo moč, saj 
nam pričarajo raznovrstnost, 
pisanost ornamentov in nji-
hovo uporabo v slikarstvu, ar-
hitekturi, uporabni umetnosti, 
modi in kiparstvu.«

V nadaljevanju je mlade li-
kovnike nagovoril župan Ob-
čine Žalec Janko Kos, nato pa 
sta skupaj z Matijo Plevnikom 
učencem in mentoricam po-
delila priznanja. V kulturnem 
programu je pod mentorstvom 
Irene Tepej nastopila citrarka 
Eva Duška Kavčič, učenka tre-
tjega letnika Glasbene šole Ri-
sto Savin.                         T. Tavčar

Kar 250 likovnih del učencev

OŠ Braslovče (34 učencev, 
mentorici Jolanda Petek To-
mazin in Simona Kronov-
šek), OŠ Griže (48 učencev, 
mentorica Breda Bračko), OŠ 
Petrovče (14 učencev, mento-
rica Zala Valenčak), OŠ Pol-
zela (25 učencev, mentorice 
Urška Juhart, Tatjana Tur-
kaš, Mateja Aubreht, Dragica 
Vidmar in Majda Pur), OŠ  
Prebold (23 učencev, 1 sku-
pinsko delo, mentorice Breda 
Tekavc, Nika Kolenc Vovk, 
Irena Vovk Artelj in Ida 
Strožer), OŠ Šempeter (27 
učencev, mentorice Saša Pri-

stovšek, Zora Gajšek, Angela 
Pinter in Jana Maskalan), OŠ 
Vransko - Tabor (30 učencev, 
2 skupinski deli, mentori-
ce Tina Žličar, Mateja Jeler, 
Mojca Dobnik in Nataša 
Pečovnik), I. OŠ Žalec (47 
učencev, mentorice Neli Šu-
ler, Teja Gajšek, Karmen Štu-
sej, Cirila Konečnik Kaligaro, 
Cvetka Pušnik, Ksenja Maro-
lin Kuzma in Irena Zajc), II. 
OŠ Žalec (14 učencev, 1 sku-
pinsko delo, mentorice Bri-
gita Mršič, Kaja Horvat, An-
dreja Rek, Maša Pikelj, Lucija 
Polenik in Nina Palir).

V Savinovem likovnem salonu razstavljajo učenci devetih osnovnih šol Spodnje 
Savinjske doline.                                                  

Braslovče je v soboto, 5., in 
v nedeljo, 6. maja, obiskalo 
kar 21 odraslih pevskih zbo-
rov in malih vokalnih skupin. 
Območna izpostava JSKD 
Žalec je tam namreč organi-
zirala območno revijo odra-
slih pevskih zborov in malih 
vokalnih skupin z naslovom 
Pesem pomladi. V sodelova-
nju z Občino Braslovče, Pro-
svetnim društvom Braslovče, 
Zavodom 3 jezera in Simo-
nom Strojanškom so v Domu 
kulture Braslovče pripravili 
dva revijalna večera, ki si ju je 
ogledalo dobrih 200 obisko-
valcev. Ti so lahko prisluhnili 
pestremu vokalnemu progra-
mu, ki ga je izvajalo več kot 
400 pevcev Spodnje Savinjske 
doline.

V soboto so se ob 19. uri 
predstavili: MoPZ Karel Virant 
Braslovče, MePZ A Cappella 
Petrovče, MePZ Polzela, MePZ 
Galicija, KPZ Glas srca Prebold, 
MoPZ Savinjski zvon Šempeter, 
Andraški oktet, MoPZ Polzela, 
MoPZ Prebold in APZ Risto 
Savin Žalec. Zbrane je uvo-
doma pozdravila vodja žalske 
izpostave JSKD Neža Zagorič-

nik, program pa je povezovala 
Nataša T. Riga. Koncertu je sle-
dilo prijetno druženje v dvorani 
Doma kulture, kjer so se nasto-
pajoči družili ob skupnem pre-
pevanju slovenskih pesmi, ki so 
odmevale še dolgo v noč.

Nedeljsko popoldne je po-
streglo z drugim revijalnim 
koncertom, na katerem je na-
stopilo enajst pevskih zborov: 
MePZ Andraž, MoPZ Go-
tovlje, ŽePZ KUD Svoboda 
Griže, VS OK!tete PD Tabor, 
MoPZ Ponikva pri Žalcu, ŽePZ 
Savinjski cvet Gotovlje, Mešani 
planinski PZ Žalec, VS ZaPet, 

MoPZ KD Petrovče, MePZ PD 
Tabor in Zbor Popseslish. 

Nastope pevcev je spremlja-
la Bernarda Preložnik Kink, ki 
bo podala strokovno oceno in 
presodila, kateri zbori se lahko 
prijavijo na regijsko ali držav-
no tekmovanje odraslih pev-
skih zborov. A zbori so se bolj 
kot strokovne ocene veselili 
druženja po reviji, ki je tudi v 
nedeljo trajalo več ur. Dokaza-
li so, da glasba ne pozna meja, 
da pesem druži in razveseljuje 
duha ter da bo slovenska pe-
sem še dolgo živela med nami.

 T. Tavčar

»Pesem pomladi« v Braslovčah

Domači MoPZ Karel Virant je oba dneva poskrbel za organizacijo in druženje vseh 
nastopajočih.

V razstavno-prireditvenem 
prostoru Kulturnega doma 
Svoboda Griže je zadnji april-
ski torek potekal večer poezi-
je pesnika Karla Destovnika - 
Kajuha, ki se je s poezijo boril 
za svobodo v vseh časih. Nje-
gove pesmi so prebirali člani 
KUD Svoboda Griže, za izbor 
pesmi, vezni tekst in pripravo 
nastopajočih pa je poskrbela 
Tanja Kastelic. Literarni ve-
čer so obogatili tudi z razsta-
vo o pesniku avtorice Stanke 
Ledinek iz Knjižnice Velenje.

Udeleženci so ta večer spo-
znali bogastvo besed sloven-
skega pesnika, revolucionarja 
in karizmatičnega moža, ki 
so mu mnogi sledili, čeprav 
je umrl star komaj 21 let. Bil 
je pesnik mehkega srca in iz-
ostrenega čuta za vse vrste 
krivic, predvsem pa svobodna 
ptica, kakršna je kanja (kajuh), 
po kateri je dobil vzdevek.  
Pred tem je imel vrsto drugih 
imen, ki jih je uporabljal kot 
psevdonim. Ime Kajuh si je 

nadel šele leta 1942. Kajuh je 
bil pesnik sociale, imel je čut 
za majhnega človeka, bil je pe-
snik domoljubne tematike in 
mojster ljubezenske poezije. 
Svoje prve ljubezenski pesmi 
je posvetil Mariji Medvedovi, s 
katero sta si izmenjala čudovi-
ta ljubezenska pisma. Pred od-
hodom k partizanom se je na-
vezal na Silvo Ponikvar  in prav 
njej posvetil najlepše pesmi, 
kot so Bosa pojdiva, dekle, ob-
sorej, En češnjev cvet, Dekle, 
dekle moje … V partizanih so 
se rojevale partizanske pesmi, 
kot so Partizanovo slovo, Pe-
sem matere treh partizanov, 
Borec dekletu, Kje si, mati, 
Materi padlega partizana, 14. 
divizija …

Njegova kratka življenjska 
pot je neizmerno pestra in 
bogata. Skozi njegove pesmi, 
predstavitvijo njegovega življe-
nja in konca, ko je umrl pod 
sovražnikovimi streli le kakšne 
tri kilometre od svoje domače 
hiše kot borec in kulturnik 14. 

divizije, so kulturniki iz Griž 
izrazili vso njegovo veličino. 
Takrat, ko je Kajuh padel pod 
streli Franca Černeta – Slo-
venca v nemški uniformi, je 
njegova intimna prijateljica 
Marta Paulin - Brina iz žepa 
vzela knjižico s pesmimi, z nje-
govo zadnjo znano pesemijo 
14. divizija, in jo shranila. Prva 
tiskana izdaja njegovih del je 
izšla leta 1945 v Ljubljani.  

Ob branju Kajuhovih pesmi 
se je zaslišala tudi partizanska 
pesem, za kar sta poskrbela 
harmonikarja Matevž Čadej in 
Ivan Črešnovar, večer pa so za-
ključili s pesnikovimi verzi: »V 
krilo nalomiva češnjevih vej, 
da jih poneseš na talcev gro-
bove.« Nastopajoči so v poklon 
pesniku in ob svetovnem dne-
vu Zemlje skupaj s Turističnim 
društvom Griže ob kulturnem 
domu posadili češnjo, ki naj bi 
naslednje generacije spominja-
la na ta Kajuhov večer in po-
men svobode. 

 D. Naraglav   

Večer Kajuhove poezije

Ob dnevu Zemlje in v spomin na Kajuha ter njegovo pesem En češnjev cvet so ob kulturnem domu v Grižah posadili češnjo.                    

Pod tem naslovom je v sobo-
to, 12. maja, v dvorani Hme-
ljarskega doma Petrovče pote-
kal 24. letni koncert MePZ A 
Cappela. Zbor je ena od sekcij 
Kulturnega društva Petrovče, 
ki vse leto skrbi za pestro kul-
turno poslanstvo. 

Tokratni koncert so začeli ne-
koliko drugače kot po navadi. 
Pevke in pevci so namreč ob-
činstvo z uvodno skladbo pre-
senetili kar v dvorani, nato pa 
nadaljevali na odru. Tokratni 
izbor pesmi je bil za dušo in srce. 
S pesmijo so potovali od Afrike, 
Irske, Izraela do naše čudovite 
Slovenije. Prvemu delu koncer-
ta je sledilo prijetno preseneče-
nje, saj se je pevkam in pevcem 
pridružila tamburaška skupina 
Klinčeci iz Velenja, po slovensko 
nageljni. Ta je občinstvo pope-
ljala še nekoliko dlje, v Južno 
Ameriko, Italijo, Grčijo, svoj na-
stop pa zaključila z venčkom slo-
venskih ponarodelih pesmi, pri 

čemer so se jim pridružil pevci 
MePZ A Cappela.

Drugi del koncerta se je do-
taknil marsikoga v dvorani, s 
pristnostjo med dvema, ki se 
ljubita, družino in tudi med raz-
hodom, ki vendarle ne pomeni 
vedno konca, saj spominov in 
občutkov v srcu ne izbrišemo in 
ostanejo za vedno. 

Ob tej priložnosti so se pevci 
zahvalili dosedanjemu zboro-
vodji Mitju Vaupotiču, ki odhaja 
novim delovnim nalogam na-
proti.  D. N.   

Z ljubeznijo zate

Na letnem koncertu MePZ A Cappela
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Drugi majski ponedeljek 
je bila dvorana Doma II. slo-
venskega tabora v Žalcu v 
znamenju zaključnega dru-
ženja bralcev v projektu Sa-
vinjčani beremo 2017/2018. 
Projekt branja starejših za-
jema bralce vseh šestih občin 
Spodnje Savinjske doline. 
Letos je bilo vanj vključenih 
307 bralcev, kar precej pre-
sega število bralcev v prete-
klem letu, ko so obeležili de-
setletnico skupnega branja. 
Bralci so lahko izbirali z ob-
sežnega seznama domačih in 
tujih avtorjev, ki je objavljen 
na domačih straneh knjižni-
ce.  

Na zaključno prireditev 
so bili vabljeni vsi, ki so bili 
včlanjeni v projekt. Kot bral-
ci so bili prisotni tudi župani 
štirih občin (Prebold, Vran-
sko, Polzela in Žalec), neka-
teri podžupani, predstavniki 
javnih zavodov iz vseh šestih 
občin in sponzorjev ter drugi. 
Uvodoma je zbrane pozdra-
vila direktorica Medobčinske 
splošne knjižnice Žalec Jolan-
da Železnik, ki je z izbranimi 
besedami povezovala zaključ-
no dogajanje. Irena Štusej, za-
dolžena za projekt, je zbrane 
nagovorila z zgodbo o ovci 
Selmi, ki jo osrečuje dnevna 
rutina. Zvezdana Mlakar pa je 
kasneje v predstavi Mestnega 
gledališča Ptuj v vlogi Štefke 
Valentin na prepričljiv način 
povedala, kako je, če te dnevna 
rutina duši, in kaj je potrebno 
storiti, da postane človek od-
ločnejši in samozavestnejši. 
Zbrane je v imenu vseh župa-
nov Spodnje Savinjske doline 
pozdravil župan Občine Žalec 
Janko Kos. Presenečenje ve-
čera pa je bila nenapovedana 

prisotnost pisateljice Dese 
Muck. S svojim humorjem je 
dala dogodku poseben pečat 
in si na koncu prislužila bučen 
aplavz. Direktorica Jolanda 
Železnik je prireditev zaklju-
čila s pesmijo Pabla Nerude 
z naslovom Počasi umira. Ob 
odhodu iz dvorane so vsem 
obiskovalcem podarili pisalo z 
napisom Savinjčani beremo, v 
avli pa jih je čakalo še prijetno 

druženje ob kozarčku in do-
brotah, ki so jih pripravili za 
to priložnost.

Projekt branja Savinjčani 
beremo vsako leto dokazuje, 
da bere vse več ljudi oziroma 
da je trend branja in druženja 
z namenom pogovarjanja o 
prebranem še kako prisoten 
tudi v Spodnji Savinjski doli-
ni.

 D. Naraglav 

Ta zaključek Desa in Zvezdana

Zvezdana Mlakar v vlogi Štefke Valentin

Desa Muck med podpisovanjem svojih knjig

Drugi majski petek se je 
začel kulturno najpestrejši 
teden v Sloveniji, Teden lju-
biteljske kulture, ki ga že peto 
leto zapored organizira Javni 
sklad RS za kulturne dejav-
nosti. Letošnje leto praznuje 
slovenska kulturna dediščina. 
Ta poklon sta ji na predlog 
Evropske komisije namenila 
Evropski parlament in Svet 
EU, njima pa je sledila celotna 
Evropa. 

Sledil mu je tudi JSKD Slo-
venije, ki je letošnji Teden 
ljubiteljske kulture namenil 
folklorni dejavnosti. Območ-
na izpostava Žalec se je s pri-
reditvijo »Plešemo in pojemo« 
poklonila folklorni dejavnosti 
v celjski regiji. Prireditev je na-
mreč obeležila osrednjo regij-
sko odprtje TLK in tako odprla 
vrata dogodkom, ki so v nasle-
dnjem tednu potekali pod okri-
ljem območnih izpostav Celje, 
Laško, Mozirje, Rogaška Slati-
na, Slovenske Konjice, Šentjur, 
Šmarje pri Jelšah, Velenje in 
Žalec. Na žalskem odru so se 
ob napovedih Gregorja Budala 
predstavile vse odrasle folklor-

ne skupine Spodnje Savinjske 
doline, za simpatičen uvod pa 
sta poskrbeli otroški folklorni 
skupini POŠ Trje in OŠ Griže.

Je pa OI JSKD Žalec za to 
priložnost pripravila poseben 
projekt. Vodja izpostave Neža 
Zagoričnik je k sodelovanju 
povabila Marka Rusa, umetni-
škega vodjo FS Leščeček iz Ver-
žeja, ki posega po samem vrhu 
slovenske folklore. Skupaj sta 
pripravila splet štajerskih ple-
sov z naslovom »Jaz pa v gorico 
grem …«. Kot je povedala Neža 
Zagoričnik, se je vseh pet fol-
klornih skupin (FS Kobula Pe-
trovče, FS Vransko, FS Ponikva 
pri Žalcu, FS Grifon Šempeter 
in FS Galicija) marca in aprila 
družilo na dveh celodnevnih 
folklornih seminarjih in se 
učilo plesnih korakov. Na to-
kratnem koncertu so zaplesali 
združeni pari vseh omenjenih 

skupin. Vsako sta zastopala vsaj 
dva para in združeni so ustva-
rili nepozaben nastop. Nikdar 
se namreč folklorne skupine 
niso zbrale na takšen način in 
združeno zaplesale na odru. S 
to točko so organizatorji želeli 
pokazati moč folklore, ki ruši 
meje, druži staro in mlado. 

Nalogo so izvrstno opravili, 
obstaja pa grenak priokus, njim 
in organizatorjem, saj so na-
stopali tako rekoč pred prazno 
dvorano oziroma pred članica-
mi in člani vseh petih skupin in 
obeh otroških, ki niso nastopali 
v tem zadnjem nastopu, ter le 
pred 22 drugimi obiskovalci, 
ki so uživali in odšli domov več 
kot zadovoljni nad videnim in 
doživetim. Hkrati so bili tudi 
razočarani nad občani Žalca in 
drugih krajev doline, ki so pre-
zrli ta čudovit dogodek.

 D. N.

Plešemo in pojemo  

Med nastopom združenih parov vseh petih FS

Noč knjige je mednarodni 
dogodek, ki ga na svetovni dan 
knjige, 23. aprila, v Sloveniji 
izvedejo v knjižnicah, šolah, 
kulturnih ustanovah in dru-
god. Letos je Cankarjevo leto, 
saj obeležujemo 100-letnico 
njegove smrti, moto druženj 
pa Cankar za vsak dan, saj so 
njegove besede, misli in knjige 
v marsičem še kako uporab-
ne tudi v našem času. Tudi v 
Medobčinski splošni knjižnici 
so to noč odkrivali Cankarja, 
kakršnega morda še nismo 
poznali. 

Velik prispevek dogodku so 
poleg knjižničarjev dali osre-
dnji gostje tega večera: slovenist 
in literarni teoretik Slavko Pez-
dir, umetnostna zgodovinarka 
in arheologinja Alenka Domjan 
ter slikar, literat, knjižni ilustra-
tor, satirik, karikaturist in glas-
benik Dalibor Bori Zupančič. 

Slavko Pezdir je po uvodnem 
nagovoru Andreje Hutinski 
iz žalske knjižnice predaval o 
aktualnih sporočilih literature 
Ivana Cankarja s poudarkom na 
dramatiki in političnih spisih. 

Alenka Domjan je v nadalje-
vanju predavala o tem, kako je 
Ivan Cankar doumel sodobno 
likovno izražanje. Predstavila je 
tudi razstavo, pripravljeno za ta 
večer, z naslovom Ustvarjalna 
širina Ivana Cankarja – risbe in 
eseji o slovenskih slikarjih. Da-
libor Bori Zupančič pa je govo-
ril o nastajanju njegovih portre-
tnih karikatur Ivana Cankarja, 
ki nastajajo v Cankarjevem letu. 
Obiskovalci si jih lahko ogleda-
jo na razstavi v žalski knjižnici. 
V nadaljevanju večera je pol-
noštevilno občinstvo s svojim 
nastopom prijetno presenetila 
ustvarjalna Lucija Cestnik. Pri-
pravila je dva sklopa prepleta-
nja sodobnega s preteklim, in 
sicer je pripovedovala o krhljih, 
sadežih in drugih kulinaričnih 
posebnostih iz Cankarjevih čr-
tic, nato je malone odigrala še 
avtorski tekst, vezan na zapise o 
kavi iz različnih vrst literature. 
Poimenovala ga je Kava iz črni-
la in papirja.

Nekje na polovici večera je bil 
čas za okušanje. Suhe hruške, 
dateljni, pomaranče, ocvrte mi-

ške in polni kozarci so zaokro-
žili med številnimi obiskovalci. 
V nadaljevanju so se zaposleni 
v žalski knjižnici (Jolanda Že-
leznik, Andreja Hutinski, Nina 
Trbovšek, Valerija Jerman in 
Andrej Steničnik) predstavili z 
recitalom Cankar za vsak dan. 
Povsem na koncu so zbrani 
prisluhnili še pripovedi Pehar 
suhih hrušk v izvedbi Irene Štu-
sej. Prireditev je za staro šolsko 
mizo z nalivnikom in črnilom 
ter kozarcem brizganca spre-
mljal Ivan Cankar, ki ga je ta 

večer upodobil Andrej Stenič-
nik, na veliki mizi pa so bile 
razstavljene najrazličnejše sko-
delice za kavo. Del scene so bila 
tudi peresa, ki so jih izdelali na 
žalski osnovni šoli, in papirna-
te krizanteme, ki jih je izdelala 
Irena Štusej.

Obiskovalci prijetnega kul-
turnega dogodka v žalski knji-
žnici so domov odhajali polni 
lepih vtisov in tudi bogatejši za 
kakšno spoznanje o našem ve-
likem pisatelju Ivanu Cankarju.

 D. Naraglav 

Noč knjige z Ivanom Cankarjem

Lucija Cestnik je s svojim nastopom navdušila občinstvo.

Pod tem naslovom je v 
Domu starejših Prebold dan 
po prvomajskih praznikih 
luč sveta ugledala gledališka 
predstava, ki so jo pod vod-
stvom delovne terapevtke 
Mete Rojšek Breznik pripravi-
li in odigrali stanovalci doma.

Po pol leta vaj in učenja je 
tako oživela gledališka igra z 
naslovom »Televizijska odda-
ja Na zelenici«. Predstava se je 
začela s petjem domske himne, 
sledil je pozdrav napovedovalke 
in napovedovalca, ki sta vodila 
oddajo in napovedovala posa-
mezne prispevke, od športa, 
kulture do raznih nasvetov in 
vremena. Med drugim je tudi 
vedeževalka pogledala v zvez-
de in predstavila astrološko 
napoved – horoskop za tekoči 

dan. Zanimivo je bilo reklamno 
sporočilo s tematiko pranja pe-
rila na način, kot so ga poznali 
nekoč. Z zanimanjem pa je ob-
činstvo prisluhnilo vsesplošnim 
novicam, prispevku o vremenu 
in športnim dogodkom. Vse to 
je obogatil še literarni kotiček. 
Dogajanje je bilo začinjeno tudi 
z glasbo. V eni od oddaj so go-
stili domskega čarodeja Lojzeta, 
ki je pričaral kup pisanih dežni-
kov.

Predstavo si je ogledal tudi 
župan Občine Prebold Vinko 
Debelak, ki je nagovoril vse pri-
sotne in pohvalil stanovalce in 
ustvarjalce dogodka, ki je lepo 
popestril ta popoldan, hkrati 
pa pokazal, da stanovalcem ne 
manjka ustvarjalnega duha.

 D. N.

TV oddaja Na zelenici

Ustvarjalci televizijske igre z Meto Rojšek Breznik (prva z leve)
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Sobota, 19., in nedelja, 20. 
maja, sta bili v Braslovčah v 
znamenju odbojke. Za naslov 
državnih prvakinj so se borile 
deklice v mini odbojki in sta-
rejše deklice.

Za naslov najboljših v državi 
pa so se pomerile naslednje eki-

pe: Braslovče, Vital Ljubljana I, 
Formula Formis I in Ankaran. 

Braslovčanke so v prvi polfi-
nalni tekmi z rezultatom 2 : 0 
zanesljivo premagale vrstnice 
ljubljanske ekipe Vital. V finale 
so se uvrstile tudi deklice ekipe 
Ankarana, v finalu pa so Bra-
slovčanke še enkrat pokazale, 
da so iz pravega testa, zbrano 
odigrale (2 : 0 v setih) in osvo-
jile naslov državnih prvakinj. 
Tretje mesto so zasedle deklice 
ekipe Vitala, ki so z 2 : 1 pre-
magale ekipo Formisa. 

V nedeljo so na parket sto-
pile še starejše deklice. Za 
naslov državnih prvakinj so 
se borile naslednje ekipe: 
Braslovče, Vital Ljubljana I, 
Nova KBM Branik I in ŽOK 
Sobota. V prvem polfinalu 
so Braslovčanke po tretjem, 

skrajšanem setu z 2 : 1 ugna-
le nasprotnice iz Ljubljane in 
se, na veselje velikega števila 
navijačev, uvrstile v finale. V 
drugem polfinalu smo bili pri-
ča izenačenem dvoboju. Ob 
koncu so imele nekoliko več 
športne sreče Mariborčanke 
in zmagale z 2 : 0. V tekmi za 
naslov prvakinj so bile Mari-
borčanke za odtenek boljše in 
v nekaterih trenutkih so ime-
le tudi nekoliko več sreče od 
Braslovčank in srečanje dobile 
z rezultatom 3 : 1. Tudi drugo 
mesto je za braslovška dekleta 
lep uspeh. Pri domačinkah se 
je kot najboljša organizatorka 
po izboru trenerjev izkazala 
Iza Zbičajnik, najboljša igral-
ka turnirja pa je bila Lorena 
Lorber Fijok iz Nove KBM 
Branik. T. Tavčar

V mini odbojki državne prvakinje

Ekipa starejših deklic OK Braslovče z vodstvom

Braslovška ekipa v mini odbojki z vodstvom

Braslovški taekwondoisti 
nadaljujejo z odličnimi na-
stopi v spomladanskem delu 
tekmovalne sezone. 

Med 16. in 18. marcem so se 
v sklopu SLO TEAMA udele-
žili tekmovanja Czech Open 
2018, ki je prvi izmed serije 
A-ranga turnirjev evropske 
federacije, med katerimi je 
tudi tekmovanje SLO OPEN 
2018, ki ga bo oktobra orga-
niziral braslovški klub. Simon 
Zajec je med starejšimi mla-
dinci osvojil prvo mesto v for-
mah in drugo v borbah, Tilen 
Šketa je osvojil tretje mesto 
v borbah, Jan Šketa pa tretje 
mesto v formah. Jan Sajtl je 
med mlajšimi mladinci osvojil 
prvo mesto v borbah in tretje 
v formah. Med kadeti sta se 

prvega mesta veselila Ana Jan 
in Žan Kovačič.

Med 20. in 22. aprilom je 
v Innsbrucku v Avstriji pote-
kalo tekmovanje za svetovni 
pokal v kickboxingu. Kot član 
slovenske kickboxing repre-
zentance se ga je udeležil tudi 
Klemen Strojanšek, ki je v ka-
tegoriji light contact do 63 kg 
med starejšimi kadeti klonil 
šele v finalu in osvojil odlično 
drugo mesto. Med 23. in 29. 
aprilom je v Tallinu v Estoniji 
potekalo evropsko prvenstvo 
v taekwondoju, ki sta se ga kot 
člana reprezentance udeležila 
tudi Simon Zajec in Jan Saj-
tl. Slednji je v težki kategoriji 
mlajših mladincev nad 70 kg 
žal izpadel v predtekmova-
nju. Simon Zajec je nastopil v 

formah II. dan in končal tek-
movanje tik pred medaljami, 
v borbah pa je med starejši-
mi mladinci kot zmagovalec 
skupine v polfinalu naletel na 
odličnega predstavnika Bol-
garije, kasnejšega evropskega 
prvaka, in osvojil tretje mesto.

Na Ptuju pa je 5. maja po-
tekalo državno prvenstvo v 
kickboxingu. Žan Kovačič in 
Ana Sajtl sta osvojila naslov 
državnega prvaka v point fi-
ghtingu, Ana Jan je osvojila 
drugo mesto, Ana Mešič in 
Ema Mešič pa sta zasedli tre-
tje mesto. V pokalnem tekmo-
vanju so se prvega mesta raz-
veselili Žan Kovačič, Ana Jan, 
Ana in Ema Mešič, Ana in Jan 
Sajtl, Klemen Strojanšek in Ti-
len Šketa. D. N. 

Odlično nadaljevanje sezone

Udeleženci tekmovanja na Češkem

Odbojkarski klub Spodnja 
Savinjska Šempeter in Odboj-
karski klub SIP Šempeter sta 
organizirala 4. mednarodni 
turnir v mali odbojki »Pokal 
Savinjske doline« za deklice in 
dečke letnik 2005 in mlajše.

V Šempetru, Preboldu, Gri-
žah in Braslovčah se je na dva-
najstih igriščih pomerilo 64 
ekip iz Slovenije, Srbije in s 
Hrvaške. Skupaj je tekmovalo 
več kot 650 mladih odbojkaric 
in odbojkarjev. Prav vse tekme 

so potekale v duhu ferpleja, 
zato je bil glavni cilj turnirja s 
tem že dosežen.

Pri deklicah je v konkuren-
ci 48 ekip prvo mesto osvojila 
ekipa BRASLOVČE, druga 
je bila ekipa Vital Ljubljana, 

tretjega mesta pa se je veselila 
ekipa CALCIT VOLLEY iz Ka-
mnika. Pri dečkih, kjer je sode-
lovalo 16 ekip, je zmago slavila 
ekipa CALCIT VOLLEY iz Ka-
mnika, druga je bila domača 
ekipa SIP ŠEMPETER in tretja 
ekipa MARIBOR. 

Pokale in medalje sta od-
bojkaricam in odbojkarjem 
podelila bivša članska repre-
zentantka Mojca Božič in tre-
ner članske ženske ekipe Beno 
Božič. 

V Šempetru so ponovno do-
kazali, da so odlični organiza-
torji in da se ne bojijo nobene-
ga projekta, če pa ga podprejo 
še številni pokrovitelji in dona-
torji, ki se jim zahvaljujejo za 
pomoč, je seveda delo še veliko 
lažje.

Predsednik obeh šempetr-
skih odbojkarskih klubov Se-
bastjan Cilenšek se je ob kon-
cu turnirja vsem udeležencem 
zahvalil za udeležbo ter jim 
čestital za prikazano igro in 
borbenost in jih povabil na 5. 
mednarodni turnir »Pokal Sa-
vinjske doline«.

 T. Tavčar

Nastopilo 650 mladih odbojkarjev

Ekipa OK SIP Šempeter, ki je zasedla drugo mesto.                   

Blažka Krebs druga

20. maja je na novi plezalni 
steni v Celju potekala za-
ključna tekma vzhodne lige 
v športnem plezanju. 
Plezalci Planinskega društva 

K2 so zopet pokazali odlično 
pripravljenost. Med njimi pa 
je ponovno blestela Blažka 
Krebs iz Zaloga pri Šempetru, 
ki je sezono športnega pleza-
nja zaključila z drugim me-
stom.                                   T. T.

Pregledi vida so
v torek, 12., 19. in 26. 6. 2018. Naročite se! 
Kratke čakalne dobe in gotovinski popusti!

Simona Kodrin s.p.
Rimska cesta 35
3311 Šempeter

Tel.: 03 700 06 30, Gsm: 051 326 677
E-mail: optika.simona@siol.net

www.optika-simona.si

Praznujte z nami 25 let Optike Simona !
-25% GOTOVINSKI POPUST NA VSA SONČNA OČALA! 

že 25 let
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Na Slovenskem planin-
skem orientacijskem tekmo-
vanju (SPOT) so 20. maja v 
Komnu dobili nove državne 
prvake, od 11 kategorij kar 
5 iz naše doline. Na orien-
tacijski preizkušnji, ki so 
jo pod okriljem Mladinske 
komisije Planinske zveze 
Slovenije organizirala pla-

ninska društva MDO PD 
Primorske in Posočja, se je 
pomerilo 51 najboljših ekip 
iz vse Slovenije. 

Med ekipami iz Spodnje 
Savinjske doline, ki so od 
skupno 11 kategorij zmagale 
v 5 kategorijah, so po posa-
meznih kategorijah zmagali 
tekmovalci planinskih dru-

štev Žalec (A: učenci do 6. 
razreda OŠ), Dobrovlje Bra-
slovče (B: učenci od 7. do 9. 
razreda), Polzela (Č: mladina 
do 19. do 26. leta in F: druži-
na Sadnik) in Zabukovica (H: 
odprta zahtevna, primerljiva 
s kategorijama Č in D).

 
T. Tavčar

Uspešni v orientaciji

Za Rokometnim klubom 
Zelene Doline Žalec je gotovo 
najboljša sezona zadnjih let, 
je povedal predsednik kluba 
in trener Jernej Rantah, kar 
kažejo tako rezultati selekcij 
kot kakovosten razvoj mladih 
rokometašic in iz leta v leto 
višji prirast novih igralk. Šti-
ri mlade ekipe so se pomerile 
za najvišja mesta v državi in 
osvojile tri žlahtna odličja in 
eno četrto mesto. Starejše de-
klice A so državne prvakinje, 
mladinke državne podprva-
kinje, mlajše deklice A tretje, 
starejše deklice B pa četrte v 
državnem prvenstvu. Šesto 
mesto mlade članske ekipe 
RK Zelene Doline Žalec zao-
krožuje letošnjo uspešno bero 
žalskega rokometa.

Z zmago nad RK Olimpija s 
25 : 21 pred bučnim navijaškim 
vzdušjem domače dvorane I. 
OŠ Žalec v svoji zadnji tekmi 
končnice prejšnjo sredo so sta-
rejše deklice A RK Zelene Do-
line Žalec pod vodstvom Aleša 
Filipčiča potrdile svojo prevla-
do v kategoriji starejših deklic 
A (l. 2003 in mlajše) in postale 
državne prvakinje. Dekleta so 
bila že v prvem delu sezone ne-
premagljiva na vzhodu. Kar 11 
zmag v enajstih tekmah so na-
nizala, v končnici pa so domi-
nacijo še potrdile na državnem 
nivoju s sedmimi zmagami in 
zgolj enim porazom.

S prav gotovo najboljšo tek-
mo sezone so končnico sklenile 
žalske mladinke pod vodstvom 

Jerneja Rantaha, ki igrajo v 
okviru naveze z RK Nazarje. 
V Nazarjah so z rezultatom 
26 : 25 (15 : 14) slavile proti v 
povprečju dve leti starejši ekipi 
RK Krim. Mladinke so zmago 
in naslov državnih podprva-
kinj dosegle po številnih po-
škodbah, ki so jih spremljale to 
sezono, na tribuni je zanje tudi 
v zadnji tekmi navijalo kar pet 
poškodovanih kolegic rokome-
tašic. Mladinke so sicer najprej 
v tej sezoni z osmimi zmagami, 
dvema neodločenima izidoma 
in dvema porazoma dosegle 2. 
mesto na vzhodu. Pred njimi je 
bila le RK Krka, ki so jo potem 
v končnici prehitele. V končni-
ci za uvrstitev od 1. do 6. mesta 
pa so dosegle pet zmag in samo 
en poraz proti Krimu, ki so ga v 
zadnji tekmi, ki je odločala le še 
o žlahtnosti medalj, premaga-
le. Ekipa mladink je s končno 
zmago proti Krimu izenačila 
število končnih točk z RK Krim 
in zlato je šlo v Krim le zaradi 
boljše razlike v golih. 

Mlajše deklice A so pod 
vodstvom Tane Sutaj osvojile 
3. mesto v državnem prven-
stvu. V zadnji tekmi so sicer 
tesno izgubile z ekipo Šempe-
ter Vrtojba s 15 : 16 (7 : 8), a 
to končnega leska medalje ob 
zaključku državnega prvenstva 
ni spremenilo. Dekleta so v 
prvem delu sezone na lestvici 
zasedla 2. mesto, v dvanajstih 
tekmah dosegla kar deset zmag 
in dva poraza, v končnici pa 
so s štirimi zmagami, dvema 

neodločenima rezultatoma in 
dvema tesnima porazoma, za-
sedla končno 3. mesto. 

Starejše deklice B so pod 
vodstvom Vanje Dolar po uvr-
stitvi v končnico tekmovanj za 
uvrstitev od 1. do 6. mesta zase-
dle končno 4. mesto, kadetinje 
pod vodstvom Jerneja Rantaha, 
ki jim je za las ušla končnica za 
uvrstitev od 1. do 6. mesta, pa 
so dosegle končno 10. mesto. 
Mlajše deklic B pod vodstvom 
Tane Sutaj so sklenile končnico 
za uvrstitev od 13. do 18. mesta 
z dvema zmagama in si prislu-
žile končno 15. mesto v držav-
nem prvenstvu. 

T. T., L. K.

Kar štiri ekipe med najboljšimi

Članska ekipa RK Zelene 
Doline Žalec pod vodstvom 
Aleša Filipčiča je leto sklenila 
na 6. mestu 1. ADRL, potem 
kot je v končnici za uvrstitev 
od 5. do 8. mesta ohranila po-
ložaj kot po prvem delu tek-
movanj, in se uvrstila takoj za 
ŽRK Mlinotest Ajdovščina. 
Članska ekipa RK Zelene Do-
line Žalec pod vodstvom Ale-
ša Filipčiča je v zadnji domači 
tekmi in zadnji tekmi končni-
ce v 1. ADRL igrala neodlo-
čeno z ekipo Ž.U.R.D. Koper  
(24 : 24, polčas 13 : 15), v 
predzadnji tekmi v gosteh pa 
s 33 : 36 (19 : 17) premagala 
ekipo RK Ljubljana. Več kot 
pol ekipe sestavljajo mladin-
ke, zato je končno 6. mesto 
v 1. ADRL lepa popotnica za 
nadaljnje delo.

Za ekipo državnih prvakinj starejših deklic A RK Zelene Doline Žalec, državnih prvakinj, so se v tej sezoni borile: Lana Artelj, 
Nika Čakš, Hana Galič, Nika Hojnik, Manja Jelšnik, Maja Kovačič, Alja Pusovnik, Leja Semprimožnik, Neja Turnšek, Nika 
Trogar, Zala Vozelj, Belma Softić, Neža Podpečan Toplak, Nina Pusovnik in Neja Flis. Trener: Aleš Filipčič, pomočnik Jernej 
Rantah.

Za ekipo državnih prvakinj mladink so se borile: Lavra Bele, Pina Držan, Saša Golavšek, Larisa Grebovšek, Neža Herodež, 
Neža Hohnjec, Nadja Jelšnik, Kristina Kokotec, Kaja Kolar, Kaja Leskovšek, Lucija Lobnikar, Zala Koprivec, Lina Krulec, 
Tina Pečnik - Škrubej, Patricija Pikl, Katarina Stepišnik, Anika Strnad, Dajana Vignjevič, Ema Žagar in Tjaša Žener. Trener: 
Jernej Rantah, pomočnica trenerja Rebeka Kotnik.

Levčanki Alisa in Larisa 
Žagar Slemenšek, učenki 
OŠ Petrovče in članici celj-
skega Kluba Hyong, sta se 
na evropskem prvenstvu v 
taekwondoju sloga ITF, ki je 
potekalo v Mariboru, odlično 
borili. Alisa je bila druga, La-
risa pa tretja, skupaj z ekipo 
pa sta v ekipnih bojih osvojili 
zlato.

Že prvi dan tekmovanja sta 
se evropski javnosti 15-letnici 
predstavili v tradicionalnem 
sparingu, ki sta ga za prven-
stvo pripravili povsem samo-
stojno in z njim nastopili pr-
vič. V petek je bil dan borb. 
Alisa je nizala zmage vse do 
polfinala, za uvrstitev v fina-
le tekmovanja premagala še 
rusko, poljsko in nizozomsko 
tekmovalko, potem pa je mo-
rala za las priznati premoč na-
sprotnici. V kategoriji sedem-
indvajsetih tekmovalk se je 
morala zadovoljiti z naslovom 
evropske podprvakinje. 

Sestra dvojčica Larisa, ki 

so jo zadnje mesece pred pr-
venstvom pestile zdravstvene 
težave in še teden dni pred 
odhodom v Maribor ni prepri-
čljivo vedela, ali se bo prven-
stva sploh lahko udeležila, je v 
svoji kategoriji 34 tekmovalk 
iz različnih evropskih držav 
zasedla tretje mesto. Zmago-
vala je v treh tekmah do polfi-

nala, proti Škotinji, Angležinji 
in Romunki, potem pa v polfi-
nalu izgubila proti Nizozemki, 
kasnejši evropski prvakinji. 

Sestri Alisa in Larisa sta se 
z ekipo šestih slovenskih mla-
dink pomerili še v ekipnih bo-
jih in po odličnih borbah po-
stali ekipni evropski prvakinji. 

 L. K., foto: arhiv

Levčanki evropski prvakinji

Ena od dvojčic v akciji
foto: arhiv P. Ž.

Mažoretna skupina Liboje 
se je 19. in 20. maja v Breži-
cah že tretjič zapored ude-
ležila odprtega državnega 
prvenstva Mažoretne zveze 
Slovenije. Dekleta so tekmo-
vala v dveh različnih discipli-
nah, v disciplini »mažorete«, 
v kategoriji »kadet – palica« 
(sestavljeno iz parade in figu-
rative), in v disciplini »prvi 
korak«. Tudi tokrat je bila 
zelo uspešna. 

Prvič na državnem prven-
stvu se je pomerila s skupino s 

palico, med desetimi ekipami 
pa osvojila odlično peto mesto. 
Za pripravo deklet, glasbo in 
sestavo koreografij je poskr-
bela njihova trenerka Maruša 
Šantej.  Prvi tekmovalni dan 
so dekleta tekmovala v paradi, 
ki je potekala na ulici v Breži-
cah, drugi tekmovalni dan pa 
v figurativi, kjer so izvedla zelo 
zahteven nastop brez enega sa-
mega padca palice. 

Drugi tekmovalni dan je 13 
deklic Mažoretne skupine Li-
boje tekmovalo tudi v discipli-

ni »prvi korak«, to je tekmo-
vanje v osnovnem korakanju, 
po točno predpisanem vzorcu 
in na obvezno glasbo, tekmu-
jejo pa lahko tekmovalke do 
dopolnjenega 10. leta. Dekle-
ta so osvojila 6 zlatih medalj 
(Mia Gluhak, Laura Kitek, 
Hana Požin, Ajda Pinter, Ela 
Puhič in Lana Toplak), 5 sre-
brnih in 2 bronasti. Njihove 
trenerke so Maruša Šantej, 
Nika Polšak, Alenka Polšak in 
Tina Gluhak.

 L. K.

Mažoretke ponovno odlične

Tudi na svojem tretjem državnem prvenstvu uspešne.
foto: arhiv MSL
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UTRIPOV HOROSKOP
◆ OVEN V zadnjem pomladanskem mesecu boste radovedni in radoživi. Vaš vladar Mars bo 
junija potoval po zračnem znamenju vodnarja, kar obeta veliko dinamike in druženja z okoli-
co. Rutini boste želeli na vsak način uiti. Konec meseca, 26. junija, bo vaš vladar nastopil retro-
gradno pot, zato boste imeli v prihodnjem obdobju lepo priložnost spremeniti ali popraviti, kar 
menite, da je potrebno spremeniti. V ljubezni bo strastno in vroče!

◆ BIK Vaša vladarica Venera bo junija potovala po dveh znamenjih, raku in levu. Za zahtevnej-
še projekte izkoristite prvo polovico meseca, saj se boste takrat lažje spopadali z izzivi. Kasneje 
boste zaradi pričakovanj okolice občutili več nelagodja in stresa. Pomlad vam bo pogosto pri-
čarala nasmeh na ustnice in zlasti romantično bo v prvi polovici junija. V preostanku meseca 
bo vaše družabno življenje postajalo iz dneva v dan pestrejše.

◆ DVOJČKA V prvih treh tednih bo Sonce potovalo po vašem znamenju, zato bo vaša vitalna 
energija visoka. Dobre volje in odličnega počutja vam ne bo primanjkovalo. Z Marsom boste 
usklajeni, zato boste lahko kos večjim naporom. Še zlasti prva polovica meseca bo odlična za 
umsko zahtevnejša dela, dogovarjanje, opravljanje različnih poti, študij, učenje in opravljanje 
izpitov. Venera vas bo na čustvenem področju nežno razvajala in želeli si boste, da bi tako 
ostalo v nedogled.

◆ RAK Sonce bo 21. vstopilo v vaše znamenje in uradno se bo začelo poletje, ki se ga boste zelo 
veselili. Polni upanja, načrtov in želja boste vstopili v čas vladavine vašega znamenja. Merkur 
bo v drugi polovici junija potoval po vašem znamenju, zato bo intuicija izostrena in lahko ji za-
upate. Idej vam ne bo primanjkovalo, odlično se boste dogovarjali in spremljal vas bo občutek, 
da je vse dosegljivo. Dobre vibracije boste uspešno izkoristili tudi na zasebnem področju. Še 
zlasti v prvi polovici meseca bo odlično, saj boste gostili Venero.

◆ LEV Pošteno bo potrebno zavihati rokave, saj vam dela ne bo primanjkovalo. Zaradi naspro-
tovanja Marsa boste morda pogosto občutili pritiske okolice, ki bo po vašem mnenju prezah-
tevna do vas. Bliža se najlepši del leta, ko se boste počutili več kot odlično. Venera bo od sredine 
junija potovala prav po vašem znamenju in vas bo vidno polepšala. Zaželeni boste v vsaki 
družbi. Izkoristite naklonjene zvezde v ljubezni, samski pa za osvajanje zanimivih primerkov.

◆ DEVICA Vaš vladar Merkur bo v prvi polovici junija v znamenju dvojčka, kjer je eden njego-
vih domicilov. Odlično boste komunicirali, z lahkoto se boste dogovarjali, učili, razmišljali in 
se odločali. Ta čas bo več kot dober za načrtovanje prihodnjih aktivnosti in za konkretno de-
lovanje. V ljubezni bo romantično in strastno, kar vam bo zelo všeč. Dolgočasja in enoličnosti 
ne boste trpeli, željni boste dinamike. Naredite si dober načrt, kako preživljati svoj prosti čas.

◆ TEHTNICA Vaša vladarica Venera bo junija potovala skozi znamenji raka in leva. Povzročila 
bo manjše spremembe, ki se jih lahko samo veselite. Ne boste dolgo zdržali na miru, rutini 
boste želeli uiti za vsako ceno. Delo si boste odlično organizirali, znali boste izkoristiti prijetno 
s koristnim. Prijazno se boste odzvali povabilu, na katerega sploh niste računali. Pravilno se 
boste odločili, kar bodo pokazali kasnejši dogodki. Občutek vas bo pravilno vodil, upoštevajte 
ga tudi v prihodnje.

◆ ŠKORPIJON Jupitrovo upočasnjevanje bo prineslo čas za premislek o pomembnejših za-
devah vašega življenja. Naglica ni dober sopotnik, zato raje dvakrat premislite, da se ne boste 
napačno odločili. Ste na pragu večjih sprememb, ki se jih lahko samo veselite. Ljubezenska 
dogajanja bodo zelo intenzivna v prvi polovici meseca. Lahko se zgodi, da boste svoje mnenje 
povsem spremenili. Nič hudega ne bo zaradi tega.

◆ STRELEC V prvih treh tednih boste morali v vse vložiti bistveno več energije, če boste želeli 
doseči dobre rezultate. Ne sprašujte se o smislu svojega početja, ker se boste vrteli v začaranem 
krogu, iz katerega ne bo izhoda. Delujte selektivno, vse mora biti izbrano in usklajeno. V drugi 
polovici meseca boste na čustvenem področju prevzeli vodilno vlogo in nič vas ne bo ustavilo. 
S svojo pozitivno naravnanostjo boste znali navdušiti tudi ostale.

◆ KOZOROG Dela vam ne bo zmanjkalo. In ko boste že vse naloge spravili na tekoče, se bodo 
pred vas postavile nove. Mikalo vas bo narediti končni obračun, vendar vas bo neka misel pod-
zavestno zadrževala. Jutri je še en dan, zato ne prehitevajte dogodkov. Vzemite si dovolj časa 
zase! V drugi polovici meseca se boste velikokrat spraševali, zakaj so vsi tako zelo zahtevni do 
vas in kako to, da vas nihče ne razume. Vaše razpoloženje bo nihalo, zato se potrudite za večje 
ravnovesje.

◆ VODNAR Vaš vladar bo ves mesec potoval po vašem znamenju, zato boste imeli ogromno 
energije, na trenutke celo preveč. Modro si razporedite svoje moči, kajti zaradi retrogradno-
sti, ki bo nastopila v zadnjih dneh junija, stvari ne bodo potekale povsem v skladu z vašimi 
pričakovanji. Druga polovica junija bo na čustvenem in zasebnem področju nekoliko stresna. 
Pripravite si rezervni načrt za počitnice, saj lahko pride v zadnjem trenutku do sprememb.

◆ RIBI Vaš vladar Neptun se bo v drugi polovici junija obrnil v retrogradno smer, kar bo za-
gotovo vplivalo na upočasnjevanje vaših načrtov. Kljub temu da imate vizijo, vam ne bo šlo vse 
gladko od rok. Potrebno se bo prilagajati in iskati tudi druge načine, mogoče celo kakšno novo 
pot. V drugi polovici junija bo romantično in z največjim veseljem boste pričakovali proste dni 
in druženje z najdražjimi.

Niki Franjo Keder, s. p., Migojnice 3, Griže, 090 44 33 in 090 64 35.
Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, (090 64 30 in 041 519 265

ter Facebook dolores astro).
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Obvestilo uredništva
Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez presledkov. V primeru, 
da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo pridržuje pravico do skrajšanja po lastni 
presoji. Če se pošiljatelj ne strinja s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti 
podpisana z imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, na kateri je 
mogoče preveriti avtorstvo besedila. Prispevkov, ki ne bodo podpisani s polnimi imeni avtorjev, 
ne bomo objavili. Prav tako ne bomo objavili besedil, ki so žaljiva in so kakorkoli v neskladju z 
veljavno zakonodajo. Uredništvo prav tako ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil, ki niso pisma 
bralcev.                                                                                                                                        Uredništvo

II. osnovna šola Žalec je 
zadnjo sredo v aprilu gostila 
prvo debatno srečanje učen-
cev osnovnih šol s prilagoje-
nim programom. Srečanja, ki 
so ga naslovili Ustavi misel, 
povej na glas, se je udeležilo 
sedem šol.

II. osnovna šola Žalec izo-
bražje po znižanem standardu 
oziroma prilagojenem progra-
mu. Loteva se tudi različnih 
projektov, s katerimi spodbuja 
svoje učence k vključevanju v 
družbo. Tako so na lastno po-
budo pripravili tudi prvo deba-
tno srečanje učencev osnovnih 
šol s prilagojenim programom. 
V preteklih letih so namreč 
spoznali, da njihovi učenci ne 

morejo povsem enakovredno 
sodelovati na vsakoletnih otro-
ških parlamentih. Da bi teme 
otroških parlamentov pribli-
žali otrokom glede na njiho-
ve potrebe in sposobnosti ter 
prilagodili aktivnosti v delav-
nicah, so se lotili izziva. Nova 
oblika sodelovanja šol s prila-
gojenim programom omogoča 
nova poznanstva in širjenje 
njihovih osebnih pogledov, je 
poudarila ravnateljica Petra 
Petrovič Pražnikar.

Tema prvega debatnega sre-
čanja je bila enaka kot na le-
tošnjem otroškem parlamentu 
– šolski sistem. Pred srečanjem 
so se približno tri mesece na 
svojih šolah pripravljali na za-

sedanje otroškega parlamenta. 
Ko so se zbrali v Žalcu, jih je 
najprej pozdravila ravnateljica 
Petra Petrovič Pražnikar, nato 
pa so prisluhnili plenarnemu 
predavanju gostje Sare Zupanc, 
ki je predstavila šole v Keniji. 
Po predavanju so se razdeli-
li v skupine in razpravljali o 
treh temah: Šola po svetu, Šola 
nekoč in danes, Šola po željah 
otrok. Ob koncu so učenci 
predstavili svoje ugotovitve in 
prejeli priznanja za sodelova-
nje, v anketi pa so za temo pri-
hodnjega srečanja izbrali Moja 
prihodnost – odraščanje. Pri-
jetno jih je presenetil poseben 
gost – glasbenik 6 pack Čekur.

 K. R.

Prvo debatno srečanje

Otroci Vrtca Zabukovica, ki 
obiskujejo kombinirani odde-
lek v starosti od 3 do 6 let, so 
v letošnjem letu skupaj z vzgo-
jiteljicama Renato Ašenberger 
in Tejo Kos sodelovali v pro-
jektu »Z igro do prvih turistič-
nih korakov«. 

Na temo »Travnik in gozd 
za moje zdravje« so preko 
različnih pestrih dejavnosti 
razvijali naklonjen, spoštljiv 
in odgovoren odnos do nara-
ve. Spoznali so veliko novega 
o naravi in pridobili zaupanje 
v lastne gibalne sposobnosti. 
Pri izvedbi projekta so aktiv-
no sodelovali tudi starši, babi-
ce in dedki, okoliški čebelarji, 
mizar in zeliščarica iz njihove-

ga kraja. Namen raziskovanja 
je bil otroke preko projekta 
popeljati k iskanju osebnega 
čustvenega jezika v pogovoru 
z naravo. Izhodišče načrto-
vanega dela je bilo tudi zave-
danje, da sta otrokov pogled 
in doživljanje vsega, kar nas 
obdaja, v veliki meri odvisna 
od prvih vzorcev in izkušenj 
z naravo, ki mu jih posreduje-
mo mi, odrasli, tako starši kot 
vzgojitelji. 

Za uresničevanje ciljev in 
raziskovanje so izbrali različ-
ne prostore v bližnji in daljni 
okolici in v njih iskali in našli 
različne gibalne in raziskoval-
ne izzive. Naleteli so na različ-
ne naravne ovire, materiale in 

problemske situacije, ki jih je 
bilo potrebno sproti reševati. 
Največ dejavnosti so izvedli v 
bližnjem gozdu in na travniku. 
V naravno okolje (na igrišče, 
travnik, v gozd, na gozdno 
jaso, gozdni rob, bližnji hrib) 
so se odpravili vsak torek, ki so 
ga skupaj poimenovali  »GOZ-
DNI TOREK«. Gozd je pro-
stor, kamor so se vedno znova 
vračali in odhajali z nasme-
hom in občutkom, da je svet 
živ, zanimiv in pomemben. 
Ves čas obiskov v gozdu pa so 
se skupaj držali reka: “Pusti v 
gozdu le svoje stopinje – odne-
si iz njega le lepe spomine.”

 Renata Ašenberger,
 Vrtec Zabukovica

Z igro do prvih turističnih korakov

Občina Žalec že tradicio-
nalno obeležuje svetovni dan 
Zemlje (22. april) s sajenjem 
dreves, s čimer želi opozoriti 
na pomen drevja za omilitev 
podnebnih sprememb in za-
gotavljanje prijetnejšega ži-
vljenjskega okolja. 

Tudi letos so na občini pre-
jeli številne pobude krajevnih 
skupnosti, Mestne skupnosti 
Žalec, turističnih in športnih 
društev, stanovalcev večsta-
novanjskih objektov, vrtcev in 
osnovnih šol. Občina Žalec je s 
pomočjo enote za urejanje jav-
nih površin pri JKP Žalec letos 
priskrbela 27 sadik dreves, ki 
so jih posadili 23., 24. in 25. 
aprila. V vsakem kraju so po-
sadili vsaj eno drevo, ob tem pa 
so v počastitev dneva Zemlje 
pripravili tudi razne prireditve. 

 T. Tavčar

Posadimo drevesa za lepši jutri

Ob svetovnem dnevu Zemlje so v parku Novo Celje 24. aprila (na evropski dan 
parkov) zasadili sedem dreves navadnega gabra. Gre za dopolnitev zasaditve ob 
južnem robu parka, kjer so neurja pred leti podrla dotrajana drevesa. Zasaditev so 
izvedli zaposleni na ZKŠT Žalec (Uroš Govek in Janez Pikl), za otroke vrtca enote 
Novo Celje pa so pripravili tudi učno uro, kako sadimo drevesa.
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V soboto, 12. maja, je v 
Mladinskem zdravilišču in 
letovišču RKS Debeli rtič 
potekalo dvanajsto državno 
preverjanje usposobljenosti 
osnovnošolskih ekip prve 
pomoči. Tekmovanja so se 
udeležile najboljše ekipe z re-
gijskih preverjanj. Državne-
ga preverjanja se je udeležila 
tudi ekipa PP OŠ Šempeter, ki 
je zastopala OZ RK Žalec.

V preverjanju znanja PP se 
je na Debelem rtiču med sabo 
pomerilo 11  najboljših ekip z 
regijskih preverjanj iz vse Slo-
venije. Med njimi je bila tudi 
ekipa OŠ Šempeter v Savinj-
ski dolini (RKS, OZ Žalec), 
ki so jo sestavljali Ajda Ušen, 
Neža Verzelak, Filip Klevže, 
Jon Žnidarčič, Eva Četina, Ana 
Adlešič in Tinkara Žolnir, nji-
hova mentorica pa je Božena 
Svet. S svojim znanjem so bili 
tudi tokrat zelo prepričljivi in 
se uvrstili takoj za zmagovalno 
ekipo OŠ Vavta vas. Tretje me-
sto je osvojila ekipa OŠ Jožeta 
Krajca Rakek.

Udeleženci so se najprej 
preizkusili v teoretičnem pre-
izkusu znanja, sledilo je delo 
ekip na petih delovnih mestih, 
ki so prikazovala različne ži-
vljenjske okoliščine, v katerih 
so morali osnovnošolci nuditi 
prvo pomoč ponesrečencem 

v prikazani nesreči. V različ-
nih situacijah je bilo potrebno 
oskrbeti zelo različne poškod-
be. Med delovnimi mesti so se 
udeleženci ustavili tudi na po-
čivališčih, ki so se nanašala na 
tri različne tematike, prvo na 
krvodajalstvo. Udeleženci so 
izvedeli veliko o krvnih skupi-
nah, darovanju krvi in organov. 
Za drugo počivališče so poskr-
beli reševalci in policija, ki so 
udeležencem pojasnili, kako 
pomagajo na kraju dogodka. 
Na tretjem počivališču so čebe-
larji predstavili življenjski cikel 
čebel, oskrbo po pikih čebel in 
pripomočke, ki jih uporabljajo 
pri delu s čebelami. AMZS pa 
je v svoji delavnici predstavil 

vlogo pripenjanja z varnostnim 
pasom v cestnem prometu.

Delovanje osnovnošolskih 
ekip prve pomoči je podobno 
članskim. Njihovo usposablja-
nje vodijo učitelji/mentorji 
prve pomoči, ki kot prostovolj-
ci vsaj eno leto aktivno sodelu-
jejo v programu članskih ekip 
prve pomoči. V ekipi je šest 
članov in ena rezerva, na pre-
verjanjih pa pokažejo osvojeno 
teoretično in praktično znanje.

Na OZ RK Žalec so veseli 
uspeha šempetrske ekipe, ki je 
dokaz dobrega dela na tem po-
dročju, hkrati pa si želijo, da bi 
bila to še večja spodbuda tudi 
za druge osnovne šole v dolini.

 D. Naraglav  

Drugi v znanju iz prve pomoči

Ekipa OŠ Šempeter se je skupaj z mentorico veselila drugega mesta na državnem 
preverjanju znanja v PP.

Učenci 8. in 9. razredov I. 
OŠ Žalec, ki so to šolsko leto 
sodelovali v delavnici za na-
darjene učence na področju 
angleščine English playhou-
se, so 24. aprila  v Domu II. 
slovenskega tabora pod men-
torstvom učiteljice anglešči-
ne Urške Cehner uprizorili 
komedijo v angleškem jeziku 
Alien Research. 

Komedija je zanimiva in 
poučna. Z njo so pokukali v 
prihodnost, kjer planet Zemlja 

sameva v vesolju, saj so ga lju-
dje uničili z onesnaževanjem. 
Kolonija ljudi se uspe rešiti na 
neznan planet v vesolju, kjer 
vesoljčke začne zanimati, kdo 
so ta čudna bitja in ali jim je 
vredno priskočiti na pomoč pri 
reševanju njihovega planeta. 
Vesoljčki na Zemlji odkrijejo 
čudne predmete – knjige. Med 
prebiranjem knjig spoznajo, da 
so Zemljani zanimiva, prijazna 
in hudomušna bitja. S sku-
pnimi močmi in dobro voljo 

se projekt vesoljske raziskave 
planeta Zemlja dobro konča za 
vse. Planet Zemlja in Zemljani 
so rešeni, vesoljčki pa dobijo 
nove zanimive prijatelje v ve-
solju. 

Kot nam je povedala učite-
ljica angleščine Urška Cehner, 
glavna ideja predstave pove-
zuje obeležitev dneva Zemlje 
ter pomen knjig za človeštvo 
in prihodnost skozi umetnost 
otroške igre in izražanja v an-
gleškem jeziku.  D. N.

Vesoljčki in Zemljani 

Nastopajoči učenci z mentorico Urško Cehnar in ravnateljico Tatjano Žgank - Meža ob zaključku predstave

Otroci žalskih vrtcev in 
učenci I. OŠ Žalec ter obča-
ni so prav na dan Evrope, 9. 
maja, tokrat že sedmič na žal-
ski tržnici praznovali rojstni 
dan Evrope. 

Zbrane je uvodoma nago-
vorila predsednica Društva za 
promocijo in vzgojo za zdrav-
je Slovenije Viktorija Rehar, ki 
je predstavila pomen Evrop-
ske unije in pri tem opozorila 

na probleme, krizo, migracije, 
brezposelnost … 

V kulturnem programu so 
otroci po skupinah prikazali 
in povedali vse, kar že vedo o 
državah EU. Vsi so bili nav-
dušeni nad takim pristopom, 
saj to govori o pravilni poti do 
podpiranja bodočih državlja-
nov in vključevanja v Evropsko 
skupnost, skupno delovanje ter 
učenje otrok in učencev prinaša 

namreč veliko dobrih sporočil 
za našo prihodnost. Informa-
cijska pisarna EU v Ljubljani 
je priskrbela pisno gradivo za 
otroke in učence, Viktorija Re-
har pa se je zahvalila vsem, ki 
so omogočili in sodelovali pri 
pripravi in izvedbi tega dogod-
ka, predvsem pa vzgojiteljicam 
žalskih vrtcev in učiteljicam I. 
OŠ Žalec.

 T. Tavčar

V Žalcu proslavili dan Evrope

Otroci so predstavili, kaj vse vedo o državah EU.

Na koncertu ob koncu šol-
skega leta je v sredo, 16. maja, 
zazvenela pesem žalskih 
pevcev, učencev I. OŠ Žalec. 
S tradicionalnim tematsko 
obarvanim koncertom Na-
smejmo se življenju je 176 
pevcev občinstvo popeljalo 
skozi smeh in veselje.

Vsi zbori, ki delujejo na ma-
tični šoli v Žalcu, otroška pev-
ska zbora Pedenjped in Kobul-
ka ter mladinski pevski zbor, 
so tokrat zapeli pod vodstvom 
zborovodkinje Tine Strahov-
nik. Koncert sta povezovala 
učenca Ema Jagrič in Jaša Jane-
žič pod mentorskim vodenjem 
Mojce Vidmajer. Zapeli sta 
solistki Mia Vučković in Alen-
ka Vozlič, nastopil pa je tudi 

vokalni kvartet. Predstavila se 
je Orffova skupina Kraguljč-
ki pod mentorstvom Ksenje 
Marolin Kuzma, ob zaključku 
koncerta pa je zazvenela Pe-
sem o upanju. Koncert je s kla-
virsko spremljavo oplemenitila 
Melita Estigarribia Villasanti iz 
Glasbene šole Risto Savin Ža-
lec.

Ob koncu je zbrane v polni 
dvorani Doma II. slovenskega 
tabora Žalec  pozdravila rav-
nateljica šole Tatjana Žgank 
Meža, ki se je zahvalila vsem 
pevcem in zborovodkinji za 
vložen trud med vsem šol-
skim letom, saj se za ubranim 
petjem skriva veliko ur vaj in 
trdega dela. 

 T. Tavčar

Nasmejmo se življenju

Nastop Orffove skupine Kraguljčki, v ozadju OPZ Kobulka

V Osnovni šoli Prebold 
pripravijo vsako leto zaključ-
ni koncert šolskih pevskih 
zborov in komornih skupin 
ter glasbenikov Orffove sku-
pine. Vsakič pa je najtežje, 
ko se od mladinskega zbora 
poslovijo devetošolci. 

V bogatem koncertnem 
programu je najprej nastopil 
mlajši otroški pevski zbor  pod 
vodstvom Bojane Cestnik, sle-
dila sta otroški in mladinski 
zbor, ki ju vodi Bojana Hrovat. 
Na klavirju je pevce spremlja-
la Zala Irgolič, med nastopi 

zborov pa so se predstavili 
učenci izbirnih predmetov 
(ansambelska igra, glasbeni 
projekt in glasbena dela).

Že tradicionalno so se s 
svojim zadnjim nastopom po-
slovili pevci devetošolci in ob 
tem izrazili svoja čustva, prav 
gotovo pa je to najtežji trenu-
tek šolskega leta za zborovod-
kinjo Bojano Hrovat. Zbrane 
je nagovoril v. d. ravnatelja 
Peter Žurej in izrekel vso po-
hvalo zborovodkinjama in 
zborom za lep in nepozaben 
zaključni koncert. D. N.

Nepozaben zaključni koncert

Poslovili so se s pesmijo (spredaj pevci, ki zapuščajo osnovnošolske klopi, z 
zborovodkinjo Bojano Hrovat).
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Po 50-tih letih končane 
frizerske šole so se v Žalcu 
ponovno srečali nekdanji so-
šolci.

Skupaj so obujali spomine 
na najstniška leta in si zaupali 
marsikatero življenjsko zgod-
bo. Veseli so bili srečanja in s 
tem dokazali, da kljub odda-
ljenim letom prijateljstvo iz 
tistih dni ni pozabljeno. Orga-
nizatorja tokratnega srečanja 
sta bila Vika Sadnik iz Žalca in 
Jože Marovt iz Braslovč.

Srečanje so sklenili z obi-
skom fontane piv in si obljubi-
li, da se prihodnje leto ponov-
no srečajo. T. T.

Ponovno skupaj po 50 letih

Letos je minilo petdeset let, odkar so zadnjič sedeli v šolskih klopeh.

Ob praznovanju 50-letnice 
osnovne šole v Braslovčah so 
se 12. maja ponovno zbrali 
osnovnošolci, ki so leta 1968 
zaključili osmi razred. Ob tej 
priložnosti so obiskali nekda-
njo osnovno šolo, zdaj občin-
sko zgradbo v Braslovčah.

Svojo nekdanjo razredničar-
ko Jožico Bürmen sta na sreča-
nje s konjsko vprego pripeljala 
nekdanji učenec Franc Rožič in 
njegov brat Rajko. Pred občin-
sko zgradbo (nekdanjo osnov-
no šolo) pa je nekdanje učence 
sprejel župan Občine Braslov-
če Branimir Strojanšek in jim 
zaželel vse dobro v prihodnjih 
letih. Po ogledu šole so odšli 
v župnijsko cerkev, kjer jih je 

sprejel župnik Milan Gosak, 
druženje pa so nadaljevali v 
Parižljah, kjer so se zabavali do 

poznih ur, ob slovesu pa so si 
obljubili, da se čez pet let po-
novno snidejo. T. Tavčar

Zlati osmošolci

Nekdanji osnovnošolci z razredničarko Jožico Bürman in županom Branimirjem 
Strojanškom

Življenje 90-letnega Vla-
dislava Gmajnerja iz Galicije 
je povezano s krojaškim po-
klicem. Poklicem, ki počasi 
izumira, saj ljudje obleke pre-
prosto kupujemo v  trgovinah, 
kjer se dobi, kar si človek želi. 
Zagotovo pa je nekaj posebne-
ga nositi oblačilo, ki je unika-
tno in ga izdela roka šiviljske-
ga mojstra ali mojstrice, saj so 
vanj vloženi mojstrova ustvar-
jalnost, srce, ljubezen do tega 
poklica in odgovornost do 
strank.

Vladislav Gmajner, ki je pred 
dnevi praznoval svoj 90. rojstni 
dan, se je tega dobro zavedal, 
tako delal in s svojimi izdelki 
razveseljeval ženske in moške. 
Pravzaprav to počne še danes, 
pri svojih devetdesetih letih, saj 
je šivalni stroj v njegovi delov-
ni sobi vedno pripravljen, da 

še kaj sešije ali popravi kakšno 
oblačilo. Pred nekaj meseci je 
sešil elegantno moško oble-
ko in dvoje hlač za prijatelja iz 
Avstrije. In z veseljem nam je 
ob obisku pokazal svojo ljube-
zen – šivalni stroj, ki je bil in 
ostaja njegov najboljši prijatelj 
in delovno sredstvo, s katerim 
je služil kruh zase in za svojo 
družino. 

Mati gospodinja,  
oče krojač

Vladislav se je rodil 21. maja 
1928 materi Neži in očetu Fran-
cu Gmajnarju v Železnem (Ga-
liciji) pri Žalcu. »Moja mati je 
bila gospodinja, oče pa krojaški 
mojster in borec generala Mai-
stra za severno mejo. V družini 
sem odraščal skupaj s tri leta 
starejšim bratom Francem ter 

polsestrama Jožefo in Mihaelo 
Primožič, ki ju je mama ime-
la že prej. Vsi trije so že umr-
li. Brat je kot mobiliziranec v 
nemško vojsko padel nekje na 
Češkem leta 1945. Kraj smrti ni 
znan, njegovo zadnje pismo pa 
je prišlo iz Pariza leta 1944. Pol-
sestri, ki sta bili od mene starej-
ši osem oziroma šest let, pa sta 
tudi že pokojni. Starejša Jožefa 
je umrla leta 2010, Mihaela pa 
štiri leta prej,« je predstavil svo-
jo družino Vladislav.

Predsednik Krajevne sku-
pnosti Galicija Peter Vipavc 
in predsednica Rdečega križa 
Dragica Tratnik sta ga obiskala 
na dan praznovanja devetdese-
tletnice, za slavje pa je poskrbel 
vnuk Jurij Gmajner s svojo ži-
vljenjsko sopotnico Dominiko 
in njenim sinom Jonatanom. 
Ob jubileju so mu prišli voščit 

tudi predstavnik Združenja 
borcev za vrednote NOB Žalec 
Janez Meglič ter Vladislavova 
stanovska kolega in prijatelja, 
krojaška mojstra Franc Turnšek 
in Martin Skubic z Ložnice pri 
Žalcu.

Z očetom šivala   
za partizane

Vladislav Gmajner se je za 
poklic krojača odločil že kot 
otrok, saj je bil rad v očetovi 
krojaški delavnici, mu pomagal 
in se s tem tudi učil te obrti, ki 
je po osnovni šoli zaznamovala 
njegovo poklicno pot. Žal je bil 
to čas, ko je nemški škorenj za-
korakal po slovenskem ozemlju 
in začel izvajati teror nad prebi-
valci, kar je sprožilo vseljudski 
upor. Temu se je kot dijak obr-
tne šole v Celju pridružil tudi 
Vladislav, ki je poleg krojaških 
vrlin in osvajanja znanja v tem 
poklicu ob učitelju Laporniku 
spoznaval tudi vso krutost in 
represijo nacizma in fašizma. 
V njem je rasel upor do potuj-
čevanja in nacistov, nanj pa je 
zagotovo s svojim delovanjem 
vplival tudi njegov sorodnik, 
predvojni komunist in prvobo-
rec Rudi Cilenšek.

»Ko sem hodil v obrtno šolo, 
sva skupaj s prijateljem Stane-
tom Lepičnikom skrivaj deli-
la letake Osvobodilne fronte 
slovenskega naroda s propa-
gandnimi sporočili in pozivi k 
uporu. Nekega dne so najino 
početje razkrili gestapovci v ci-
vilnih oblekah.  Prišli so v šolo, 
naju aretirali in odpeljali v zlo-
glasni Stari pisker, kjer so naju 
zaslišali in mučili, a sva zdržala 
in ostala prisebna. Mene so po 
nekaj dneh izpustili, ker je bil 
moj brat Franc kot mobilizira-
nec v nemški vojski. Prijatelj in 
sošolec Stane pa je bil v zaporu 
tri mesece, a se je dobro izteklo, 
saj bi naju lahko tudi ubili, kot 
mnoge druge,« nam je zaupal 
Vladislav in dodal, da s tem ni 
bilo konec njegovega delovanja 
proti okupatorju. Želel si je v 
partizane, a mu je Rudi Cilen-
šek dejal, da bo bolj koristen 
v očetovi delavnici, kjer so se 

skrivaj šivale obleke za partiza-
ne. Kasneje je odšel v ilegalo in 
tako dočakal konec vojne. 

Skrb za bolno ženo   
in starša  

Vladislavova prva služba je 
bila v očetovi delavnici, kjer je 
delal do leta 1948. Tega leta je 
odšel na služenje vojaškega roka 
v Beograd in se vrnil novembra 
1950. Po vrnitvi iz vojske, kjer 
se je usposabljal kot vojak v 
protiletalski obrambi, se je za-
poslil v znanem celjskem pod-
jetju Elegant, kjer je delal kot 
krojaški mojster do leta 1982, 
ko se je upokojil. Svoje delo je 
nadaljeval doma in pridno šival 
za domače, prijatelje, znance …

Njegovo življenje ni bilo ro-
žnato, saj je žena Frančiška, 
s katero sta imela enega sina, 
kmalu zbolela in je tako breme 
za večino dela pri hiši padlo na 
njegova  ramena. »Ni bilo veli-
ko izbire, treba je bilo poprijeti 

za vsa dela in s tem olajšati ži-
vljenje ženi, ki me je potrebo-
vala, da sva nekako živela tudi z 
njeno boleznijo. Zanjo sem skr-
bel celih 47 let, zadnja tri leta, 
preden je leta 2003 umrla, pa je 
bila v domu starejših. Kar nekaj 
let sem skrbel tudi za očeta in 
mater, da jima ni bilo treba v 
dom. Prostega časa ni bilo sko-
raj nič, ko sem hodil še v službo, 
pa še toliko manj, tako da kaj 
veliko možnosti za kaj drugega 
kot za delo ni bilo. Zadnjih 15 
let je sicer drugače, a so tukaj že 
leta in težave z zdravjem. Sem 
pa zadovoljen, da mi dobro še 
služijo možgani, da vidim in ši-
vam brez očal in da živim v hiši 
skupaj z vnukom, ki kot častnik 
palube pluje na potniški ladji. Z 
vnukom, kadar je doma, živiva 
skupaj, on spodaj, jaz zgoraj in 
uživam življenje, ki mi je dano,« 
nam je z nasmehom na obrazu 
povedal Vladislav in nazdravil 
skupaj s svojimi gosti ter tudi 
zapel. D. Naraglav

Življenje s šivalnim strojem, škarjami …

V Ekomuzeju hmeljarstva 
in pivovarstva Slovenije v 
Žalcu je v torek, 22. maja, po-
tekala 20. redna letna skup-
ščina Zveze kulturnih društev 
Savinja Žalec. 

Poročilo o delu zveze, v ka-
tero je včlanjenih 20 kulturnih 
društev s področja ljubiteljske 
kulturne dejavnosti in pet šol-
skih društev, je podala predse-
dnica upravnega odbora zveze 
Breda Veber. Kot je poudarila, 
je vseh aktivnih članov v kul-
turnih društvih 910, v šolskih 
pa 1.836 učencev. Največji de-
lež skupin izvaja instrumental-
no in vokalno glasbeno dejav-
nost, sledijo plesne, literarne in 
gledališke skupine. V letu 2017 
so društva organizirala ogro-
mno koncertov, večjih nasto-
pov in pripravila več likovnih 
razstav.

Učenci osnovnih šol so iz-
vedli 376 nastopov v raznih 
krajih in na šolah in se udele-
žili več kot 100 tekmovanj. Na 
skupščini so delegati potrdili 
program dela za tekoče leto in 
podelili priznanja za leto 2017. 

Bronasti znak Zveze kultur-
nih društev Savinja Žalec sta 

prejela Likovna sekcija KUD 
Svoboda Griže in Darja Ko-
vač z OŠ Griže, srebrnega Ur-
ška Zakošek iz KUD Svoboda 
Griže in Janez Manfreda iz KD 
Mešani planinski pevski zbor 
Žalec, zlati znak pa je prejel 
Moški pevski zbor KD Petrov-
če, ki letos praznuje 60-letnico 
delovanja.  

Zbrane so nagovorili žalski 
podžupan Ivan Jelen, vodja 
urada za negospodarske jav-

ne službe Nataša Gaber Sivka, 
častni občan Občine Žalec in 
zveze Janez Meglič, direktor 
Zavoda za kulturo, šport in 
turizem Žalec Matjaž Juteršek, 
vodja žalske izpostave Javnega 
sklada RS za kulturne dejav-
nosti Neža Zagoričnik in di-
rektorica Medobčinske splošne 
knjižnice Žalec Jolanda Žele-
znik. V kulturnem programu 
je nastopil Moški pevski zbor 
KD Petrovče. T. Tavčar

Vseh aktivnih članov 2746

Dobitniki priznanj ZKD Savinja za leto 2017

Vladislav Gmajner ob svojem šivalnem stroju na dan svojega 90. jubileja

Vladislav s svojima krojaškima prijateljema Martinom Skubicem in Francem 
Turnškom
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Pod tem naslovom je v 
župnijski cerkvi sv. Jakoba 
v Galiciji potekal zaključ-
ni koncert sezone Moškega 
pevskega zbora Galicija. Z 
njim so obeležili tudi svoj 
mali jubilej – petletnico de-
lovanja.

V tamkajšnjem društvu 
upokojencev je že dalj časa 
obstajala želja po petju. No-
vembra leta 2013 pa se je 
ojunačilo osem moških z že-
ljo po prepevanju in ohranja-
nju ljudskih pesmi. V svojo 
sredino so povabili mladega 
glasbenika Jana Grobelnika 
in ga nagovorili, da prevzame 
vodenje okteta. Povabilo je 
sprejel in začele so se pevske 
vaje, prostor za vaje pa jim je 
velikodušno ponudil domači 
župnik Janko Cigala. Vse od 
takrat se na rednih vajah zbi-
rajo vsako sredo od 18. do 20. 
ure. V petih letih delovanja je 
za njimi že veliko nastopov 
tako doma kot tudi drugod po 
dolini in zunaj nje. 

Kaj znajo in zmorejo, so do-
kazali tudi na tokratnem za-
ključnem in jubilejnem kon-
certu. K prijetnemu vzdušju 
pa so svoje dodali še pevke in 
pevci Mladinskega pevskega 
zbora Galicija. 

 D. N.

Bo moj vnuk še pel slovenske pesmi

Zgodovinsko in narodopi-
sno društvo Prebold je dru-
go majsko soboto pripravilo 
tradicionalni pohod po graj-
skih poteh preboldske obči-
ne. Vodja pohoda je bil Janko 
Napotnik, strokovni vodja, ki 
je predstavil nekdanje grado-
ve in zanimivosti tedanjega 
časa, pa Uroš Herman.

Tokratnega pohoda, ki je bil 
že trinajsti po vrsti, se je ude-
ležilo nekaj članov društva ter 
ljubiteljev zgodovine in poho-
dništva. Tudi letos so se najprej 
zbrali pri preboldski graščini, 
ki je še edina ohranjena od vseh 
nekdanjih gradov v preboldski 
občini. Pred odhodom na pot 
jih je nagovorila predsednica 
ZND Prebold Nuša Stergar in 
jim zaželela prijetno pot, Uroš 
Herman pa je postregel z zgo-
dovinskimi podatki o graščini. 
Nadaljevali so do mesta, kjer 
je nekoč stal grad Libenštajn, 
od tam pa so krenili do nase-
lja Gorica v Kaplji vasi, kjer 

je bil istoimenski dvorec, zdaj 
pa na njegovem mestu stoji 
stanovanjska hiša. Nato so se 
odpravili nazaj proti prebold-
ski graščini in pot nadaljevali 
do župnijske cerkve sv. Pavla, 
kjer so si ogledali spremembe, 
ki jih je osrednji del kraja doži-
vel konec 19. stoletja. Podali so 
se še do vaške cerkve v sv. Lo-
vrencu, kjer je stal nekoč v bli-

žini dvorec Govedič, in naprej 
do Šešč, do mesta nekdanjega  
dvorca Šenbihl. 

Nazaj grede so spregovori-
li še o gradu Žaženberg, ki je 
pred več stoletij stal na tako 
imenovanem Burkeljčevem 
hribu nad Sv. Lovrencem, po-
hod pa so zaključili v Dolenji 
vasi pri tamkajšnjem muzeju.

 D. N.  

Spoznavanje nekdanjih gradov

Tradicionalni pohod po grajskih poteh preboldske občine

Zveza veteranov vojne za 
Slovenijo Spodnje Savinj-
ske doline je ob pomoči vseh 
spodnjesavinjskih občin, ki 
so poskrbele za prevoz, v tem 
letu izpeljala pomemben pro-
jekt spoznavanja zgodovine 
osamosvojitvene vojne z ogle-
dom muzeja v mariborski Ka-
detnici.

V projekt so bile vključene 
vse osnovne šole v dolini, in 
sicer devetošolci, ki v zadnjem 
razredu osnovne šole med 
drugim obravnavajo tudi čas 
osamosvojitvene vojne, kar pa 
je mnogo premalo za boljše 
razumevanje in pomen tega 
dogajanja, ko smo si izborili 
samostojno Slovenijo. V ZVVS 

Spodnje Savinjske doline se 
skupaj žalskim odborom poli-
cijskega veteranskega društva 
Sever Celje že nekaj let trudijo 
ta zgodovinski čas predstaviti 
učencem osnovnih šol, in si-
cer s predavanji po šolah. Lani 
pa so se odločili še za obisk 
muzeja v Mariboru, kamor so 
najprej popeljali devetošolce 
OŠ Petrovče. Ker se je to iz-
kazalo za zelo dobro sprejeto 
obliko spoznavanja zgodovine, 
ki deloma vključuje tudi prvo 
in drugo svetovno vojno, so v 
dogovoru z občinami letos to 
omogočili vsem devetošolcem.

Najprej so se v mariborski 
muzej odpravili devetošolci 
OŠ Šempeter in OŠ Petrov-

če (22. 3.), sledila jim je OŠ 
Vransko - Tabor (29. 3.), teden 
dni kasneje (5. 4.) OŠ Griže 
in II. OŠ Žalec, za njimi (12. 
4.) še OŠ Polzela in teden dni 
kasneje (19. 4.) OŠ Prebold. 
Kot zadnji so si pod strokov-
nim vodstvom kustosov in 
ob spremstvu predstavnikov 
ZVVS in Severa muzej ogleda-
li devetošolci OŠ Braslovče, ki 
so se na ekskurzijo odpravili v 
četrtek, 10. maja. Morda bodo 
tudi po zaslugi tega projekta 
mladi zdaj drugače gledali na 
ta čas in bližnji praznik – dan 
državnosti, ko se spominjamo 
trenutka, ko je naša država po-
stala samostojna in neodvisna.

 D. N.

Devetošolci vseh šol obiskali muzej

Devetošolci preboldske osnovne šole s spremljevalci pred mariborsko Kadetnico, v kateri je muzej.

V soboto, 26. maja, so v cer-
kvi sv. Jeronima na Taboru 
pri Vranskem pripravili prvi  
koncert v sklopu Vranskih 
poletnih večerov 2018 – Oži-
vimo kulturno dediščino.

Zavod za kulturo, turizem in 
šport Vransko želi s koncerti 
klasične glasbe v štirih podru-
žničnih cerkvah, v katerih red-

ko poteka bogoslužje, vdihniti 
dodatno vsebino. Hkrati pa 
ponuja obiskovalcem možnost, 
da spoznajo notranjost starih 
cerkva, domačinom, ki nima-
jo možnosti obiskati večjih 
glasbenih središč, pa približuje 
klasično glasbo. Na letošnjih 
Vranskih poletnih večerih 
bodo odlični izvajalci obisko-

valce omenjenih koncertov 
popeljali od samih začetkov 
zahodne umetne glasbe do del, 
ki so nastala tako rekoč včeraj. 

Na tematsko oblikovanem 
prvem koncertu »A Madre 
De Deus« je Capella Carniola 
pričarala srednjeveški glasbeni 
duh, ki je v 13. stoletju vel po 
španskih cerkvah. T. T.

Oživimo kulturno dediščino

 
 AKTUALNE INFORMACIJE – JUNIJ 2018

Razvojna agencija Savinja vas v okviru SPOT svetovanje Savinjska 
vabi na praktično usposabljanje

 »VSEBINSKI MARKETING IN MARKETING NA SPLETU«,
ki bo potekalo 7. in 8. 6. 2018.

Za več informacij in obvezne prijave (število je omejeno) smo dosegljivi na e-naslovu damjana.
omerzu@ra-savinja.si, tel. št. 041 308 763 in na spletni stran www.ra-savinja.si. 
Projekt je sofinanciran s pomočjo Evropskega sklada za regionalni razvoj, Ministrstva za gospodarski 
razvoj in tehnologijo ter SPIRIT Slovenija, javna agencija.

JAVNI RAZPISI V TEKU
OBČINA ŽALEC

  Javni razpis za dodeljevanje pomoči za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v občini Žalec 
za leto 2018

Upravičenci do pomoči so mikro podjetja in fizične osebe (sobodajalci), ki so lastniki nepremičnin v 
občini Žalec.
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepovratnih proračunskih sredstev, ki se bodo dodeljevala po 
pravilih, določenih v razpisu za naslednji ukrep: 

UKREP 4: Pomoč za spodbujanje investicij v obnovo nepremičnin, namenjenih za oddajanje v 
turistične namene. Rok: 29. 6. 2018.

Razpis je v celoti objavljen na spletni strani Občine Žalec in Razvojne agencije Savinja. 

Zavod RS za zaposlovanje
Usposabljajmo lokalno; usposabljanje na delovnem mestu za deficitarne poklice v lokalnem okolju in 
povračilo upravičenih stroškov usposabljanja. Vključijo se lahko brezposelni, ki so najmanj 3 mesece 
prijavljeni v evidenci brezposelnih. Rok: najdlje do 28. 6. 2019. Informacije: tel. št. 080 20 55, kontaktni.
center@ess.gov.si. 
Aktivni do upokojitve; subvencija do 11.000 evrov za zaposlitev brezposelnih, ki so dopolnili 58 
let in več. Delovno razmerje mora biti za nedoločen čas oziroma najmanj do izpolnitve pogojev za 
upokojitev. Rok: do 30. 6. 2020 oziroma do porabe sredstev. Informacije: tel. št. 080 20 55, kontaktni.
center@ess.gov.si.
Usposabljanje na delovnem mestu – mladi 2017/2018; usposabljanje na delovnem mestu in povračilo 
upravičenih stroškov usposabljanja za brezposelne, mlajše od 30 let, ki so najmanj 3 mesece prijavljeni 
v evidenci brezposelnih. Rok: do 30. 11. 2018 oziroma do porabe sredstev. Informacije: tel. št. 080 20 
55, kontaktni.center@ess.gov.si. 

OSTALE INFORMACIJE
Razvojna agencija Savinja 

Ob 20-letnici obstoja naše agencije se vam zahvaljujemo za skupno prehojeno pot in si želimo še 
naprej ohranjati odlično sodelovanje, saj se zavedamo, da smo skupaj močnejši.
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Usposabljanje na delovnem mestu – mladi 2017/2018; usposabljanje na delovnem mestu in 
povračilo upravičenih stroškov usposabljanja za brezposelne, mlajše od 30 let, ki so najmanj 3 
mesece prijavljeni med brezposelnimi. Rok: do 30.11.2018 oziroma do porabe sredstev; 

Moški pevski zbor Galicija na svojem jubilejnem koncertu
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Nagradna križanka »BRGLEZ«
Rešitev križanke objavljene v aprilski številki Utripa: S-POLNO-KLIMO-V-VROČE-POLETJE.

Izžrebani nagrajenci: 1. Franc Krajnc, Šešče 78 a, Prebold; 2. Marijan Žefran, Zajasovnik 1, Motnik; 3. Renta Pikel, Jeronim 21, Vransko.
Nagrajence bo o nagradi obvestilo podjetje, ki podarja nagrado. Pokrovitelj križanke v tokratni številki časopisa je Brglez, d. o. o. , Vransko 17, Vransko.

Vrednost nagrad je 21 €, 13 € in 8  €. Rešitev križanke (samo gesla) pošljite izključno na dopisnicah v uredništvo Utripa Savinjske doline, Aškerčeva 9 a, Žalec, do 15. 6. 2018.

Prijave in informacije:
E-mail:  zaposlitev@odelo.si 
Telefon:  (03) 703 46 47

www.odelo.si

ODELO
ZAPOSLUJE

1. DELAVCE V PROIZVODNJI

2. DELAVCE V SKLADIŠČU

3.  POLNOLETNE DIJAKE IN 
ŠTUDENTE ZA POČITNIŠKO 
DELO*

Zaradi rasti podjetja ter pokrivanja letnih 
dopustov* v svoj kolektiv na lokaciji v 
Preboldu vabimo:

*Dijake in študente, ki z nami ostanejo 
30 dni,  za zvestobo dodatno nagradimo s 
finančno nagrado v višini 50 EUR neto.

Ustvarjajte z nami svetlo prihodnost na poti 
polni izzivov in se nam pridružite kot sodelavec v 
dinamičnem mednarodnem okolju priložnosti.

V ODELU MNOGO PRILOŽNOSTI ZA ZAPOSLITEV

Odelo je že več kot desetletje cenjen partner in dobavitelj luči v avtomobilski 
industriji. Njihovi inženirji nenehno razvijajo nove, kompleksne, inovativne 
izdelke in tehnologije, zahteven dizajn pa povezujejo z večfunkcijsko tehniko. 
Odelove zadnje luči so del najprestižnejših avtomobilov znamk, kot so BMW, 
Audi in Mercedes, njihova proizvodnja pa poteka na lokaciji v Preboldu, kjer je 
zaposlenih že okrog 1.500 sodelavcev.

Visoka kakovost izdelkov zagotavlja dolgoročno prihodnost in prinaša nove 
projekte ter nova delovna mesta, zato sta strokovnost in usposobljenost 
zaposlenih v Odelu ključnega pomena. Osnovno uvajalno izobraževanje za 
vse nove zaposlene v »Odelovem trening centru« je v podjetju že stalnica. Z 
različnimi programi in izobraževanji pa omogočajo osebni in strokovni razvoj 
perspektivnim kadrom in tudi vsem ostalim zaposlenim.

Podjetja v zadnjem času namenjajo vse več pozornosti programom promocije in 
krepitve zdravja zaposlenih, ki prinašajo delovnim organizacijam številne koristi. 
Večja varnost na delovnem mestu, boljše zdravje in dobro počutje zaposlenih 
ter večja uspešnost podjetja so le nekatere prednosti vlaganj v zdravje. V Odelu 
ima promocija zdravja posebno mesto, saj svojim zaposlenim poleg brezplačnih 
športnih aktivnosti omogočajo tudi udeležbo na tekaških in kolesarskih maratonih, 
vsako poletje pa lahko zaposleni koristijo brezplačne vstopnice za bazen. S pestro 
ponudbo dnevno svežih malic poskrbijo tudi za zdravo prehrano. Ob zavedanju, 
da je stres vse pogostejši spremljevalec tako službenega kot zasebnega življenja, 
nudijo zaposlenim in njihovim družinskim članom brezplačno psihosocialno 
pomoč v obliki anonimnega telefonskega svetovanja.

V Odelu z veseljem odpirajo vrata mladim kadrom in tako omogočajo dijakom in 
študentom počitniško delo, opravljanje prakse, prvo zaposlitev in štipendiranje. 
Letošnje poletje bodo omogočili delo stotim dijakom in študentom ter tako 
zaposlenim omogočili zaslužen oddih in dopust. Pridobivanje dragocenih 
izkušenj v avtomobilski dobaviteljski industriji, ki vsako leto v Sloveniji predstavlja 
vse pomembnejši delež gospodarstva, je vsekakor ena od prednosti zaposlitve 
v Odelu.
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V Vrtu zdravilnih in aro-
matičnih rastlin na Inštitutu 
za hmeljarstvo in pivovarstvo 
Slovenije v Žalcu so 4. in 5. 
maja pripravili že 12. dneve 
odprtih vrat.

Obiskovalci so se lahko poleg 
vodenih ogledov po vrtu ude-
ležili posveta Zelišča kot po-
slovna priložnost, na katerem 
so svoje zeliščarske poslovne 
poti predstavili Nina Renčelj s 
kmetije Renčelj, kjer pridelu-
jejo sivko s Krasa in izdelujejo 
številne izdelke iz sivke, Jelka 
Rode iz podjetja Virin, ki izde-
luje in trži svoje izdelke zlasti v 
prodajalni v Rimskih termah, 
Bogdan Mak s kmetije Sončni 
raj, ki je začel svojo poslovno 
pot na zapuščeni kmetiji, kjer 
je poudarek na medonosnih av-
tohtonih rastlinah, med njimi 
tudi zeliščih, in Patricija Šene-
kar iz podjetja Hiška zelišč, ki je 
v Sloveniji prva prejela ekološki 
certifikat za svojo kozmetiko iz 
zelišč. Dr. Janko Rode je pre-
daval o zeliščih v vsakdanjem 
življenju in nas podučil, da 
lahko zelišča uporabljamo ne 
samo v kuhinji in za zdravje, 
ampak tudi kot okras, v gospo-
dinjstvu, kot varovanje rastlin 
pred škodljivci, kot barvila in 
še marsikje. Predstavil je tudi 
svojo knjigo Zelišča – domača 
lekarna. Sobotni sončen dan so 
začeli s slavnostno zasaditvijo 

dveh zdravilnih dreves – hra-
sta in divjega kostanja, ki so ju 
posadili župan Občine Žalec 
Janko Kos, direktorica Inštituta 
za hmeljarstvo in pivovarstvo 
Slovenije Martina Zupančič, 
predsednik Mestne skupnosti 
Žalec Roman Virant in pred-
sednica Turističnega društva 
Žalec Maja Šelekar. V sklopu 
projekta Vrt zdravilnih in aro-
matičnih rastlin na IHPS kot 
sodobno povezovalno središče 
Spodnje Savinjske doline so iz-
vedli novinarsko konferenco s 
predstavitvijo projekta, ki ga so-
financirata Republika Slovenija 
in Evropska unija iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. 

Projekt vodi IHPS in bo trajal 
eno leto, izpeljali pa so že vrsto 
aktivnosti, med njimi natečaj 
za preureditev vrta. Na dogod-
ku so razglasili zmagovalko, 
podelili nagrado, avtorica Nina 
Friškovec pa je predstavila svoj 
zmagovalni predlog. Dopoldan 
so zaključili s predavanjem štu-
dentke krajinske arhitekture 
Nine Friškovec z naslovom Po-
stavitev vrta od ideje do izved-
be in pravljično uro o zeliščari-
ci Lenčki z dr. Barbaro Čeh.

Popoldan so začeli z delav-
nico Vertikalna zasaditev ze-
lišč, ki jo je vodila mag. Nataša 
Ferant, v okviru delavnice pa 
so zasadili zelišča v vertikal-
no gredo v šestih nadstropjih 
in izvedeli, na kakšne načine 
vse lahko zelišča posadimo v 
navpičnih zasaditvah. Zadnje 
predavanje je bilo predavanje 
Marije Kočevar o zeliščih v 
kulinariki, in sicer kako lahko 
z uporabo zelišč v prehrani re-
šimo marsikatero zdravstveno 
težavo.

Obiskovalci so bili s progra-
mom in ponujenimi spremlje-
valnimi dogodki zelo zadovolj-
ni. T. Tavčar

Zasadili hrast in kostanj

Med ogledom Vrta zdravilnih in aromatičnih rastlin na Inštitutu za hmeljarstvo in 
pivovarstvo Slovenije v Žalcu

Društvo savinjskih vino-
gradnikov je na eni izmed tu-
rističnih kmetij v Gotovljah 
tudi letos pripravilo ocenje-
vanje vin letnika 2017 in sta-
rejših letnikov. V ocenjevanje 
so prejeli 54 vzorcev vin, kar 
je nekaj manj kot v pretekli 
rekordni letini (57). Ob tej 
priložnosti so člani društva 
prisluhnili predavanju Iris 
Škrebot s Kmetijskega za-
voda Celje, ki je govorila o 
novostih na področju zaščite 
vinske trte.

Večina je bila vin normalne 
trgatve, nekaj je bilo vzorcev 
poznih trgatev in izborov, oce-
njena pa je bila tudi ena peni-
na. Komisija pod vodstvom 
mag. Antona Vodovnika je bila 
kar zadovoljna s kakovostjo 
vin lanskega letnika, saj jih je 
kar 26 prejelo zlato, 24 pa sre-
brno diplomo. Komisija se je 
odločila dobra vina nagraditi, 
slaba pa izločiti. Tokrat je izlo-
čila samo tri vzorce, povprečna 
ocena vin brez posebnih kako-
vosti pa je bila 17,92 (18,10 in 
več je ocena za zlato diplomo).

Največ je bilo belih zvrsti 
in modrih frankinj. Najboljšo 
belo zvrst so pridelali  Dušan 
Mastnak, Borut Sivec in Mir-
ko Krašovec (18,20), najboljše 
rdeče vino pa je pridelal Dušan 
Mastnak (17,77). Mirko Krašo-
vec je pridelal najboljšo modro 
frankinjo (18,13), rose (18,03), 
šardone (18,40), kerner (18,40) 
in sovinjon (18,33). Adolf 
Sevčnikar je pridelal najbolj-
šo modro portugalko (17,13), 
Rudi Trobiš pa najboljši beli 

pinot (18,20). Emil Medvešek 
je pridelal najboljši laški rizling 
(18,13) in laški rizling jagodni 
izbor letnik 2016 (18,47), Aleš 
Božjak pa najboljši sivi pinot 
(18,20). Družina Krašovec je 
pridelala najboljši renski ri-
zling (18,10) in rumeni muškat 
(18,23), Miroslav Mikša je pri-
delal najboljši dišeči traminec 
z najvišjo oceno ocenjevanja 
(18,50), Silvo Marič pa penino, 
za katero je prejel oceno 18,30.

 T. Tavčar

Zlato diplomo si je prislužilo 26 vin

Komisija med ocenjevanjem vin                                         

Društvo lastnikov gozdov 
Spodnje Savinjske doline je v 
sodelovanju z žalsko krajev-
no enoto Zavoda za gozdove 
Slovenije ter Občino Tabor 
že tretje leto zapovrstjo izpe-
ljalo sekaško tekmovanje in s 
tem popestrilo tradicionalni 
Šentjurski sejem. 

Tekmovanja se je udeležilo 
dvanajst tekmovalcev iz vseh 
šestih spodnjesavinjskih ob-
čin. Pomerili so se v treh disci-
plinah: v preciznem in kombi-
niranem rezu ter  paralelnem 
kleščenju. V kategoriji članov 
nad 50 let je zmagal Slavko 
Bobovnik, drugi je bil Franc 
Blagotinšek, tretji pa Boris 
Gradišek. V kategoriji članov 
do 50 let je zmago slavil Dar-
ko Uratnik, drugo mesto je za-
sedel Jernej Doler, tretji pa je 
bil Rok Sedminek, predsednik 
Društva lastnikov gozdov 
SSD. V enakem vrstnem redu 
so bili omenjeni trije najbolj-
ši tudi po skupnem rezultatu 
obeh kategorij. Brez konku-
rence pa je prvo mesto v ka-
tegoriji članic osvojila Darja 
Bobovnik, ki skupaj z možem 
in s sinovoma predstavlja za-
gnano tekmovalno sekaško 
družino.

Najboljšim trem v vsaki ka-
tegoriji so podelili nagrade, 
ki jih je prispevalo kar nekaj 
donatorjev, brez katerih ne bi 
mogli izpeljati tako kakovo-
stnega in zanimivega tekmo-
vanja, pa je povedal strokovni 
tajnik  Društva lastnikov goz-
dov Spodnje Savinjske doline 
Edvard Kugler. D. N. 

Tretje sekaško tekmovanje v Taboru

Na sekaškem tekmovanju se je v treh disciplinah pomerilo 13 tekmovalcev.

Ekipa Društva podeželske 
mladine Spodnje Savinjske 
doline v sestavi Mateja Kra-
mer, Špela Razboršek in An-
draž Podpečan je zmagoval-
ka državnega kviza Mladi in 
kmetijstvo, ki so ga v soboto, 
21. marca, v Mirni Peči pri-
pravili tamkajšnje društvo 
podeželske mladine, Kme-
tijsko-gozdarska zbornica 
Slovenije (KGZS), Zveza slo-
venske podeželske mladine in 
Kmetijsko-gozdarski zavod 
Novo mesto (KGZ). Drugo 
mesto je osvojila ekipa DPM 
Spodnje Podravje in tretje 
gostitelji, DPM Mirna Peč. Za 
naslov državnega prvaka se je 
letos pomerilo 11 ekip.

Tričlanske ekipe so odgo-
varjale na vprašanja iz štirih 
tem: krave molznice, svetovni 
dan čebel, metodologija FADN 
(vodenje računovodskih stori-
tev kmetijskih gospodarstev) 
in Zveza slovenske podeželske 
mladine. Poleg samega tek-

movanja v znanju v program 
vključene tudi delavnice. Letos 
so pripravili tudi dve zelo ak-
tualni delavnici, in sicer delav-
nico o tem, kako mladi kmetje 
pridejo do nepovratnih sred-
stev, in delavnico o varnosti pri 
delu na kmetiji.

Tradicionalni kviz v znanju 
s področja kmetijstva poteka 
najprej na občinskih in regij-
skih tekmovanjih, zmagovalne 

ekipe regijskih tekmovanj pa 
napredujejo na državno tek-
movanje. Kviz sodi v kmetijsko 
izobraževalno področje KGZS 
in Kmetijsko-gozdarskih za-
vodov Slovenije, ki pa vse bolj 
prerašča v širše povezovanje 
med zavodi, DPM, ZSPM in 
drugih lokalnih organizacij na 
področju kmetijstva in ohra-
njanja podeželja.

 T. Tavčar

Savinjčani državni prvaki

Ekipa Spodnje Savinjske doline                                            
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Ljubo Žnidar

- S hmeljem in pivom bomo 

dvignili Savinjsko dolino na 

bistveno višjo raven turizma. 

- Izvedli bomo vse ukrepe za  

protipoplavno varnost Savinje. 

- S cestno povezavo Koroške z 

osrednjo Slovenijo bo pridobila 

Savinjska dolina. 

- Zmanjšanje davka na dodano 

vrednost na predkrizno raven. 

- Spodbudna stanovanjska 

politika za mlade. 

- Reforma zdravstvenega 

sistema (čakalne vrste ...). 

- Ukinitev davčnih blagajn. 

- Malemu kmetu se bo 

zagotovilo razvoj in omogočila 

se bo oskrba s svežo domačo 

hrano v vseh javnih institucijah. 

Doseganje rezultatov s srcem, delom in vizijo. 

Z njimi se gradijo mostovi za boljšo prihodnost. 

Tukaj in zdaj. Skupaj. To me spremlja in to 

me bo spremljalo. Iz tega rastemo, iz tega 

ustvarjamo tisto, kar želimo našemu jutri, 

drug drugemu, prihajajočim generacijam. 

Tako raste naše okolje, v katerem živimo, 

rastemo  kot ljudje, raste naša identiteta 

in rastejo naše možnosti, za katere dokazujemo, 

da niso več “samo možnosti” - ne, to udejanjamo 

in bomo udejanjali še naprej. Vsak dan. 

Vztrajno. Odločno. Prihodnost, ki smo si jo 

zaslužili.  Hvaležen sem za vso dosedanjo 

podporo, ki mi je kot poslancu omogočala 

delati za  skupno dobro. 

In tako bo z rezultati tudi v prihodnje.   

Zato vas vabim, da me podprete na 

državnozborskih volitvah. 

Inštitut za hmeljarstvo in 
pivovarstvo Slovenije (IHPS), 
ki deluje v Žalcu, je v okviru 
razpisa Evropskega sklada za 
regionalni razvoj (ESSR) na 
območju LAS Spodnje Savinj-
ske doline pridobil sofinanci-
ranje operacije »Povezovanje 
pivovarske tradicije s sodob-
nostjo«. Projekt so predstavili 
tudi širši javnosti.

Doc. dr. Iztok Jože Košir 
pri IHPS, ki vodi oddelek za 
agrokemijo in pivovarstvo, je 
povedal: »V okviru te opera-
cije bomo zaključili investici-
jo v pivovarno na IHPS, ki bo 
predstavljala zaključeno infra-
strukturno pridobitev v na-
šem okolju, dostopno širšemu 
krogu potencialnih uporabni-
kov, v obliki izobraževalnih in 
storitvenih možnosti za razvoj 
novih produktov na področju 
pivovarstva. Z izvedbo izobra-
ževalnih delavnic in usposa-
bljanj bomo o možnostih pi-
vovarske dejavnosti obveščali 
in izobraževali posameznike iz 
našega okolja in širše z name-
nom dviga pivske kulture in 
zavedanja, da pivo ni samo pija-
ča za žejo, temveč je lahko tudi 
podjetniški ali kulinarični izziv. 
S to operacijo želimo prispeva-
ti k poglobitvi znanj o izvorni 
uporabi in pomenu hmelja v pi-
vovarstvu, promovirati sloven-
sko pridelavo in prepoznavnost 
Savinjske doline. Predvsem 
hmeljarskim gospodarstvom in 

posameznikom želimo omogo-
čiti pridobitev osnovnih pivo-
varskih znanj, ki jih bodo lahko 
uporabili za dvig konkurenč-
nosti svojih gospodarstev in/ali 
predstavljali osnovo za dodatno 
dejavnost na kmetijah ali samo-
zaposlitev.«

V operaciji so združili moči 
z ZKŠT Žalec, podjetjem Hme-
zad Export-Import in Zdru-
ženjem hmeljarjev Slovenije. 
»V okviru začrtanih dejavnosti 
smo skupaj že izvedli dve de-
lavnici, in sicer na hmeljarskem 
seminarju in Jožefovem sejmu, 
ki se ju je skupaj udeležilo preko 
250 posameznikov. Na njih smo 
želeli predvsem pokazati razlike 
med pivi, hmeljenimi na različ-
ne načine in z uporabo različnih 
slovenskih sort hmelja.    Zani-
mivost delavnic ni bila samo v 
predstavitvi in pokušanju raz-

ličnih piv, temveč smo povabili 
udeležence, naj poskusijo ponu-
jena piva tudi oceniti in podati 
osnovna senzorična opažanja. 
Za večino udeležencev je bila 
to prva tovrstna izkušnja. S ta-
kšnimi dogodki bomo na IHPS 
nadaljevali tudi v prihodnje, saj 
želimo na ta način povečati pre-
poznavnost pivovarske panoge, 
jo povezati z bogato turistično 
ponudbo Spodnje Savinjske do-
line in dvigniti ugled piva. Na ta 
način želimo nadgrajevati ugled 
slovenskih sort hmelja in poka-
zati širokemu občinstvu vso pe-
strost, ki jo predstavlja uporaba 
različnih sort hmelja v pivu,« je 
povedal doc. dr. Iztok Jože Ko-
šir.

Naslednja tematska delavnica 
bo konec junija v Ekomuzeju 
hmeljarstva in pivovarstva Slo-
venije v Žalcu. K. R.

Povezovanje tradicije s sodobnostjo

Ocenjevanje piv
foto: IHPS

Ptuj je od 18. do 20. maja 
gostil že 29. razstavo Dobrote 
slovenskih kmetij. Osrednje 
mesto je letos pripadalo Do-
lenjski, na ocenjevanju ra-
znih dobrot pa so se odlično 
odrezale tudi spodnjesavinj-
ske kmetije, ki so prvič preje-
le kar tri znake kakovosti.

Kot je povedala svetovalka 
za kmečko družino in razvoj 
dopolnilnih dejavnosti pri žal-
ski izpostavi KGZ Celje An-
dreja Žolnir, je pri odločitvah 
potrošnikov vse bolj v ospred-
ju hrana iz lokalnega okolja: 
»Potrošniki vedno bolj želimo 
okusiti domač kruh, jabolčni 
sok, stisnjen iz domačih jabolk, 
solato začiniti s pravim jabolč-
nim kisom. Lokalno pridelana 
živila so dokazano okusnejša, 
bolj sveža in hranljiva. Dobrote 
slovenskih kmetij je edina pri-
reditev, na kateri strokovnjaki z 
biotehniške fakultete, predstav-
niki kmetijskih, gostinskih in 
agroživilskih šol ter kmetijski 
svetovalci ocenjujejo izdelke s 
kmetij. Kmetijam pomeni pre-
verjanje kakovosti izdelkov na 
državnem ocenjevanju in pre-
jeto priznanje velik dosežek in 
potrditev. Pomaga jim pri trže-
nju, prepoznavnosti izdelkov, 
kakovosti in uveljavljanju na 
trgu. Nagrajene kmetije prido-
bijo pravico označevanja svojih 
izdelkov z znakom kakovo-
sti. Izdelke s kmetij je mogoče 
kupiti na kmetijah, tržnicah, 
prireditvah, jih uporabiti za 
poslovna darila ali jih poskusiti 
na mizah turističnih kmetij. Ti 
izdelki ohranjajo našo gastro-
nomsko dediščino in pestrost 
izdelkov s podeželja. Znak 
Dobrote slovenskih kmetij za-
gotavlja potrošniku kakovo-
stna živila z znanim poreklom, 
iz lokalno pridelanih surovin, 
predelana pretežno na tradicio-
nalen način. Zagotavlja domače 
in je verodostojna informacija 
kupcem, kje se lahko oskrbi-
jo z res domačo, večinoma na 
tradicionalen in pod strogimi 
slovenskimi pravili pridelano 
hrano.

V kmetijski svetovalni službi 
ugotavljamo, da se kakovost 
izdelkov s kmetij iz leta v leto 
povečuje. Razveseljivo pa je 
tudi, da je vse več kmetij, ki se s 
predelavo kmetijskih pridelkov 
ukvarjajo v okviru dopolnilne 
dejavnosti na kmetiji. S prede-
lavo pridelkom dodajajo zna-
nje in spretnosti, dodajajo vre-
dnost kmetijskim pridelkom, 
ustvarjajo dodatni zaslužek na 
kmetiji, z domačimi izdelki 
ohranjajo pestrost podeželja, 
kulturno dediščino …«

Najboljše oziroma nagra-
jene izdelke podeželja vsako 
leto razstavijo v minoritskem 
samostanu na Ptuju: »Hodni-
ki minoritskega samostana 
predstavljajo izjemne ljudi, ki 
so ali še bodo z inovativnim 
delom v kmetijstvu poslovno 
uspeli. Dobrote s kmetij ohra-
njajo bogastvo gastronomske 
dediščine in pomembno pri-
spevajo k njeni edinstvenosti. 
Razstava Dobrote slovenskih 

kmetij že 27 let promovira slo-
vensko hrano in odpira tržne 
poti malim predelovalcem na 
kmetijah,« je povedala Andre-
ja Žolnir. 

Letos so strokovne komisije 
ocenile 1070 izdelkov, od tega 
največ izdelkov iz žit (181). Iz 
leta v leto narašča število mleč-
nih in mesnih izdelkov, ocenili 
so jih 207 oz.135. Skupaj so po-
delili 962 priznanj in kar nekaj 
jih je prišlo tudi v Spodnjo Sa-
vinjsko dolino.

Kmetije Adija Laznika iz Mi-
klavža pri Taboru, Ivanke Ra-
kun iz Matk in Mateja Zupanca 
iz Dobriše vasi so prejele znak 
kakovosti za suho domačo sa-
lamo, bučno prilogo z jabolki 
in ingverjem ter bučno olje. 
Odličja sta za mesne izdelke 
prejela tudi Jasna Kač iz Šešč 
in Anton Grobelnik iz Galicije. 

Sadjarstvo Mirosan je preje-
lo zlato priznanje za marme-
lado iz črnega ribeza in srebr-
no za malinovo in marelično. 
Kmetija Flis iz Sp. Grušovelj je 
prejela zlato priznanje za mladi 
sir z dodatki, domač sadni jo-
gurt, sir za žar, kislo smetano, 
sladko skuto in grški jogurt. 
Za stoodstotno sončnično olje 
in desertno olje iz lešnikov sta 

priznanje prejela Danijel Žagar 
iz Dobriše vasi (zlato) in Ladi-
slav Košec iz Ločice ob Savinji 
(srebrno). Kmetija Košec je 
prejela tudi srebrno priznanje 
za lešnikove rogljičke, Kmetija 
Dobravc iz Roj pa za janeževe 
upognjence.

Izvrstne ocene je prejelo tudi 
savinjsko žganje. Ljubo Žnidar 
s Polzele je prejel srebrno pri-
znanje za viljamovko, domači 
sadjevec in cemprin liker, Fra-
njo Pasarič iz Vrbja pa zlato pri-
znanje za pirmanov tropinovec 
in drnulovec. K. R., foto: A. Ž.

Savinjskim kmetijam kar trije znaki

Bučno olje Mateje Zupanc je prejelo 
zlati znak kakovosti.

Nagrajena dobrota Kmetije Rakun

MALI OGLASI
NUDIM NEGO, POMOČ IN PEDIKURO NA DOMU. 
Info.: 041 821 218 (Mateja)

TAXI PREVOZI, Janko Vodovnik, s. p.  
Info.: 031 746 700, 041 746 700

MASAŽA, ROČNA LIMFNA DRENAŽA, PEDIKURA 
IN MANIKIRA, permanentno lakiranje in podaljševanje 
nohtov. Moja masaža, Gregor Jeram, s. p., Prebold 
Info.: 041 254 640 (Mojca)

ODKUP HRASTOVE HLODOVINE.  
Aida, d. o. o., Prekopa 3, Vransko 
Info.: 041 420 111 ali 041 954 206

PRAZNJENJE, ČIŠČENJE stanovanj, hiš, garaž in 
poslovnih objektov. Odvoz kosovnih odpadkov. 
Info.: 031 768 870

Oddam BREZPLAČNO V NAJEM starejšo hišo v Občini 
Tabor.  
Info.: 031 698 971

Nudim NEGO na domu.  
Info.: 041 799 993 (Nataša)

Prevzem in prodaja RABLJENIH OBLAČIL. 
Info. : 031 555 819 (Lučka)
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GSM: 041 672 115
GSM: 041 536 408

E-mail: morana.steblovnik@siol.net

Aleksander Steblovnik s. p. 
 Parižlje 11/c, Braslovče Šlandrov trg 42, Žalec
 Tel.: 03/700 06 40 Tel.: 03/571 73 00

Utrip Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod za kulturo, šport 
in turizem Žalec. Naslov uredništva: Aškerčeva 9 a, 3310 Žalec (v 
Domu II. slovenskega tabora); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: zkst.utrip@siol.net.

Odgovorna urednica: Lucija Kolar; uredništvo: Darko Naraglav, 
Ksenija Rozman, Tone Tavčar, Živa Krušič Gorišek; tajnica 
uredništva: Karmen Vodovnik; lektorica: Nina Markovič Korent; 
oblikovanje in prelom: Grafex, d. o. o., Izlake; tisk: Salomon, d. o. o. 
Naklada: 11.400 izvodov, cena časopisa je 1,46 EUR z 9,5 % DDV. 
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.

Poslovni čas uredništva je od ponedeljka do četrtka od 8. do 11. 
ure in od 13. do 15. ure, ob petkih pa od 8. do 11. ure. Informacije 
in rezervacije tudi na tel. št.: 712 12 80, zkst.utrip@siol.net,  
www.zkst-zalec.si/utrip.

NAGROBNI SPOMENIKI
Kamnoseštvo Franc Kramar s.p. 

(prej Marjan Amon s.p.)
iz  Šmartnega v Rožni dolini

vam nudi nagrobne spomenike
po ugodnih cenah.

Naročila na tel: 041 428 471

        Naročila napisov na tel: 041 611 087

15 % gotovinski popust

V SPOMIN

STANKO MASNAK

Leta minevajo,

rane pa ne celijo …

Tvoji

Kako je hiša strašno prazna,
odkar tebe v njej več ni,
prej bila tako prijazna,
zdaj otožna se mi zdi.

V SPOMIN

31. maja mineva leto dni,
odkar nas je zapustil

JOŽE TRUPEJ
iz Pongraca 57

Vsem, ki postojite ob njegovem grobu
in mu prižigate svečke, iskrena hvala.

Vsi njegovi

Nasmej se roži, v ptičkah mi zapoj
in me poljubi v zlatem žarku sonca.
Vezi med nama nikdar ne bo konca,
saj nosim v sebi tvojo kri s seboj.
(S. Šali)

ZAHVALA

Ob slovesu od najine ljube mame

MIRE GORŠEK
(6. 9. 1934–16. 5. 2018)

se zahvaljujemo vsem, ki ste jo ljubili, spoštovali, 
ji pomagali in z nami delili sočutje ob ločitvi od nje. 

Ljubezen ostaja z nami in je povsod prisotna.

Lidija in Matjaž z družinama

V SPOMIN

2. junija bo minilo 20 let,
odkar je za vedno odšel tja med zvezde 

dragi mož, oče, dedi in tast

ERNEST ZAGOŽEN
(23. 12. 1920–2. 6. 1998)

Hvala vsem, ki ga ohranjate v spominu.

Žena Marica, sin Rafko z Marinko
ter vnukinji Maja in Nataša z družinama

Pojdem, ko pride moj maj, 
pojdem na rožne poljane, 
kjer najdem vse svoje zbrane 
od včeraj in kdo ve od kdaj. 
Pojdem v kraj vseh krajev, 
pojdem v maj vseh majev … 
Ne kličite me nazaj! 
(T. Kuntner)

ZAHVALA

ALOJZ GAČNIK
(1. 5. 1929–3. 5. 2018)

Ob boleči izgubi moža, očeta, starega ata in pradedka 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 

sovaščanom in znancem za izrečene misli in besede sočutja.
 Posebej se zahvaljujemo vsemu osebju Doma upokojencev Polzela 

za pomoč dragemu očetu in za vzorno nego. Iskrena hvala tudi 
vsem sodelujočim v pogrebni slovesnosti, še posebej gospodu 

župniku Milanu Gosaku. Vsem iskrena hvala.  

Žalujoči: vsi njegovi

Za dobroto tvojih rok
ostala je beseda hvala,
ki v srcih naših bo ostala,
in večno lep spomin na te.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, stare mame,
tašče, sestre in tete

JOŽEFE VERDEL
iz Zavrha pri Galiciji 5
(1. 3. 1939–11. 4. 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, vaščanom, 
prijateljem in znancem za nesebično pomoč, za izrečena sožalja, 
darovano cvetje, sveče in za svete maše. Hvala patronažni sestri 
Milici in zdravnici dr. Brigiti Artiček. Hvala gospodu župniku 

Janku Cigali za lepo opravljen obred, Cerkvenemu pevskemu zboru 
Galicija za čudovito odpete pesmi, pogrebni službi Ropotar, 

govornici Magdi Šalamon, trobentaču in JKP Žalec.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči: vsi njeni

Ni te več med nami, a lahko te čutimo …,
kot vsak, ki izgubi svoje drage!
A le, če odpremo srce ob jutranjem soncu,
petju ptic, vonju trav in vetru v krošnjah dreves!

ZAHVALA

Ob slovesu od našega dragega

IVANA VREČARJA
iz Pongraca 28, Griže
(1. 8. 1933–8. 4. 2018)

smo hvaležni vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in za svete maše. Posebna 

zahvala patronažni sestri Poloni za nesebično pomoč in podporo 
v vsakem trenutku. Hvala gospodu župniku Jožetu Planincu za 

obred, MoPZ Savinjski zvon in pogrebni službi Ropotar.
Hvala tudi gospodu govorniku za čutno prebrano slovo.

Žalujoči: vsi njegovi, žena Marjanca, hči Andreja z družino in 
Miha z družino

ZAHVALA

Ob boleči zgubi drage žene, mame,
babice in tašče

JELKE SREBRE
iz Podvina pri Žalcu

(13. 7. 1949–15. 5. 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam izrazili sožalje, 
ji prinesli cvetje in sveče, jo pospremili na njeni poslednji poti

 ali kakorkoli drugače počastili njen spomin.  
Pogrešali bomo njeno skrb in njeno ljubezen.

Vsi njeni

Končano je tvoje življenje,
konec težav in boja.
Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je …

ZAHVALA
Po hudi in dolgotrajni bolezni

nas je zapustil

SIMON SKURNŠEK
(12. 1. 1968–25. 4. 2018)

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, sosedom in znancem za izrečena sožalja, darovano 

cvetje, sveče ter za številne stiske rok. Hvala Domu Nine Pokorn 
Grmovje, še posebej celotnemu kolektivu negovalnega oddelka za 
nesebično pomoč Simonu. Hvala Bolnišnici Topolšica, pljučnemu 
oddelku za vso pomoč. Zahvaljujemo se pogrebni službi Morana, 
pevcem Oljke, govorniku Bojanu Pustinku in gospodu župniku 
Jožetu Kovačcu za lepo opravljen obred. Hvala vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: mama Marinka in sestra Irena z Andijem

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre.
Le daleč, daleč je …

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame,
stare mame, prababice in tete

ANE VEBER
iz Matk 18 a

(4. 6. 1918–23. 4. 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in znancem za 
izrečeno sožalje, darovane sveče in cvetje, za svete maše in darovana 

sredstva za cerkev (orgle) ter vsem, ki ste jo imeli radi.
Hvala osebju Bolnišnice Topolšica, gospodu župniku Damjanu 

Ratajcu za lepo opravljen obred, pevcem skupine Eros,
govorniku in pogrebni službi Ropotar.

Žalujoči: vsi njeni
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Zahvale za junijsko številko Utripa sprejemamo 
do 15. junija 2018 oziroma DO ZAPOLNITVE STRANI v 

uredništvu, Aškerčeva 9 a, Žalec.
(Dom II. slovenskega tabora Žalec). Tel.: 03/712 12 80.

POGREBNE STORITVE
IN CVETLIČARNA

ROPOTAR Ivan, s. p. 
Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904 

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas  
dosegljivi 24 ur na dan 

Tiho teče našega življenja reka,
tiho teče solza lepega spomina,
umre srce, a ostane bolečina
v srcu dragega in večnega spomina.

ZAHVALA

ob slovesu našega dragega

ANDREJA 
LESKOVŠKA
iz Ojstriške vasi, Tabor

(22. 1. 1949–13. 4. 2018)

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, sosedom in 
sodelavcem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in za svete 
maše. Hvala gospodu župniku, pevcem skupine Eros in pogrebni 

službi Ropotar ter vsem, ki so ga skupaj z nami pospremili na 
njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi

Zapel je zvon
tebi v slovo …
Poln bolečin
ostaja spomin,
ostajajo praznina,
molk in tišina …

V SPOMIN

27. junija bo minilo deset let, 
odkar je ugasnilo življenje naše drage žene, 

mame in babice 

ANĐELE NAREKS
iz Žalca

(1957–2008)

Srce ljubeče v grobu spi, a nam rosijo se oči. 
Hvala vsem, ki ji prižigate sveče in se je spominjate 

v dobri luči z lepimi mislimi. 

Žalujoči: vsi njeni

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame

MARIJE PINTAR
iz Grajske vasi

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in 
prijateljem, še posebej Dolerjevim, Baševim in gospe Slavi Pecelj za 
vso pomoč. Hvala, vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, 
izrekli sožalje, darovali sveče, za svete maše in za potrebe cerkve. 

Hvala gospodu župniku Martinu Cirarju, pogrebni službi Ropotar, 
govornici gospe Magdi Šalamon, pevcem in trobentaču.

Posebna zahvala zdravstvenemu osebju na Vranskem (dr. Rodetovi 
in patronažni sestri gospe Anici) za nesebično pomoč pri lajšanju 

njenih hudih bolečin.

Žalujoči: vsi njeni

Končane skupne so poti …
V spominu so ostale
kot biser dni, kot sen noči,
čas jih več ne rani …

ZAHVALA
Ob nenadni in boleči izgubi ljubega moža, 

očeta in dedija

PETRA PINTERJA
iz Sv. Lovrenca 90, Prebold

(8. 4. 1949–24. 4. 2018)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in sosedom 
ter vsem, ki ste ga poznali in ste v velikem številu prihajali k slovesu, 
ga pospremili na zadnji poti, darovali sveče, cvetje in za svete maše,  

nam izrekli sožalja in podarili topel objem. Zahvaljujemo se tudi 
gasilcem iz Sv. Lovrenca, ki ste ga pospremili k večnemu počitku, 
pevcem skupine Eros za lepo odpete pesmi, Pihalnemu orkestru 
Prebold za lepo odigrano koračnico, gospodu župniku Damjanu 

Ratajcu za opravljen obred ter pogrebni službi Ropotar.
Hvala še enkrat vsem, ki ste nam kakor koli pomagali in ga 

pospremilina njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Marta, sin Matej in hči Nataša z družinama

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite.
Pomislite, kako trpel sem,
in večni mir mi zaželite ...

ZAHVALA

Za vedno je ugasnilo zlato srce. 
V 90. letu starosti nas je zapustil 

dobri mož, ati, dedi, pradedi,
prapradedi in brat

FRANČIŠEK MAJER
   s Pernovega 1

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, znancem in 
sodelavcem za izraze sožalja, pomoč in pozornost, darovano cvetje, 
sveče in sv. maše. Posebna hvala patronažni službi ZD Žalec (gospe 

Cvetki Grm) za sočutno pomoč in nego. Hvaležni smo gospodu 
župniku, pevkam, govornici, trobentaču, predstavnikom društev, 
JKP Žalec, družini Ropotar in pogrebni službi Ropotar ter vsem 

ostalim, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: vsi njegovi, ki bomo našega ateka Frančeka
zelo pogrešali

Kogar imaš rad, ne umre,
ostane v tebi, te spremlja,
bodri in tolaži, ko se soočiš
z njegovim odhodom.

ZAHVALA

HEDVIGA RESNIK
(1924–2018)

Vsem, ki ste imeli našo babico radi, jo cenili
in ji na zadnji poti izkazali spoštovanje, 

se iskreno zahvaljujemo.

Vsi njeni

Ni smrt, kar nas loči, in življenje ni,
kar druži nas, so vezi močnejše.
Brez pomena zanje so razdalje, kraj in čas.
(Mila Kačič)

ZAHVALA
Z bolečino v srcu sporočamo,

da nas je zapustila draga žena, mama,
teta, tašča, babica in prababica

MARIJA ŠANCA
po domače AHTIKOVA MICI

iz Galicije 14
(1. 6. 1936–11. 4. 2018)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem, lovcem revirja Galicija - Hramše in znancem za izrečena 
ustna in pisna sožalja, podarjeno cvetje, sveče, darove za svete maše 

in cerkev. Zahvaljujemo se patronažni sestri Milici, zasebni zdravniški 
ordinaciji Brigite Artiček Mesarec in Kardiološkemu oddelku Splošne 
bolnišnice Celje. Hvala gospodu župniku za opravljen cerkveni obred, 
pogrebni službi Ropotar, pevcem skupine Eros, gospe Magdi Šalamon 

za globoke in ganljive besede ter JKP Žalec. Hvala vsem, ki ste jo v tako 
velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. Zelo te bomo pogrešali.

Žalujoči: vsi njeni

V SPOMIN

5. maja je minilo pet let, 
odkar je za vedno odšel tja med zvezde

dragi mož, ati in dedi

JURAJ BANFIČ
 (17. 5. 1949–5. 5. 2013)

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

Pomlad je na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti,
in sedla je na rožna tla
ter jokala, ker te ni …

V SPOMIN

Mineva leto dni,
odkar nas je zapustila naša draga mamica

VERONIKA CESTNIK
(13. 1. 1931–19. 6. 2017)

in preteklo je že pet let,
odkar je od nas odšel naš dragi ati

ERNEST CESTNIK
(1. 12. 1928–18. 2. 2013)

Za večno ostajata v naših mislih in srcih …
Hvala vsem, ki se ju spominjate.

Vsi njuni

Katerikrat začutim,
kako iztezaš roko k meni od drugod.
In toplina, ki je bila samo tvoja,
je za kratek, dragocen trenutek spet z menoj.

V SPOMIN

31. maja mineva leto dni, odkar nas, ujet v 
naša srca, spremljaš v tišini,

naš ljubi mož, ate, stari ate in pradedek

FRANCI JEŽOVNIK
Hvala za tvojo ljubezen in spomine, ki ostajajo v naših srcih. 

Neizmerno te pogrešamo.

Tvoji najdražji

Vekovečna dragih je bližina.
Smrt je le združitev na večer.
Zemlja skupno je pribežališče
in poslednji cilj vseh nas je mir.
(Mila Kačič)

ZAHVALA

ob izgubi našega očeta

BALTAZARJA DEDIČA
iz Andraža nad Polzelo 106 a

(5. 1. 1941–20. 4. 2018)

Najlepša hvala gospodu župniku Jožetu Kovačcu za tople besede
 in lepo opravljen obred, cerkvenemu pevskemu zboru iz Andraža
ter vsem prisotnim pri sveti maši. Hvala vsem za izrečeno sožalje.

Sinova Matjaž in Gregor z družinama
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Slab mesec pred evropskim 
prvenstvom za veterane v 
košarki, ki bo v Mariboru, je 
ekipa Slovenije v kategoriji 
nad 45 let pred zaključnim 
delom priprav.

V tej starostni kategoriji so 
nasprotniki Slovenije nasle-
dnje ekipe: Italija, Avstrija, 
Madžarska A, Madžarska B, 
Grčija, Nemčija, Litva A, Litva 
B, Srbija, Češka in Črna gora. 
Prvenstvo bo potekalo od 22. 
junija do 1. julija v maribor-
skih športnih dvoranah.

 T. T.

Evropsko v košarki za veterane

Ekipa Slovenije Savinjska Polzela: Marko Slokar, Dani Turnšek, Ožbalt Podpečan, 
Matej Kos, Sašo Govc, Matjaž Dedič, Andrej Regoršek, Boštjan Kolšek, Edo 
Jug, Marko Kropivšek, Marjan Volpe, Andrej Pečovnik, Dušan Pajić, Davorin 
Zavasnik, Matjaž Cizej, Boris Galić, manjka Boris Sirše.                                                                     

Sončno zadnjo majsko so-
boto so se pri Obrezovem 
kozolcu na Zaloški Gorici na 
že 9. Košnji po starih običa-
jih zbrali kosci, grabljice in 
navdušeni obiskovalci. Kar 
17 koscev se je z vso vnemo 
lotilo košnje na čudoviti 
razgledni točki ob kozolcu, 
sledile so jim grabljice, ki 
so raztrosile pokošeno tra-
vo. Prireditev so pripravili v 
okviru tradicionalnega Pe-
trovčevanja, ki so ga uradno 
odprli minuli ponedeljek v 
Dvorcu Novo Celje.

Na Zaloški Gorici so kosili 
domačini in gostje. Grablji-
ce so se tokrat pripeljale na 
Reharjevem starodobniku – 
traktorju iz leta 1959. Razve-
selili so se veselih koscev in 
grabljic, ki so se ob spremljavi 
harmonike pripeljali iz Veli-
ke Pirešice. Vaščani in člani-
ce TD Petrovče so poskrbeli 
za kmečko malico koscev in 
grabljic in pogostitev obisko-

valcev. Prijeten dogodek so 
popestrili Pevke treh vasi in 
harmonikarji, dogodek pa je 
povezovala domačinka Vesna 
Rehar. Najstarejša udeleženka 
košnje, 85-letna Rezika Cvikl, 
je spet vihtela koso z ostalimi 
kosci, na koncu pa dogajanje 
popestrila s svojimi verzi na 
temo njenega sodelovanja na 
košnji. 

Zadovoljni obiskovalci so z 
dobro voljo nagradili predse-
dnico TD Petrovče  Marjeto 
Grobler, ki je zadovoljna poz-
dravila vse sodelujoče in števil-
ne obiskovalce, se jim zahvalila 
in jih povabila na 10. jubilejno 
košnjo naslednje leto.  T. T.

Kosili po starih običajih

Druščina koscev, grabljic in muzikantov je vsako leto večja.

Letos so se na prizorišče pripeljali s starodobnimi traktorji.

Za dobrote iz domačih kuhinj so dobro poskbele domačinke.

Nekdanji dan mladosti, 25. 
maj, je bil v času socializma 
največji praznik  jugoslovan-
ske mladine. Na ta dan so po-
tekale številne športne prire-
ditve in proslave v šolah in na 
številnih drugih prizoriščih. 

Ta dan je še posebej zazna-
movala tako imenovana Štafeta 
mladosti oz. Titova štafeta, ki 
je potovala skozi vse jugoslo-
vanske republike, svojo pot pa 
zaključila 25. maja na stadionu 
JLA, kjer je bila osrednja štafe-
tna palica predana v roke Josipu 

Brozu Titu, ki je ta dan sim-
bolično praznoval rojstni dan. 
Dneva mladosti že dolgo ni več, 
ostaja pa spomin in v mesecu 
maju smo priča številnim špor-
tnim in kulturnim prireditvam, 
ki spominjajo na nekdanji čas. 
Za eno takšno so na predvečer 
nekdanjega praznika poskr-
beli tudi člani KUD Svoboda 
Prebold, ki so v sodelovanju z 
Občinsko knjižnico Prebold 
pripravili literarno prireditev z 
naslovom Pozdrav mladosti.

Na prireditvi so se predsta-

vili domači ljubitelji poezije 
in glasbe. Osnovnošolke, ki so 
sodelovale na glasbenem pe-
sniškem natečaju Ema Cestnik, 
Nika Kosmač, Laura Jelačič 
in Gruša Karla Kumer, pa so 
predstavile svoje pesmi, štiri je 
interpretirala njihova vrstnica 
Ana Stenovec. Z njimi se je po-
govarjala predsednica kultur-
nega društva Manja Holobar, 
za glasbeno spremljavo pa so 
poskrbeli Lana Krajnc, Zarja 
Sagadin, Naj Zazijal in Gruša 
Karla Kumer. D. N.

Pozdrav mladosti s poezijo in z glasbo

Mladi z glasbo in recitacijami obudili dan mladosti.

Z ljudsko pesmijo in na-
smehom na obrazu so se ko-
sci in grabljice že v soboto, 
19. maja,  odpravili na ko-
šnjo na Bobovnikov travnik 
v Vrbju.

Turistično društvo Vrba Vr-
bje tako v sodelovanju z dru-
žino Bobovnik ohranja star 
način košnje in skrbi, da se bo 
ta običaj ohranil še našim za-
namcem. 

Prijetno druženje po opra-
vljenem delu pa se je nada-
ljevalo še v pozno popoldne. 
Za glasbeno zabavni del pa 
so poskrbeli Fonzi, Slavko in 
Marjan s svojimi glasbili.

 T. Tavčar

Mokra rosa, ostra kosa

Med košnjo trave na star način v Vrbju


